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 Ͱ Mineva prvo leto vašega tretjega mandata v vlogi župa-

na. Kako ga ocenjujete?
Težko bi si predstavljal takšnega, kot je bilo. Obdobje izrednih 
razmer se vleče že četrto leto. Dve leti in pol sta bili v zna-
menju covida-19, sledila je energetska kriza, od avgusta pa 
je glavno vprašanje sanacija po poplavah. Izzivov je tako og-
romno in očitno bo tako do konca mandata. Sicer pa se čla-
nom občinskega sveta lahko zahvalim za dobro in korektno 
delo. Usklajujemo se v najširši možni meri. Odraz tega je, da 
so na sejah občinskega sveta odločitve več ali manj sprejete 
z veliko večino. Zavedamo se, zakaj smo tukaj – da naredimo 
čim več v blaginjo občine in občanov.

 Ͱ Prioritete so verjetno podobne, kot so bile pred enim le-

tom, ko ste med njimi navedli tudi obvladovanje energet-
ske draginje. Je to še težava?
V manjši meri še, sicer pa so občina in naši javni zavodi skle-
nili relativno dobre pogodbe za zakup vseh energentov. Stro-
ški so kar nekaj višji, pa vendar ne toliko, kot je kazalo pred 
enim letom.

 Ͱ Takrat ste pripravljali proračuna za leti 2023 in 2024, 
trenutno pa rebalansa.
V letu 2023 so bili precej nižji od načrtovanega denimo pri-
hodki na postavki komunalnega prispevka. To pa je dober 
kazalnik stanja na nepremičninskem trgu, ki se ohlaja, vsaj 
kar se tiče novogradenj. V proračunu za leto 2024 je situacija 
drugačna predvsem na račun petih milijonov evrov predpla-
čila s strani države za sanacijo škode po poplavah. Gre samo 
za projekte, ki jih že in jih še bomo izvajali s tega naslova. To 
ni denar, ki bi bil na voljo za druge projekte. Upali smo, da bo 
zadoščal, a kot kaže, ne bo. Imamo namreč že več podatkov 
glede sanacije mostov, ki niso spodbudni. Stroški bodo tako 
precej višji od prijavljenih.

 Ͱ Kaj konkretno imate v mislih?
Na novo bomo gradili brv med Mednim in Vikrčami, kar je 
bilo jasno že takoj, saj jo je reka Sava odnesla s seboj. Poseg 
bo zahtevnejši, kot bi si lahko na hitro predstavljali. Najbolj 
neprijetno presenečenje pa so rezultati stanja občinskega 
mostu na Cesti komandanta Staneta. Temelji predvsem pod-
pornika so poškodovani do te mere, da bo zelo verjetno pot-
rebna novogradnja. To vsa naša razmišljanja in tudi anketo, 
ki je bila izvedena, postavlja v povsem drugo luč. Pridobiti bo 
treba smernice sveta za obnovo, kakšen naj novi most bo, in 
čim hitreje začeti načrtovanje in gradnjo. Vprašanje je, kako 
bo tudi z mostom v Goričanah. Tukaj je potem še nogome-
tno igrišče, ki ga bomo do pomladi sanirali do te mere, da ga 
bodo nogometaši lahko uporabljali, razmišljamo pa seveda 
o možnosti prestavitve v načrtovani športni park. Območje, 

na katerem je sedaj nogometno igrišče, je poplavno še bolj 
ogroženo kot samo središče Medvod. Kar se tiče stavbe poleg 
občine, pa so že narejeni idejni projekti za rušitev, prav tako 
tudi za celotno rekonstrukcijo pritličja občinske stavbe. To so 
veliki projekti, ki vsi ne bodo mogli biti zaključeni v prihod-
njem letu in prav tako ne bo dovolj že omenjenih pet milijo-
nov evrov. Sredstva države, čeprav je treba izreči vse pohvale, 
da smo jih že dobili, vsega tega ne bodo pokrila. Potrebno bo 
nekaj odrekanja v proračunu tudi z naše strani.

 Ͱ O načinu ureditve prometa na občinskem mostu čez 
Soro na Cesti komandanta Staneta ste občane spraševali 
z anketo. Kakšni so rezultati in kako se bodo upoštevali ob 
teh novih dejstvih, ki ste jih omenili?
Naš namen je bil preveriti, kaj si ljudje želijo, ali sledijo usme-
ritvam trajnostne mobilnosti, ki ji v naši občini posvečamo 
veliko pozornosti. Sedemdeset odstotkov odgovorov je bilo v 
smeri popolne zapore za motorni promet ali enosmernega 
prometa. Torej so ljudje za to, da se nekaj naredi drugače, kot 
je bilo doslej. Končno besedo imajo seveda prometni strokov-
njaki, sedaj še skozi nekoliko drugačen pogled, če bo treba 
most v celoti zgraditi na novo. Lahko bi zgradili tudi samo brv 
za kolesarje in pešce, a menim, da bo verjetno treba ohraniti 
del cestišča, predvsem zaradi varnosti, da je omogočen pre-
hod v primeru kakšnih nesreč ...

 Ͱ V kakšnih številkah zaključujete letošnje leto?
Prihodkovna stran proračuna za leto 2023 bo po sprejetju 
rebalansa precej višja, kot je bila načrtovana, predvsem za-
radi nakazila s strani države, ki pa bo v večini preneseno v 

NEJC SMOLE, ŽUPAN OBČINE MEDVODE

Leto zaključujemo v pozitivnih številkah
Iz pogovora z županom: Pet milijonov evrov za sanacijo poplav v proračun 2024 – 

Bo občinski most v središču treba zgraditi na novo? – Sanacija vodotokov – Kanal C0 – 
Parkirišča nad lekarno na javni dražbi

MAJA BERTONCELJ

V medvoškem vrtcu in šolah so tudi letos sodelovali v projektu 
Tradicionalni slovenski zajtrk. Župan Nejc Smole se je pridružil 
skupini Medvedi v enoti Vrtca Medvode v Preski.  / Foto: Peter 
Košenina
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leto 2024. To pomeni, da nam je leto 

navkljub precej nižjim drugim prihod-

kom in precej višjim izdatkom zaradi 

naravnih nesreč uspelo zaključiti s po-

zitivno ničlo.
 Ͱ Začela se je težko pričakovana sa-

nacija vodotokov.
Razmere so od najinega zadnjega pogo-

vora vendarle boljše. Dela se izvajajo v 
Sori in v Savi v Vikrčah, prav tako je bil 
dosežen dogovor glede zgornjega dela 
Rakovniškega grabna, čakamo še po-

novno sanacijo spodnjega dela Ločnice, 
na kar stalno opozarjamo. Želim si, da 
bi pristojni postorili čim več, da bi bila 
do pomladi vzpostavljena pretočnost. V 
nadaljevanju bomo vztrajali na zahte-

vah za izvedbo protipoplavne sanacije. 
To je stvar let, ki prihajajo.

 Ͱ Škofjo Loko je obiskala razširje-
na operativna skupina za obnovo po 
poplavah. So se morda ustavili tudi v 
Medvodah?
Ne, smo pa že pred časom imeli v Lju-

bljani sestanek z državno tehnično pi-
sarno. Povedali smo, da si želimo samo 
njihove strokovne podpore, pridobi-
vanja smernic za sanacijo, kaj več pa 
jih ne želimo obremenjevati, saj verja-

mem, da imajo ogromno dela. Za zdaj 
moram res pohvaliti njihovo odzivnost 
in pripravljenost hitro pomagati.

 Ͱ Tako kot bo dolga sanacija po 
poplavah, se zelo dolgo že vleče pro-
jekt Čisto zate, predvsem gradnja ka-
nala C0. Pretekli mesec so bile vložene 
celo kazenske ovadbe tudi zoper žu-
pane, ki so leta 2011 podpisali Pogodbo 
o sodelovanju med občinami Medvo-
de, Vodice in Ljubljana. Vložila sta jih 
Miha Jazbinšek, član okoljske nevla-
dne organizacije Alpe Adria Green, in 
Jasminka Dedić, samostojna svetnica 
Vesne – zelene stranke v Mestnem 
svetu MO Ljubljana. Vaš komentar?
Vsebine same ovadbe ne poznam, zato 
jo težko komentiram. Pogodbo je s stra-

ni Občine Medvode podpisal takratni 
župan Stanislav Žagar. Lahko rečem 
samo to, da za njim trdno stojim in tudi 
javno povem, da če potrebuje kakršno-

koli pomoč, mu je občinska uprava na 
voljo z vso dokumentacijo. Prepričan 
sem, da je bil projekt v našem delu obči-
ne, za kar je bil takrat odgovoren, prip-

ravljen v dobri veri.

 Ͱ Lani ste dejali, da načrtujete objek-
te na kanal C0 priključiti v letu 2023, 
kar se ni zgodilo. Kdaj se bo lahko?
Za več odsekov uporabna dovoljenja že 

imamo, kar pa na strani Pirnič nima 
kakšnega posebnega smisla, dokler ka-

nal C0 ne bo zgrajen in v uporabi. To je 
razlog, zakaj priklopov tam še ne more-

mo izvesti in na to tudi nimamo vpliva. 
Upam, da občani to razumejo. Del trase 
kanala C0, o katerem je bilo največ go-

vora, je sedaj zgrajen, manjka še manjši 
odsek v Stožicah. Na prihodkovni strani 
proračuna 2024 računamo na prilive na 
račun komunalnega prispevka tudi z 
levega brega reke Save, tako da upamo, 
da se bo priključevanje zgodilo prihod-

nje leto. Kar se tiče naših obveznosti 
zaradi črpanja evropskega denarja, pa 
imamo stvari urejene.

 Ͱ Na javno dražbo ste dali parki-
rišča pri Donovi cesti nad lekarno, 
kar je med stanovalci bližnjih blokov 
povzročilo precej slabe volje. Zakaj 
takšna odločitev?
Lastnik parkirišča je Občina Medvode. 
Na tem območju ni bilo vzpostavljenega 
reda, večkrat smo morali celo odvaža-

ti odslužene avtomobile. Iskreno smo 
verjeli, da gremo s prodajo 32 parkirnih 
mest naproti občanom. Če bi bili naši 
nameni drugačni, če bi želeli privatiza-

cijo, bi na dražbo dali celotno parkirišče 
in dobili najboljšega ponudnika, ki bi 
potem stvari urejal po svoje naprej. Na 
občini smo imeli kar nekaj stroškov, da 
smo najprej odmerili vsako parkirišče 
posebej, ga dali v prodajo in hkrati one-

mogočili zlorabe tako, da smo postavili 

pogoj, da mora imeti kupec stalno pre-

bivališče in je lastnik stanovanja v blo-

kih, ki gravitirajo na to območje. Odziv 
nekaterih s pritrjevanjem plakatov z 
žaljivo vsebino res ni bil primeren. Na 
dražbi je bilo prodanih 14 od 32 parkir-

nih mest, neprodane bomo ponudili v 
ponovljeni dražbi. Sicer pa smo nasploh 
sprejeli odločitev, da skušamo prodati 
občinske nepremičnine, ki jih občina 
ne potrebuje za izvajanje svoje dejavno-

sti. V zadnjem obdobju smo tako obja-

vili več najav za sklenitev neposrednih 
prodaj, torej prodaj za manjše vrednosti 
običajno zemljišč, ki ne presegajo sto 
kvadratnih metrov.

 Ͱ Začel se je praznični december, 
pred vrati je novo leto. Kakšne so na-
povedi?
Če nam leto 2023 glede naravnih nesreč 
ni bilo naklonjeno, verjamem, da leto 

2024 mora biti boljše. Še bolj pomembno 

pa se mi zdi, kam bomo drveli kot druž-

ba. Opažam velik razrast egoizma, kar 
nas bo pokopalo prej kot vse teorije za-

rote. To seveda ne velja samo za Med-

vode. Ozrimo se okrog in prispevajmo 
delček k skupnosti, pa bo vsem lažje 
in lepše. Naj bo tako že v prazničnem 
decembru, ki bo tudi pri nas s priredit-
vami in okrasitvijo nekoliko okrnjen, še 
vedno pa bo kar precej dogajanja. Uvod 
vanj je popestril tudi obisk misijonarja 
Pedra Opeke v Športni dvorani Medvo-

de.

Spoštovane občanke, spoštovani občani,
kmalu bodo pred nami zadnji dnevi letošnjega leta. Ob zvokih 
znanih in težko pričakovanih decembrskih napevov, ob nagaji-
vemu otroškemu živžavu, ob iskrenih stiskih rok in ob toplini 
dišečega domačega ognjišča bodo naši koraki zarisali zadnje 
odtise spominov tega leta.
Pot, ki smo jo letos prehodili, za marsikoga ni bila enostavna.  
Odrekanje, nemoč, pogledovanje v nebo. Izzivov in preizkušenj res ni 
manjkalo. A ko nam je bilo najtežje, je skozi temne oblake posijalo  
sonce – sonce dobrih del. Pokazala se je moč v obliki nesebične  
pomoči in vzklilo je marsikatero prijateljstvo, ki je segalo tudi preko 
naših meja. Sočutje in dobrota sta nas povezali in ponosno lahko 
rečemo, da nam je kljub mnogim stiskam uspelo. Postati boljši kot 
skupnost in, upajmo, tudi kot posamezniki.
December je zagotovo poseben mesec. Čeprav vedno zadnji,  
s sabo prinese milino, pričakovanje in praznični duh  
celega leta. Naj veselje napolni vaše domove, naj se  
čim večkrat zasliši sproščen smeh in naj povezanost  
vseh nas riše jasne stopinje na vseh prihodnjih poteh.
Vsem vernim želim blagoslovljene božične praznike, za  
vse pa naj bo leto 2024 mirno, zdravo in uspešno.

Župan Nejc Smole s sodelavci in Občinski svet Občine Medvode
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Avgustovske poplave so na območju občine Medvode povzro-
čile veliko škodo. Občina je od države že prejela predplačilo za 
sanacijo škode v višini dobrih pet milijonov evrov, kar pred-
stavlja slabo polovico popisane škode na občinski javni infra-
strukturi. Nekatera večja popravila so že izvedli, nekatera so 
trenutno v teku.

CESTA V GORIČANAH
V prvi polovici novembra so začeli težko pričakovano sana-
cijo ceste na območju kopališča v Goričanah. Reka Sora je 
odnesla avtobusno postajališče in polovico cestišča ter poš-
kodovala tudi drugo infrastrukturo na tem območju. Kot po-
jasnjujejo, bo v sklopu sanacije izvajalec v prvi fazi uredil 
vso komunalno ter telekomunikacijsko infrastrukturo, ki 
poteka v samem vozišču. Nato bo vgradil tamponsko pod-
lago ter na novo položil robnike na območju, kjer sta bila 
avtobusno postajališče ter hodnik za pešce. Sledi asfaltira-
nje postajališča, hodnika za pešce ter vozišča. S tem so že-
leli čim prej omogočiti vožnjo brez polovične zapore, ki je 
bila vzpostavljena že od 4. avgusta. Promet je že stekel v obe 
smeri. »Vzporedno s sanacijo cestišča bomo sanirali tudi 
brežino. Predviden je nov betonski oporni zid. Sama brežina 
se bo dodatno zavarovala s kamnito zložbo, ki bo prepreče-
vala erodiranje brežine ob možnih novih višjih vodostajih 
reke Sore,« so na Občini Medvode še pojasnili pred začetkom 
del. Na podlagi zbiranja ponudb dela izvaja podjetje Komu-

nalne gradnje, njihova vrednost pa bo presegla tristo tisoč 
evrov. Če bodo vremenske razmere dopuščale, bodo vsa dela 
končna še letos.

PODVOZ POD ŽELEZNICO
V poplavah je bil močno poškodovan tudi podvoz pod železni-
ško progo med Goričanami in Medvodami. Odneslo je asfaltno 
prevleko, spodnji ustroj ceste in zemljino, ki je obdajala teme-
lje. Občina je k sanaciji pristopila v sodelovanju s Slovenskimi 
železnicami. »V sklopu sanacije bomo obnovili hidroizolacijo 
na območju kril kesona ter izvedli zasip za krilom. Obnovljena 
bo tudi hidroizolacija v samem podvozu, kjer poteka cesta. V 
času poplav je bila v celoti porušena meteorna kanalizacija, 
zato je predvidena nova v skupni dolžini 90 metrov, vgradili 
pa bomo tudi nove cestne požiralnike. Na območju podvoza bo 
izvajalec zamenjal nevezano nosilno plast ter izvedel asfaltira-
nje. Del projekta je tudi nova asfaltna prevleka na delu, kjer je 
bila vrhnja plast asfalta v preteklosti odstranjena. Vgrajen bo 
asfalt z boljšo torno sposobnostjo. Pri sanaciji podvoza bomo 
uredili tudi križišče s stransko cesto v Vaše, za prihodnje ureja-
nje industrijske cone Helios – Jarc s predpripravo za prihodnjo 
prometno signalizacijo,« so na Občini opisali načrtovana dela, 
ki jih je izvajalec, podjetje Resal, začel pretekli mesec. Njihova 
vrednost je ocenjena na 230 tisoč evrov, pri čemer bodo dobrih 
30 tisoč evrov prispevale Slovenske železnice. Zaključek v pri-
meru ugodnih vremenskih razmer načrtujejo še letos. V času 
gradnje je vzpostavljena popolna zapora, obvoz je v smeri Med-
vode (Preska)–Vaše–Goričane.

Poteka težko pričakovana sanacija po poplavah

Promet na cesti pri kopališču v Goričanah je že stekel v obe smeri, medtem ko 
zaradi del velja popolna zapora podvoza pod železniško progo med Goričanami in 
Medvodami.

MAJA BERTONCELJ

Na območju pri kopališču v Goričanah bodo sanirali tudi brežino.  

/ Foto: Peter Košenina

Občina je k sanaciji podvoza pod železniško progo pristopila v 

sodelovanju s Slovenskimi železnicami. / Foto: Peter Košenina
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SANIRANI USADI V DOLINI LOČNICE
Pravo razdejanje je v avgustovskih poplavah za seboj pustil 

tudi potok Ločnica s hudourniškimi pritoki. Voda je spodjedla 
brežine in sprožila mnoge usade, ki so poškodovali tudi ces-

to Sora–Trnovec–Topol. Občina je že v okviru intervencijskih 
del za zavarovanje življenj in premoženja v dneh po poplavah 
začela z nujno sanacijo doline. »Na lokalni cesti Sora–Topol 
smo na petih lokacijah sanirali najbolj kritične usade, ki so 
ogrožali cestno infrastrukturo. Vodotok pa je na dveh lokaci-
jah uničil brežino do take mere, da je prišlo do poškodb tudi 
na cestišču. Sanacija je obsegala izdelavo kamnite zložbe v 
skupni dolžini približno 180 metrov. Kjer je prišlo do poškodb 
vozišča, je izvajalec zamenjal asfaltno prevleko v celotni širi-
ni vozišča. Na najbolj izpostavljenih mestih je po koncu del 
namestil tudi jekleno varnostno ograjo,« so pojasnili na obči-
ni. Vrednost izvedenih del je skoraj 340 tisoč evrov, izvedlo jih 
je podjetje Gorenjska gradbena družba.

ODSEK V VIKRČAH
Takoj po poplavah je bil na cesti v Vikrčah med hišnima šte-

vilkama 34a in 34d odstranjen poškodovani asfalt, cesto pa so 
začasno nasuli s peskom. V drugi polovici oktobra je izvajalec 
začel trajno sanacijo odseka v dolžini okrog 110 metrov, ki je 

zaključena. Izvedena je bila sanacija meteorne kanalizacije 
vključno z vtočnimi jaški. Zamenjali so zgornjo nevezano no-

silo plast ter položil novo asfaltno prevleko.

Za spremembe v smer trajnostne mobilnosti

Največ, kar 40 odstotkov glasov, je prejela varianta 3, kar pomeni, da si občanke in 
občani želijo, da je most odprt le za kolesarje in pešce.

Avgustovske poplave so poškodovale tudi občinski most čez 
reko Soro na Cesti komandanta Staneta. Na občini so preje-

mali različne predloge, kako naj ob sanaciji na njem spre-

menijo prometni režim, da bo ta bolj prijazen pešcem in ko-

lesarjem. Zato so se s posvetovalno anketo obrnili na občane 
in v možnost dali tri različne variante prometne ureditve na 
mostu. Anketa je zaključena, rezultati so znani.
»V anketi je sodelovalo 1676 oseb. Velika večina, kar 71 odstot-
kov, si želi sprememb v smeri trajnostne mobilnosti. Največ, 
kar 40 odstotkov glasov, je prejela varianta 3, kar pomeni, da 
si občanke in občani želijo, da je most odprt le za kolesarje 
in pešce. Rezultate ankete in pripombe ter predloge občank 
in občanov bomo posredovali projektantu,        ki bo pripravil 
predlog rešitve,« so pojasnili na Občini Medvode.

Preostali možnosti sta bili še varianta 1, da prometna ure-

ditev ostane takšna, kot je bila pred avgustovskimi popla-

vami in omogoča promet za motorna vozila v obe sme-

ri ter ima urejena dva ozka pločnika na vsaki strani 
mostu, ter varianta 2, da se prometna ureditev uredi na 
način, da omogoča enosmerni promet za motorna vozi-

la ter ima urejen en širši pločnik za pešce in kolesarje. 
Kakšna bo ureditev, se bo presojalo tudi v luči novih dejstev. 
Župan Nejc Smole je v tokratnem pogovoru namreč povedal, 
da rezultati stanja tega občinskega mostu niso spodbudni. 
»Temelji, predvsem podpornika, so poškodovani do te mere, 
da bo zelo verjetno potrebna novogradnja.«

Velika večina sodelujočih v anketi si na občinskem mostu na Cesti 

komandanta Staneta želi ureditve prometa, ki gre v smer trajnostne 

mobilnosti. / Foto: Peter Košenina

MAJA BERTONCELJ

Občina je že v okviru intervencijskih del za zavarovanje življenj 

in premoženja v dneh po poplavah začela nujno sanacijo doline 

Ločnice in sanirala usade. / Foto: arhiv Občine Medvode

Rezultate ankete in pripombe ter predloge 
občank in občanov bodo posredovali projektantu, 
ki bo pripravil predlog rešitve.
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Načrtujejo izgradnjo troetažnega pri-
zidka v velikosti 28,10 metra krat 18,20 
metra na skrajnem južnem delu obsto-
ječega objekta. Iz trenutnih 2700 kva-
dratnih metrov površin bo zdravstveni 
dom po izgradnji prizidka razširjen na 
4000 kvadratnih metrov.
»V kletni etaži bodo prostori, kot so ar-
hiv, predavalnica, center dobrega poču-
tja, medtem ko bodo v pritličju in prvem 
nadstropju pretežno ambulante in ordi-
nacije. Dovozi in dostopi do zdravstve-
nega doma ostajajo enaki, dodal se bo 
le zunanji vhod v prizidek, v katerega 
bo mogoče vstopati tudi skozi obstoječi 
objekt. Z izgradnjo prizidka se prome-
tna ureditev ne bo bistveno spremenila. 
Preuredila se bodo le obstoječa parkirna 

mesta, na način, da se bodo povečale 
kapacitete, in dodala parkirna mesta 
za invalidne osebe. Okolica objekta bo 
v čim večji možni meri ozelenjena in 
zasajena z okrasnimi avtohtonimi dre-
vesi in grmovnicami. Načrtujemo tudi 

postavitev pokrite kolesarnice,« projekt 
predstavljajo na Občini Medvode.
Projektiranje je izvedlo podjetje Adesco, 
s katerim so pogodbo podpisali letos 
aprila, na občini pa poudarjajo tudi do-
bro sodelovanje z vodstvom zdravstve-
nega doma in zaposlenimi. Vsi si želijo, 
da bi gradnjo lahko začeli čim prej. »Ob-
čina Medvode ima v načrtu razvojnih 
programov za projekt predvidenih 4,3 
milijona evrov, pri čemer bo del sred-
stev prispeval Zdravstveni dom Medvo-
de, del Občina Medvode, del pa upamo, 
da bomo pridobili s strani Ministrstva 

za zdravje, kamor bomo vlogo lahko po-
dali po pridobljenem gradbenem dovo-
ljenju. Končna vrednost projekta bo od-
visna od izvedenega javnega naročila, 
začetek gradnje pa predvsem od tega, 
kdaj in na kakšen način bomo lahko 
zagotovili finančna sredstva za izvedbo 
projekta,« pojasnjujejo.
Poleg izgradnje prizidka načrtujejo tudi 
popolno rekonstrukcijo notranjosti ob-
stoječega zdravstvenega doma. Zgrajen 
je bil leta 1980 in prizidan v letu 2000. 
V njem bo del prostorov namenjen tudi 
novi lekarni.

Začela se je zimska sezona, ki traja od 15. novembra do 15. 
marca, in v tem času je na cestah in drugih javnih površi-
nah treba zagotavljati zimsko službo. Občina Medvode zim-
sko službo izvaja skladno z veljavno kategorizacijo občinskih 
cest, ki je bila sprejeta v letu 2021.
Tudi letos je izvajalec zimske službe na vseh kategoriziranih 
občinskih cestah in pločnikih na območju občine Medvode 
podjetje HNG Hidrotehnika, nizke in komunalne gradnje, ki 
jo bo izvajalo z lokalnimi podizvajalci. Določen je prioritetni 
vrstni red pluženja, prav tako tudi pogoji za začetek. V pri-
meru vprašanj, reklamacij ali potrebe po informacijah o iz-

vajanju zimske službe lahko pokličete na dežurno telefonsko 
številko 080 28 40. Na Občini Medvode občane obveščajo, da 
lahko v začasnem zbirnem centru Medvode prevzamete brez-
plačno sol za posipanje. Vsako gospodinjstvo lahko prevzame 
do deset kilogramov soli, ki je v razsutem stanju in si jo vsak 
naloži v svojo embalažo. Opozarjajo tudi na upoštevanje 42. 
člena odloka o občinskih cestah v Občini Medvode, ki med 
drugim določa, da je prepovedano metati na cesto sneg. Pro-
šnja s podjetja VOKA Snaga pa je, da v primeru snega le-tega 
očistite z zabojnikov in ob njih.
Na državnih cestah je za izvajanje zimske službe na podro-
čju občine Medvode zadolženo podjetje Gorenjska gradbena 
družba.

Občina Medvode je pretekli mesec na Upravno enoto Ljubljana podala vlogo za izdajo 
gradbenega dovoljenja za rekonstrukcijo in izgradnjo prizidka k Zdravstvenemu 
domu Medvode.

MAJA BERTONCELJ

MAJA BERTONCELJ

Vizualizacija prizidka k Zdravstvenemu domu Medvode / Foto: arhiv Občine Medvode

Korak bliže prizidku k zdravstvenemu domu

Nova sezona zimske službe brez sprememb

Začetek gradnje bo odvisen 
predvsem od tega, kdaj in 
na kakšen način bodo lahko 
zagotovili finančna sredstva  
za izvedbo projekta.
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 Ͱ Osebna predstavitev ...

Prihajam iz zgornje savske terase, vasi 

Zgornje Pirniče s čudovitim pogledom 
na Polhograjske dolomite in Medvode, 
kjer sem preživela mladost, odraščanje 
in še danes sem tu z veseljem doma. 
Rojena sem leta 1962. Trideset let sem 
ponosno opravljala poklic najprej kot 
miličnica, kasneje kot policistka. Kot 
operativka sem službovala v Ljubljani, 
kasneje pred upokojitvijo pa osemnajst 
let v izobraževanju na Policijski aka-

demiji v Tacnu. Sem poročena, ponos-

na mati odrasle hčerke Špele in babica 
vnukoma Oskarju in Levu.

 Ͱ Kateri so razlogi za odločitev za 
kandidaturo na tokratnih lokalnih 

volitvah?

Izvoljena svetnica sem tretji mandat na 
Nestrankarski listi Nejca Smoleta. Dva 
mandata sta, verjamem, pokazala po-

zitivne rezultate, ki jih je Občinski svet 
Medvode uspešno prekrmaril v tem ob-

dobju, in verjamem, da smo s tem opravi-
čili voljo volivcev. Ker cenim in spoštujem 
pogumno, vztrajno držo župana in pod-

piram argumentiran konsenz in odločit-
ve, ki včasih žal niso enostavne, všečne 
in samoumevne, kot bi mislil marsikdo, 
ki je kritičen iz cone udobja ... sem se od-

ločila za ponovno kandidaturo. Skupnost 
sooblikujemo ljudje, ki v njej živimo in 
pomagamo s svojo aktivno participacijo 
za dobro vseh nas v lokalni skupnosti.

 Ͱ Ste zadovoljni z rezultatom, ki ste 

ga dosegli na volitvah, in kako ko-

mentirate sestavo občinskega sveta?
Z rezultatom na volitvah sem zadovolj-
na. Sestava občinskega sveta je apoli-
tična, nestrankarska, morda to kaže na 
neko novo podobo skupnosti »nestran-

karskih občin«. Me pa veseli, da se je 
sestava sveta spremenila, prišli so novi 
obrazi, in da imamo v novem sestavu 
sveta najmlajšo svetnico Ano, ki je ak-

tivna na kulturnem področju in še mar-

sikje, je pravi »multipraktik«.
 Ͱ Vaše politične izkušnje ...

Svetnica sem tretji mandat, izkušenj 
je kar nekaj, izzivi pa novi, sploh po 

zadnji vodni ujmi, ki so močno priza-

dele tudi naše kraje med vodami. Sem 
članica Statutarno pravne komisije pri 
občinskem svetu Občine Medvode, prav 
tako članica Odbora za urejanje prosto-

ra in ekologijo. Sem tudi predsednica 
Turističnega društva Pirniče, članica 
Gasilskega društva Zg. Pirniče, članica 
Društva upokojencev Pirniče, članica 
OO ZB NOB Medvode, sodnica porotnica 
na sodišču in članica senata za pritožbe 
zoper postopke policistov.

 Ͱ Na katerih področjih v lokalni 
skupnosti ste bili ali ste še aktivni?

Aktivna sem na področjih družbenih de-

javnosti, ki so več ali manj prostovoljna. 
Upam in želim si, da prostovoljstvo dobi 
še večji zagon v družbi. Osebno menim, 
da je zavedanje posameznikove sposob-

nosti sprejemati, ampak so pomembna 
tudi dajanja, predvsem pri vzgoji mladih. 
Kjer lahko pomagaš, pomagaj, ne samo 
jemati, saj iskren in pameten posame-

znik s tem pridobiva svojo osebno vred-

nost in zadovoljstvo, lokalni skupnosti pa 
z dejanji daje pomen in skrbno ravnanje.

 Ͱ Na katerem področju kot svetnica 
lahko največ prispevate?
Na področju družbenih dejavnosti, pro-

metne varnosti, varstva narave, okolja 
in kulturne dediščine.

 Ͱ Katere projekte bi po pomembnosti 

za izvedbo postavili na prva tri mesta 

in zakaj?

Najpomembnejša je sanacija poškodo-

vanih delov občinske infrastrukture 
po poplavah, sanacija in reševanje ter 
pomoč vsem posameznikom, ki so v 
poplavah utrpeli najhujše. Na tem mes-

tu bi pohvalila vse prostovoljce, člane 
gasilskih društev in Civilne zaščite in 
vse druge deležnike, ki so v prvi vrsti 
reševali, pomagali in pristopili k sana-

ciji na poplavljenih terenih. Druga po-

membna prioriteta je vezana na šoloob-

vezne otroke in projekt izgradnje nove 
Osnovne šole Preska. Tretja, oskrba s 
pitno vodo in pravica do nje kot osnova 
za življenje. Nadalje pa izgradnja priz-

idka k Zdravstvenemu domu Medvode, 
gradnja zbirnega centra odpadkov Med-

vode in prostorov Režijskega obrata, 

dokončna rešitev problematike pokopa-

lišča Smlednik in čimprejšnja gradnja 
brvi med Mednim in Vikrčami, ki so jo 
odnesle avgustovske poplave. Izkazalo 
se je, da je to pomembna povezava za 
ljudi z obeh bregov Save.

 Ͱ Katere so po vašem mnenju prio-

ritete v krajevni skupnosti, iz katere 

prihajate?

Reševanje vodotokov v KS Pirniče, pro-

jekt dostopa do osnovne šole in novega 
Gasilskega doma Pirniče, konkretno iz-

gradnja ceste Bošnjica, ureditev parkir-

nega reda in okolice Doma krajanov Pir-

niče, sanacija podpornega zidu nasproti 
Mesarije Drešar, ureditev in izboljšanje 
prometa v okolici Osnovne šole Pirniče 
in enote vrtca.

 Ͱ Kako preživljate prosti čas?
Aktivno življenje v pokoju ne dopušča 
veliko prostega časa, kar pa ga je, ga z 
veseljem preživim z družino, s prijate-

lji. Z možem jo »mahneva« na potep s 
hišo na kolesih, na obalo, v hribe, kar 
kam ..., samo da greva od doma, pa je v 
redu. Vrtnariva, skrbiva za vrt, pridelek 
– samooskrbo, urejanje okolice hiše. Z 
veseljem sem babi Oskarju in Levu, čas, 
ki ga preživimo z vragolijami skupaj, 
pa naj bo doma ali kje na potepu, pa je 
najboljše zdravilo. Pri tem se učimo tudi 
prilagajanja na različne spremembe v 
družbi in v okolju, v katerem sobivamo.

Cvetka Židan Valjavec je bila v občinski svet izvoljena na Listi Nejca Smoleta.

MAJA BERTONCELJ

Cvetka Židan Valjavec / Foto: Tina Dokl

Prilagajanje spremembam v družbi in okolju
PREDSTAVLJAMO OBČINSKE SVETNIKE



10  OBČINSKE NOVICE  

Medvoški lok je bil 16. in 17. novembra osvetljen s turkizno 

barvo v znamenje podpore bolnikom z rakom maternične-

ga vratu in drugih s HPV povezanih rakov. Dne 17. novembra 

smo namreč zaznamovali tretjo obletnico lansiranja global-
ne strategije Svetovne zdravstvene organizacije za odpravo 
prvega raka na svetu – raka materničnega vratu.
»S to simbolno gesto želimo tudi spodbuditi občanke in obča-

ne k sodelovanju v preventivnih programih. Slovenija je na 

poti k odpravi raka materničnega vratu, ki ga bomo dosegli z 
visoko udeležbo žensk v programu ZORA in visoko preceplje-

nostjo proti HPV. V naši občini rezultati žal niso spodbudni, 
saj smo slabši od slovenskega povprečja, rezultati pa se z leti 
še slabšajo,« so ob tem zapisali na Občini Medvode.

PO TURKIZNI RDEČA
Prvega decembra pa je bil Medvoški lok osvetljen z rdečo bar-

vo. Občina se je v sodelovanju z Zvezo študentov medicine 
Slovenije ob svetovnem dnevu boja proti aidsu pridružila Na-

cionalni akciji osveščanja, ki poteka pod sloganom »Pripni-
mo si pentljo!«. Okužba z virusom HIV ostaja velik javnoz-

dravstveni izziv po vsem svetu. Po ocenah NIJZ naj bi konec 
leta 2022 v Sloveniji živelo nekaj manj kot 900 oseb s HIV, od 
katerih naj bi jih približno ena desetina ne vedela za okuž-

bo. »S pridružitvijo k akciji ozaaveščanja želimo pokazati, da 
se zavedamo resnosti problema, širiti pozitiven odnos in se 
predvsem boriti proti stigmatizaciji ljudi, ki živijo z virusom 
HIV,« so poudarili na občini.

VIJOLIČNA V PODPORO INVALIDOM
Ob mednarodnem dnevu invalidov, ki ga zaznamujemo 3. 
decembra, je most zasijal v vijolični barvi, mednarodni barvi 
invalidov, ki jo poznamo iz globalne kampanje #WeThe15, s 
katero opozarjajo na dejstvo, da invalidi predstavljajo 15 od-

stotkov svetovne populacije, kar je več kot ena milijarda ljudi.
»Kot največja družbena manjšina ne morejo in ne smejo biti 
spregledani. Velika večina reprezentativnih in drugih inva-

lidskih organizacij, v okviru katerih deluje tudi 210 lokalnih 
društev, sodeluje v Nacionalnem svetu invalidskih organizacij 
Slovenije. Slednji si prizadeva za zagotavljanje temeljnih člo-

vekovih pravic invalidov, spremlja uresničevanje zavez, ki jih 
ima naša država na podlagi Konvencije ZN o pravicah inva-

lidov ter drugih mednarodnih in nacionalnih pravnih aktov, 
opozarja na diskriminacijo, družbeno-ekonomski položaj in-

validov in pomen zagotavljanja enakih možnosti ter prispeva 
k oblikovanju enakopravne, pravične in vključujoče družbe,« 
so dejstva, na katera so ob tem opozorili na Občini Medvode.
Medvoški lok bo tudi v prihodnje objekt, s katerim bodo izra-

žali podporo različnim akcijam.

Medvoški lok spreminja barve

Medvoški lok, ki od letošnjega poletja 

povezuje bregova reke Save za pešce  

in kolesarje, bo tudi v prihodnje objekt,  

s katerim bodo izražali podporo  
različnim akcijam.

MAJA BERTONCELJ

Medvoški lok je bil 16. in 17. novembra osvetljen s turkizno barvo  

v znamenje podpore bolnikom z rakom materničnega vratu in drugih 

s HPV povezanih rakov. / Foto: Peter Košenina

Občina Medvode je objavila javno zbiranje ponudb za nakup dveh 
nepremičnin v lasti Občine Medvode, ki stojita ob Barletovi cesti 
v Preski. Nepremičnini (parc. št. 155/4 in 155/16, obe k. o. 1976 
Preska) v skupni izmeri 944 kvadratnih metrov sta v enoti urejanja 
prostora ME_1166, ki je na podlagi Odloka o Občinskem prostor-
skem načrtu Občine Medvode namenjena gospodarskim conam – 
IG. Izhodiščna cena je 119,00 EUR/m2 oziroma 112.336,00 EUR za 
944 m2. Ne vključuje 22-odstotnega DDV, ki ga plača kupec. Izho-
diščna cena je določena na podlagi Poročila o oceni tržne vredno-
sti zemljišč, ki ga je v novembru letos izdelal sodni cenilec. Rok za 
oddajo ponudb je 14. december do 13. ure. M. B.

Naprodaj nepremičnini, namenjeni 
gospodarstvu

Na podlagi prejetih poročil o spremljanju zdrav stvene ustreznosti pitne 
vode iz vaških vodovodnih sistemov (VVS) in javnih vodovodnih sistemov 
(VS) uporabnike pitne vode iz naslednjih VVS in VS obveščamo, da je zaradi 
varovanja zdravja ljudi v veljavi stalen ukrep prekuhavanja pitne vode in je 
zato treba do nadaljnjega vodo za uporabo v prehrambne namene obvezno 
prekuhavati: VVS Žlebe – Seničica (Žlebe), VVS Žlebe – Jeterbenk – le hiše, 
ki so priključene na vodovodni sistem pred vodohranom, VVS Vaše – le hiše, 
ki niso priključene na javni vodovodni sistem, VVS Sora – le hiše, ki niso 
priključene na javni vodovodni sistem, VS Golo Brdo – Polana. Poročila o 
spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode iz posameznih VVS in VS 
ter poročila o preskusih posameznih vzorcev pitne vode so stalno dostopna 
na spletnih straneh Občine Medvode (http://www.medvode.si/objave/31). 
Navodila, priporočila in mnenja glede vzdrževanja sistemov za oskrbo s pi-
tno vodo ter hišnih vodovodnih sistemov so objavljena na spletnih straneh 
Nacionalnega inštituta za javno zdravje (http://www.nijz.si/sl/podrocja-
-dela/moje-okolje/pitna-voda/pitna-voda-za-splosno-javnost). Eko društvo 
Trnovec, Eko društvo Vodovod Seničica, Zavod Vodovod Preska, Društvo za 
varstvo voda Žlebe, Vodovodni odbori VVS in Občina Medvode

Stalno obvestilo
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Konec oktobra so družbeniki Javnega holdinga Ljubljana na 
seji skupščine obravnavali poročilo o poslovanju družbe Javni 
holding Ljubljana in odvisnih družb za obdobje od januarja do 
junija 2023, imenovali člane nadzornega sveta družbe za novo 
mandatno obdobje ter se seznanili z informacijo o poslovanju 
Javnega holdinga Ljubljana in odvisnih družb za obdobje od 
januarja do septembra 2023. V nadaljevanju je zasedal tudi 
Svet ustanoviteljev.
»Vse odvisne družbe so tudi v obdobju med januarjem in juni-
jem 2023 svoje dejavnosti izvajale kakovostno in zanesljivo. V 
prvem polletju 2023 sta negativni poslovni izid izkazali Voka 
Snaga v višini 1.837.640 evrov in LPP v višini 3.678.745 evrov. 
Na negativen rezultat obeh družb so še vedno vplivale visoke 
cene energentov, ki jih družbi potrebujeta za izvajanje svojih 
storitev. Energetika Ljubljana je v omenjenem obdobju poslo-
vala pozitivno s čistim poslovnim izidom v višini 11.143.797 
evrov. K pozitivnemu poslovnemu rezultatu je prispevala 
predvsem prodaja pasovne električne energije, na osnovi v 

letu 2022 sklenjenih pogodb. Obvladujoča družba Javni hol-
ding Ljubljana je v prvem polletju 2023 dosegla pozitivni po-
slovni izid v višini 219.550 evrov,« so sporočili z Občine Med-
vode.
Kot je bilo pojasnjeno na skupščini, so se v okviru velikega 
kohezijskega projekta Čisto zate, kjer družba aktivno sodeluje 
kot prihodnji upravljavec, dela izvajala na Centralni čistilni 
napravi (CČN) Ljubljana, znotraj 14 aglomeracij Mestne obči-
ne Ljubljana in na povezovalnem kanalu C0. Na CČN Ljublja-
na so bili v prvem polletju dokončani objekti na liniji vode, 
dela na objektih linije blata pa so bila končana 88-odstotno. 
Do konca prvega polletja je bilo zgrajenega 97,6 odstotka po-
vezovalnega kanala C0, do danes pa 98,9 odstotka. Treba je 
zgraditi še 128 metrov kanala, kar je 1,1 odstotka celotne trase. 
V občinah Medvode in Vodice je gradnja kanala zaključena.
Družbeniki so na seji imenovali tudi člane nadzornega sveta 
družbe Javni holding Ljubljana za novo mandatno obdobje, ki 
bodo začeli delati 18. decembra. Na usklajen predlog manjšin-
skih družbenikov je bila imenovana tudi Anita Mežek, pred-
stavnica Občine Medvode.

Poročali o poslovanju Javnega holdinga Ljubljana
MAJA BERTONCELJ

Zaživel medvoški Parlameter
Delo Občinskega sveta Občine Medvode 
lahko po novem spremljate tudi na 
občinskem Parlametru.

Parlameter je spletno orodje, ki ga je razvil inštitut Danes je 
nov dan. Parlameter Občine Medvode najdete na povezavi: 
https://medvode.parlameter.si/, do njega lahko dostopate 
tudi na spletni strani Občine Medvode, v zavihku Organi ob-
čine – Občinski svet – Parlameter.
»V Parlametru so zbrani podatki o glasovanjih občinskega 
sveta, prisotnosti članic in članov na glasovanjih, predsta-
vitev članic in članov, zbrane svetniške pobude in vprašanja 
ter članstvo v delovnih telesih. Orodje opravlja tudi analize 
in primerjave med svetniškimi skupinami, na primer pri-
sotnost na glasovanjih, število pobud in vprašanj ter neeno-
tnost glasovanj. Pregledno so predstavljene tudi posamezne 
seje, gradiva in zapisniki,« pojasnjujejo na Občini Medvode.
Podatki so zbrani v strojno berljivem formatu, kar omogo-
ča lažje iskanje po podatkih in iskanje zgolj tistega, kar vas 

zares zanima. Tako ni treba spremljati celotnega delovanja 
občinskega sveta, temveč lahko poiščete le določen podatek 
ali projekt. V Parlameter so vnesli podatke tega mandata do 
vključno sedme seje občinskega sveta, v prihodnje pa se bodo 
trudili, da bodo podatki objavljeni čim prej po izvedbi seje.

Na medvoškem Parlametru lahko podrobno spremljate delo 

izvoljenih predstavnikov in odločitve Občinskega sveta Občine 

Medvode. / Foto: Tina Dokl

MAJA BERTONCELJ
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»Živa glasba naredi prijetno vzdušje, 
svoje dodajo še veseli otroški glasovi,« 
je bila zadovoljna vodja turističnih pro-
gramov v Javnem zavodu Sotočje Tea 
Čejvan. Uradno odprtje drsališča na 
prostem so zaupali duetu Planet Acou-
stic, peko (brezplačnih) palačink pa so 
organizirali v sodelovanju s Klubom 
medvoških študentov.
Saša je med čakanjem na sinovo okrep-
čilo povedala, da je prvič na otvoritve-
nem dogodku. »Hči se je že od začetka 
novembra veselila drsanja, komaj je 
čakala na odprtje drsališča. (smeh) Tu-
kaj smo bili večkrat že lani in predlani, 
všeč nam je, prihajamo tudi med te-
dnom,« je pojasnila. Andrej pa je s svojo 
hčerko tokrat prvič obiskal medvoško 
drsališče; pripeljala sta se iz Ljubljane. 
»Po radiu sem slišal, da se odpira, in 
sva prišla pogledat.«

ODPRTO VSAK DAN DO 28. JANUARJA
Od ponedeljka do petka je drsališče od-
prto med 15. in 21. uro, ob sobotah in 
nedeljah od 9. do 21. ure. Ves dan bo 
obratovalo tudi v času prazničnih šol-
skih počitnic; pred tem, med 20. in 23. 
decembrom, je Luka Strojan napovedal 

možnost slikanja z Božičkom. Sogo-
vornik s svojo ekipo skrbi za gostinsko 
ponudbo ob ledeni ploskvi. »Ponudba 
je klasična: topli napitki, pijače, nekaj 
prigrizkov,« je pojasnil.
Med obiskovalci drsališča po besedah 
Luke Strojana prevladujejo domačini. 
Na led stopajo predvsem otroci; zače-
tniki se lahko odločijo za drsalnega po-
močnika. »Izposoja pingvina in drsalk 
je plačljiva, drsanje pa je za vse brez-

plačno.« Priljubljena oblika preživljanja 
prostega časa je, kot opaža, zlasti ob 
petkih, sobotah in nedeljah med četrto 
in sedmo uro. »Tistim, ki nimajo radi 
gneče, zato predlagam, da pridejo prej 
ali kasneje.«
Sezona drsanja se bo zaključila 28. janu-
arja, do takrat na drsališču pričakujejo 
tudi vrtčevske in šolske skupine; te se 
dogovorijo za obisk izven obratovalnega 
časa, je še pojasnil Strojan.

Živahen vstop v sezono drsanja
Ledena ploskev ob medvoški tržnici je oživela sredi novembra – ob zvokih glasbe 

in vonju palačink.

ANA JAGODIC DOLŽAN

Dobre volje sta bila tudi Andrej in njegova hči (v sredini), ki sta prvič obiskala medvoško 
drsališče. / Foto: Tina Dokl

Utrip ob odprtju drsališča na prostem / Foto: Tina Dokl

Luka Strojan in Tea Čejvan / Foto: Tina Dokl
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Dan odprtih vrat so pripravili sploh prvič. Obiskovalci so si 
lahko ogledali inženirske prostore in proizvodnjo ter se na 
razstavi fotografij sprehodili skozi zgodovino podjetja in pog-
ledali v prihodnost.

TRISTO OBISKOVALCEV
Odziv je bil nad pričakovanji. Zabeležili so 300 obiskovalcev. 
»Želimo predstaviti naše delo, kaj podjetje Brinox je in kaj po-
meni, prav tako pa pokazati predvsem mladim možnosti za 
zaposlitev, za izobraževanje. Imamo poseben program za šti-
pendije,« je povedal lastnik podjetja Igor Berce. Podjetje raste 
in se širi. »Sodelujemo z največjimi svetovnimi biofarma-
cevtskimi podjetji. Na lokaciji v Sori je dobrih 400 zaposlenih. 
Skupaj pa v Sloveniji, Švici, Nemčiji in Združenih državah 
Amerike, kjer je švicarski holding skupine Brinox junija le-
tos ustanovil hčerinsko družbo, zaposlujemo že več kot pesto 
strokovnjakov,« je dodal.

REŠITEV NA KLJUČ
Brinoxova vizija je postati vodilno globalno podjetje za pro-
izvodnjo biofarmacevtskih proizvodnih linij, saj s tem po-
magajo številnim pacientom po svetu. Mnoga novodobna 
zdravila so namreč izdelana prav na Brinoxovih procesnih 
sistemih, med njimi tudi eno od cepiv za preprečevanje co-
vida-19. »Na naši opremi podjetja izdelujejo najsodobnejša 
biološka zdravila za najrazličnejše bolezni, ki danes tarejo 
ljudi. Stranke na nas pritiskajo za razvoj kapacitet, ker jih 
potrebujejo. Če je bilo v preteklosti vedno vprašanje, koliko 
inženirskih ur lahko ponudimo na trgu, koliko proizvodnih 

ur, je danes vprašanje, koliko kvadratnih metrov lahko ponu-
dimo za montaže in testiranje. Prednost našega podjetja je, 
da lahko stranki zagotovimo rešitev na ključ, kar pomeni, da 
je vsa oprema narejena in testirana v Sloveniji ter potem do-
stavljena stranki na končno lokacijo. Stranke to cenijo. Zato 
pa potrebujemo prostor. S tem smo trenutno nekoliko ome-
jeni. Imamo unikatno situacijo, kjer stranka eno leto vnaprej 
prosi, naj razvijemo kapacitete, ker imajo projekt za nas,« je 
predstavil Uroš Kušar, direktor podjetja Brinox.

ZAPOSLENI DEL ODLIČNOSTI
Kušar je poudaril, da je prav to, da vse delajo doma, na eni 
lokaciji, velika prednost. »Konkurenca je sicer močna, je pa 
šibka v tem, da delajo v kooperacijah, veliko kupujejo pri dru-
gih dobaviteljih. Mi delamo vse sami. To se je kot prednost 
pokazalo še posebej v času covida-19, ko smo bili edino podje-
tje na trgu v Evropi, ki je nemoteno poslovalo. Aktivni smo po 
novem tudi v Združenih državah Amerike in tudi tam doslej 
še nismo zaznali tako velikega podjetja, ki bi bilo organizira-
no na takšen ali podoben način. Trenutna ocena, ki jo imamo 
s trga, je, da smo v Sloveniji absolutno največji, na svetovni 
ravni pa med najboljšimi tremi po kapacitetah. Priborili smo 
si izjemen status prednostnega dobavitelja procesne opreme 
sedmih od desetih največjih globalnih farmacevtskih podje-
tij. Hkrati smo eden glavnih dobaviteljev procesne proizvo-
dnje opreme za najvrednejše evropsko podjetje ter obenem 
najvrednejše svetovno biofarmacevtsko podjetje.«
Posledica dobrega poslovanja je rast števila zaposlenih, v zad-
njem obdobju za skoraj sto. »Stranke se zavedajo, kakšne ka-
pacitete, lokacijo, kvaliteto, kompetence ima Brinox, in si že 
leta vnaprej skušajo zagotoviti ustrezne kapacitete in seveda 
znanje, ki ga lahko ponudimo. Za vse to potrebujemo strokov-
njake. Zato sem vesel velikega obiska na dnevu odprtih vrat 
tudi mladih, ki se zanimajo za karierno pot v našem pod-
jetju,« je dodal Kušar. Denis Mandić, direktor, odgovoren za 
tehnične operacije, je poudaril, da so prav zaposleni del nji-
hove odličnosti. »Delamo proizvode, kjer umetna inteligen-
ca nikoli ne bo prišla do izraza. Veliko je v sami mojstrovini 
zaposlenih. V prihodnje mislim, da bo njihovo število samo 
še raslo. V proizvodnem sektorju jih je trenutno okrog 280.«

POTREBNA ŠIRITEV
Vse večje so tudi potrebe po proizvodnih prostorih. »Trenutno 
poslujemo na slabih 20 tisoč kvadratnih metrov površin, načr-
tujemo 50 tisoč proizvodno-skladiščnih in pisarniških prosto-
rov. Ker prostora ni dovolj, gremo z gradnjo tudi v klet. Zaradi 
prostorske stiske in veliko projektov, ki jih moramo izvesti, 
smo prisiljeni vzpostaviti svoje prostore tudi na novi lokaciji. 
Prihodnje poletje načrtujemo odprtje prvega 12 tisoč kvadra-
tnih metrov velikega objekta v Mirni Peči, v industrijski coni 

Razvoj narekuje tudi širitev
Vizija podjetja Brinox iz Sore je postati vodilno globalno podjetje za proizvodnjo 

biofarmacevtskih proizvodnih linij. Zaposlujejo več kot petsto strokovnjakov v 
Sloveniji, Švici, Nemčiji in tudi Združenih državah Amerike. Pretekli mesec so širši 
javnosti odprli svoja vrata, predstavili delovanje in tudi načrte za prihodnost.

MAJA BERTONCELJ

Igor Berce je predstavil tudi načrtovane investicije na lokaciji v Sori 

do leta 2027. / Foto: Maja Bertoncelj



  PODJETNO  15 

pri Novem mestu. Vanj bomo preselili del naše dejavnosti, da 

bomo lahko potem takoj začeli gradnjo v Sori na mestu se-

danjega balona. Projekti so nas prehiteli in smo morali najti 
začasno rešitev. Sora vsekakor ostaja naša glavna lokacija, ne 
samo v Sloveniji, tudi na splošno,« je predstavil Berce.
Prostorska širitev podjetja v Sori se ureja z Občinskim pro-

storskim podrobnim načrtom, ki je bil javno že razgrnjen. 
Ureja se tudi prometna ureditev. Pri podjetju je predvideno 
krožišče. »Rešitve v sklopu prometne ureditve so seveda kori-
stne tudi za naše podjetje, zato jih podpiramo. Gre za občin-

ski projekt in upam, da bo čim prej realiziran,« je še povedal 
Berce. Poudaril je tudi pomen podpore lokalne skupnosti. »Ta 
je za nas zelo pomembna. Z lokalno skupnostjo in Občino 

Medvode zelo dobro sodelujemo že vsa leta. Prav se mi zdi, da 
kraju in skupnosti tudi vračamo. Pomagamo društvom in or-

ganizacijam. Smo družbeno odgovorni. To se kaže tudi skozi 
našo zavezo stalnemu zmanjševanju vplivov na okolje. Poleg 
tega je naša dejavnost mirna in z visoko dodano vrednostjo, 
in to Slovenija potrebuje.«

RAZSTAVA SKOZI ZGODOVINO IN V PRIHODNOST

Celoten zaslužek reinvestirajo v razvoj podjetja. Potek razvo-

ja programov in same lokacije skozi zgodovino s pogledom v 
prihodnost so obiskovalcem na dnevu odprtih vrat prikazali z 
razstavo fotografij na kar 31 panojih. Pripravila sta jo Barbara 
Kirm in Igor Berce. Začetek blagovne znamke Brinox sega s 
prvo generacijo v leto 1983, ko je Rudolf Berce v dogovoru s 
švedskim Alfa Lavalom začel razvoj in proizvodnjo higienskih 
armatur za mlekarsko industrijo. Poslovna prelomnica se 
zgodi v letu 2000, ko je Igorju Bercetu z mlado ekipo uspelo 
realizirati prvi projekt v farmacevtski industriji. V kratkem 

času je razvoj, izdelava, montaža ter avtomatizacija farma-

cevtskih proizvodnih linij postala glavna dejavnost Brinoxa. 
Razstava je še posebej poudarila vstop v globalno biofarma-

cevtsko industrijo leta 2014 ter leto 2015 in nov proizvodni 
program z uvedbo pomivalnih sistemov Brinox za biofarma-

cevtsko in farmacevtsko industrijo. Razstava se zaključi s 
pogledom v prihodnost do leta 2027.

Tehnologija, ki uresničuje
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Brinox d.o.o., Sora 21, 1215 Medvode

T: 01 3169 730, info@brinox.eu, www.brinox.eu 2024

Življenje je potovanje,
za katerega nihče ne dobi zemljevida.
Vsakdo potuje po svoje in si sproti riše svoj zemljevid.
Vsaka risba je nov smerokaz za vse,
ki hodimo po čudovitih poteh življenja.

                       2024 naj bo pot dobre volje, ljubezni in zdravja.

Z obiskom na dnevu odprtih vrat so zelo zadovoljni. / Foto: Maja 

Bertoncelj

Mnoga novodobna zdravila so izdelana prav na 

Brinoxovih procesnih sistemih.
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Maribor, Medvode – Kot so pojasnili na 

Pošti Slovenije, so se za spremembo od-

ločili, ker ob sobotah v poslovalnicah sko-

raj ni strank. Medtem ko je ob delavnikih 
odprta med 8. in 19. uro, ob sobotah tako 
tudi pošta v Medvodah ostaja zaprta.
Kot so še pojasnili na Pošti Slovenije, bo 

ob sobotah še vedno odprta po ena pošta 
v vsakem od osmih večjih krajev, med 
drugim tudi v Ljubljani in Kranju. Do 
18. ure pa sta odprti tudi dežurni pošti v 
Ljubljani in Mariboru.
Odločitev so sprejeli, ker stranke vse po-

gosteje uporabljajo alternative. »V Pošti 
Slovenije z največjo paketno-logistično 
mrežo, ki obsega skoraj 1.200 prevze-

mno-oddajnih mest in jo še dodatno 
širimo, tako da se bomo približali kar 
1.600 prevzemno-oddajnim mestom, 
zagotavljamo visoko dostopnost po-

štnega omrežja in alternativnih pre-

vzemno-oddajnih mest,« pojasnjujejo. 
V septembru so se lotili tudi namestitve 

dodatnih 76 PS Paketomatov, od katerih 
je dobra polovica na območjih pošt, ki 
ob sobotah ne poslujejo več.

Pošta ob sobotah zaprta
Pošta Slovenije je prilagodila delovni čas 68 pošt po Sloveniji, ki so od oktobra ob 
sobotah zaprte. Med njimi je tudi pošta v Medvodah.

ALEŠ SENOŽETNIK

Poštna poslovalnica v Medvodah / Foto: Peter Košenina

Merry Christmas www.gorenjskiglas.si

Božični čas je eden najlepših v letu:  
okrašene ulice, božična glasba,  

novoletne želje in pristni stiski rok.  
Naj vam prazniki prinesejo čim več  

prijetnih trenutkov, preživetih  
z ljubimi ljudmi.

Želimo vam vesel Božič ter srečno,  
zadovoljno in zdravo leto 2024!

avtoservis – avtokleparstvo

041 709 796

Vesele praznike
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Vrtci, šole in drugi vzgojno-izobraževal-
ni zavodi so v petek, 17. novembra, dan 

začeli s slovenskim zajtrkom. Sestavljajo 
ga kruh, mleko, maslo, med in jabolka.

Tretji petek v mesecu novembru je od 

leta 2012 naprej dan slovenske hrane in 

slovenski zajtrk je njegov sestavni del. 

Slogan letošnjega zajtrka je bil »Kruh 
za zajtrk – super dan!«. V Medvodah 

sestavine slovenskega zajtrka priha-

jajo iz lokalnega okolja, saj vzgojno-

-izobraževalni zavodi v okviru projekta 
Lokalno je zdravo hrano naročajo tudi 
pri lokalnih pridelovalcih. Pri zajtrku 

smo zmotili skupino Medvedi iz preške 

enote Vrtca Medvode, ki jo obiskujejo 

otroci od četrtega do šestega leta staro-

sti. Na slovenski zajtrk so se pripravljali 

ves teden. Govorili so o pomembnosti 

zajtrka in zdrave prehrane ter o tem, 

kako pomembni so lokalni kmetje za 

pridelavo hrane. Izdelovali so papirnate 

pogrinjke in okrasne čebele ter plakat 
na temo slovenskega zajtrka. Ko je bil 
čas zanj, so jim hrano razdelile vzgo-

jiteljice in župan Nejc Smole. »Zajtrk z 
medom, maslom in mlekom imamo 

večkrat. Zdi se mi, da je to, da smo se 
pogovarjali o pomembnosti lokalno pri-

delane hrane, več otrok spodbudilo, da 
so danes pili mleko,« pravi vzgojiteljica 

Daša Telban Stojilkovič. Vsa hrana je na 
mize prišla od lokalnih pridelovalcev, le 

jabolka je bilo treba pripeljati z drugega 

konca Slovenije. »Danes je na mizah vse 
z bližnjih kmetij. Imamo seneno mle-

ko s kmetije Malenšek, maslo s kmetije 

Mis, kruh je pirin, spekli so ga na eko-

loški kmetiji Pr' Črnet, med pa je prispe-

valo Čebelarstvo Maja in Iztok Šlebir. 
Letos smo našli vse dobavitelje in je vse 

lokalno – sveže, okusno in otroci uži-

vajo,« je dejala pomočnica ravnateljice 
Vrtca Medvode Brigita Juričan.
Projekt Lokalno je zdravo je zaživel lan-

sko leto, ko so medvoški vzgojno-izo-

braževalni zavodi s pridelovalci prvič 
podpisali pogodbe. Na Občini Medvode 
pravijo, da so odzivi pridelovalcev pozi-

tivni, zadovoljni pa so tudi v vrtcu in šo-

lah, saj je hrana kakovostna. V pripravi 

je nov poziv, ki ga bodo poslali vsem 

medvoškim pridelovalcem.

Slovenski zajtrk – super dan!
V projektu Lokalno je zdravo hrano vrtcu in šolam dobavljajo lokalni pridelovalci.

PETER KOŠENINA

Otroci so jedli tradicionalni slovenski zajtrk. Sestavine so bile pridelane lokalno. Vse na 

mizah je bilo z bližnjih kmetij. / Foto: Peter Košenina

prva izbira med dobavitelji  
specialnih papirjev
www.goricane.si

Vsem občankam in občanom voščimo 
vesel božič in srečno v letu 2024
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PETER SVETINA: MODRI PORTUGALEC
Peter Svetina je ves čas v stiku z neskončnim virom domi-
šljije. Kakšen privilegij! Modri Portugalec je čtivo, ob kate-
rem nam bralna radovednost cvrči od zadovoljstva. Nena-
vaden svet, poln čudaških značajev, se nam takoj priljubi. 
Čudežno popotovanje Anje Klare in podganka Hijacinta se 
sprevrže v dramatično reševanje otok. Sta padla v vrtec ali v 
taborišče? Avtor omeni, da ima radovednost svojo ceno. Če 
jo potešimo z njegovo knjigo, smo brez dvoma v prednosti. 
Edino plačilo, ki ga zahteva, je čas, ki ga porabimo za branje, 
kar je malenkost v primeri s tem, kar dobimo. Ob napeti 
zgodbi se napajamo s Svetinovo jezikovno popolnostjo in iz-
jemnimi ilustracijami Damjana Stepančiča. Računalništvo 
je zamenjalo ime. Sedaj je robertofilantropovezje. Kaj je zdaj 
to, boste vprašali. Preberite Modrega Portugalca. (Pripravila: 

Tatjana Mavrič)

A. H. BENJAMIN: JAZ SEM PRINC!
Veste, kaj se zgodi, ko čisto navaden pujs najde krono? Odlo-
či se, da bo postal princ, in želi si temu primernih avantur. 
Spopasti se mora z zmajem, rešiti princeso, poiskati svojega 
konja. Prav tako pa je prepričan, da se morajo druge živali 
do njega vesti nazivu primerno. Od njih zahteva, da se mu 
priklanjajo, mu pojejo in plešejo. Živali so obupane in se spra-

šujejo, kaj naj storijo, da se to konča. Domišljavega pujsa stre-
zni naključni dogodek, ki spremeni njegovo mišljenje o tem, 
kaj želi biti. Zgodba nam želi povedati, naj ne poskušamo biti 
kot nekdo drug, ampak sledimo sebi in poiščimo, kdo smo 
mi sami. Takrat bomo najsrečnejši. Poleg tega pa se bomo 
ob branju z otroki lahko pogovarjali o tem, da moramo raz-
misliti, kakšni smo do drugih oziroma o pomenu ponižnosti. 
(Pripravila: Maja Rotar)

ANJA ŠTEFAN: MIŠJI ŽENIN
Priljubljena avtorica je tokrat napisala zgodbo o treh miškah, 
ki so iskale ženina. Morda so bile kar malce izbirčne, saj jim 
tisti, ki so bili v bližini, niso ustrezali. Vsakemu je kaj manj-
kalo, zato so se odločile, da pogledajo še malo naokrog. Oble-
kle so najlepša oblačila, se okrasile ter navsezgodaj odšle na 
pot. Prekipevale so od pričakovanja. Kmalu so zagledale mač-
ka, ki je ležal na soncu in spal. Vse tri so se strinjale, da je 
čudovit in ima vse, kar si želijo pri ženinu. Čeprav sta miške 
prepričala njegova bleščeča zunanjost in mogočni videz, bi se 
zgodba lahko tragično končala. Pričakujemo žalosten konec, 
pa se vseeno ne zgodi tako. Zgodba se srečno konča, vse pri-
de na pravo mesto. Nam pa da misliti, da ni vse tako, kot je 
videti na prvi pogled, in da se včasih za bleščečo zunanjostjo 
skriva strašno srce. (Pripravila: Maja Rotar)

Ko se v naših krajih jesen preveša v zimo, nas narava nago-
varja, da je čas za počitek, za mir, da je prišlo obdobje, ki naj 
bi ga posvetili sebi, svojim ljudem in svojemu domu. Mrzli 
meseci so bili med predniki, ki so gradili našo kulturno de-
diščino, čas za mir, tišino, za druženje ob novoletnih šegah, 
navadah in praznikih, za prijazno sobivanje in podporo med 
soljudmi, za upoštevanje zakonitosti narave. Drug drugemu 
so podarili največjo vrednoto – čas, pozornost.
Prav zdaj, v teh urah, dnevih in mesecih blizu nas obstaja 
tudi paralelni svet, svet ljudi, katerih trpljenje je neizmerno. 
Tem ljudem mir ni samoumeven, kot je nam – in zanj ver-
jetno nismo dovolj hvaležni. Potrošniški način življenja si-
romaši naš planet, naravne vire, ki jih nujno potrebujemo 
za življenje. Siromaši naše vrednote. Mnogi izdelki ne zdržijo 
dolgo, kmalu postanejo odpadki, v katerih se bo naša civiliza-
cija zadušila. Deponije so polne. Sežigalnic se brani vsak kraj.
Ne kupujmo izdelkov iz krzna, puha, živalskih kožuhov, kož, 
usnja, saj so te živali »živele« v premajhnih kletkah, nemo-
gočih higienskih razmerah, travmatizirane, trpinčene. Pomi-
slimo, preden s prodajnih polic odnesemo prikupne mehke 
cofke, obeske za ključe, kape s krznenimi cofi, krznene obro-
be na škornjih in drugih oblačilih. Mehki puloverji iz puha v 
sebi skrivajo veliko trpljenja in krikov bolečin živali. Izbiraj-
mo kozmetiko, čistila in druge izdelke, ki niso testirani na 

živalih. Z etično izbiro in upoštevanjem pravične trgovine, 
brez izkoriščanja otrok, žensk, premalo plačanih delavcev in 
trpljenja živali, bomo vložili v darilo več truda in več sebe.
Namesto daril, ki jih nihče zares ne potrebuje, je bolj drago-
ceno podariti svoj čas, energijo in morda tudi denar za kaj 
res dobrega in plemenitega, z namenom, da bo življenje lepše 
tudi za tiste, ki so imeli manj priložnosti in manj sreče od 
nas. Ne potrebujemo več, kot že imamo. Potrebujemo pa du-
hovno toplino in bogastvo sočutja, ki ga lahko podarimo dru-
gim. Ranljivejšim od sebe. Potrebujemo hvaležnost do vsega, 
kar imamo, do dobrin, do narave.
Skupaj lahko ustvarimo prijaznejši svet brez hrupnega poka-
nja, svetlobnega onesnaževanja, raje z uvidevnostjo do staro-
stnikov, živali in drugih, ranljivejših od nas, in z razumeva-
njem do vseh, s katerimi sobivamo. 
V letu 2024 vam želim zdravja, miru in veselja!

Novosti na policah Knjižnice Medvode

Čas za mir
KOTIČEK ZA TRAJNOSTNI RAZVOJ

MOJCA FURLAN, FOTO: PETER KOŠENINA
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Na 42 kilometrov dolgo pot se je dan pred obletnico Prešer-

novega rojstva tokrat podalo 63 pohodnikov, od tega 39 otrok. 

Poleg učencev in delavcev zavoda se je pohoda udeležila tudi 
skupina otrok z vzgojitelji iz Vzgojnega zavoda Kranj ter učen-

ci in učitelji iz Osnovne šole F. S. Finžgarja Lesce. Po besedah 
vodje projekta Jožeta Rozmana je namen pohoda doživeto 
spoznavanje Prešernovega časa ter dokazati sebi in drugim, 
da je možno tudi brez sodobnih prevoznih sredstev premago-

vati večje razdalje. »Letos sta nas spremljala dež in veter. Bili 
smo premočeni in premraženi, a kljub zahtevnim razmeram 
so vsi otroci brez večjih težav in pritoževanj, bili so le nekoli-
ko utrujeni, prispeli na cilj,« je dejal Rozman.
Pohodniki so si v Kranju ogledali spomenik Francetu Pre-

šernu in hišo, v kateri je pesnik preživel zadnja leta svojega 
življenja. Na njegov grob so položili cvetje in prižgali sveč-

ko. Naklonjenost in podporo jim že vrsto let izkazuje Mestna 
občina Kranj, ki jih je tudi letos pogostila z malico in čajem. 
V Vrbo so prispeli nekaj minut čez 17. uro, kjer so jih v Pre-

šernovi rojstni hiši sprejeli žirovniški župan Leopold Pogačar, 
podžupan Sebastijan Zupan in direktor Zavoda za turizem in 
kulturo Žirovnica Matjaž Koman.

Na pohod iz Smlednika v Vrbo

V Vzgojno-izobraževalnem zavodu Frana Milčinskega Smlednik so tudi letos  
na poseben način zaznamovali obletnico rojstva Franceta Prešerna. Organizirali  
so že 24. zaporedni pohod iz Smlednika v Vrbo.

MAŠA LIKOSAR

Na poti sta pohodnike spremljala dež in veter. / Foto: arhiv zavoda

Iščemo nove sodelavce
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Za delovna mesta:

SESTAVLJALEC NAPRAV - FINOMEHANIK (M/Ž)

ELEKTROTEHNIK (M/Ž)

ADMINISTRATOR (M/Ž)

Nudimo zaposlitev za nedoločen delovni čas z uvajanjem 

na delovno mesto in možnostjo dodatnega izobraževanja.

Informacije in prijave na zaposlitev@matech.si.

Vesel božiččin srečno novo leto 2024!
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Letošnje taborniško leto, ki sovpada s šolskim letom, se je za-

čelo uspešno – tudi z nekaterimi novostmi. Odprli so nov vod 
prvošolcev, poleg tega so v postopku uvajanja novih članov 
vodstva, ki bodo uradno prestopili v vodstvene vrste v prihod-

njem letu. To bo leto, v katerem bodo praznovali štirideset let, 
odkar so na svojem. Aktivni so bili sicer že prej, a takrat še kot 
člani ljubljanskega Odreda dobre volje. Leta 1983 so v Bohinju 
organizirali prvo samostojno taborjenje, 16. oktobra 1984 pa je 
nastal nov odred, Odred dveh rek, ki se je v letu 1992 preime-

noval v Rod dveh rek. Trenutno šteje 110 članov.
Kot je povedal Martin Kikelj Bedenčič, v letu jubileja načrtuje-

jo uradno odprtje svojih prostorov – taborniške hiške in okoli-
ce, kjer sicer domujejo že kar nekaj let. »Na novi lokaciji smo 
zelo zadovoljni, kar se kaže tudi s tem, da jo želimo približati 
oziroma pokazati tudi ostalim občanom. Pri taborniški hi-
ški redno izvajamo delovne akcije, s katerimi se trudimo 'do 
konca' urediti okolico. Trenutno se ukvarjamo s projektom, ki 

ste ga za nas v sklopu participativnega proračuna izglasovali 
občani naše občine, to je s postavitvijo zunanjih klopi, visokih 
gred ter zasaditvijo dreves,« je pojasnil.
V začetku šolskega leta so taborniško delovanje predstavili 
javnosti in organizirali dogodek, ki so ga poimenovali Piknik 
koncert. »To je druga javna prireditev, ki smo jo izvedli v zad-

njih letih. Lani smo začeli s Filmskim večerom ob gozdu ter 
letos nadaljevali s Piknik koncertom. Namen prireditve je bil 
približati tabornike lokalni skupnosti na drugačen način kot 
običajno. V glavnem se javnosti predstavljamo z delavnicami 
za otroke, ki jih izvajamo na naših tedenskih srečanjih, po šo-

lah in s sodelovanjem pri kakšni prireditvi v občini Medvode. S 
Piknik koncertom smo želeli obiskovalcem pripraviti izkušnjo 
taborniškega večera (njegove preprostosti) ter pokazati, kako 
lep prostor smo v zadnjih nekaj letih uredili 'pod Čerenom' v 
Preski,« je dejal Kikelj Bedenčič. Na dogodku je bilo okrog 80 
ljudi, tako da so bili z obiskom zelo zadovoljni. Za glasbo sta 
skrbela domača glasbenika Duo Artcoustic.
Kikelj Bedenčič je za konec predstavil še nekaj njihovih aktiv-

nosti v zadnjem obdobju. »V zaključku lanskega taborniškega 
leta smo izvedli poletni tabor za naše člane v Ajdovščini in kas-

neje še tabor za medvoške otroke v sklopu počitniškega varstva, 
ki ga organizira Javni zavod Sotočje. Poleti smo taborniki pod 
okriljem Civilne zaščite pomagali pri sanaciji posledic poplav, 
ki so prizadele našo občino. Lansko taborniško leto je bilo us-

pešno. Zagotovo so ga popestrile vremenske razmere, ki so 
nam večkrat mešale štrene, a smo kljub temu uspešno izvedli 
vsako akcijo – tudi tabor. V novem taborniškem letu smo bili 
prav tako že zelo pridni. Po Piknik koncertu smo organizirali še 
tekmovanje v kuhanju golaža, kostanjev piknik za naše člane 
in Jesenovanje – štiridnevni jesenski 'tabor', ki smo ga preživeli 
v koči v Libojah.«

Taborniško leto polno 
dogodkov

Taborniki Roda dveh rek Medvode bodo 

prihodnje leto praznovali štirideset let.

MAJA BERTONCELJ

S Piknik koncertom so želeli tabornike približati lokalni skupnosti na 

drugačen način kot običajno. / Foto: arhiv RDR Medvode

2024

Mizarstvo Stare Roman s.p.
Spodnja Senica 21c, Medvode

mizarstvo.stare@evj-kabel.net
telefon: 041 695 272
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Za glasbo sta skrbela domača glasbenika Duo Artcoustic. / Foto: 

arhiv RDR Medvode

M
A

LI
-E

-T
IK

O
, L

O
K

A
 1

2
1

, 4
2

9
0

 T
R

Ž
IČ



  KULTURA  21 

Srečno 2024!

Skupaj, a z različnimi 
temami
V Knjižnici Medvode je do 15. decembra 
na ogled fotografska razstava članov in 
nekdanjih članov foto sekcije KUD Fofité.

Pod vodstvom mentorja Borisa Primožiča so dolga leta prido-
bivali izkušnje na različnih področjih fotografije, zato je tudi 
razstava tako raznolika – čeprav ima naslov Skupaj. Izbrali so 
ga s posebnim razlogom.
»Odstopam kot mentor, Matevž Jekler pa kot vodja foto sekci-
je. Ob tem sva dala idejo, da bi pripravili še eno razstavo sku-
pnih fotografij sedanjih in nekdanjih članov. Razstavljamo 
torej skupaj, čeprav se vsak predstavlja s svojo tematiko, vsak 
s tremi fotografijami, kar pomeni, da jih je skupaj osemnajst. 
Posnete so bile v domačem okolju in tudi v tujini, celo na Ha-
vajih. So v črno-beli tehniki, ki je zelo pripovedna,« je povedal 
Boris Primožič, tokrat še v vlogi mentorja sekcije.
Na ogled so fotografije šestih avtorjev. Ada Trkulja je sklop 
svojih treh fotografij poimenovala Adakadabra, Boris Pri-
možič Po padcu socializma, Greta Skvarča Na obali, Irena 
Krasnik Gozd, Matevž Jekler Portret in Peter Slapar Poletno 
raziskovanje.
Z razstavo Skupaj se za člane foto sekcije KUD Fofité zaklju-
čuje dolgo in uspešno obdobje in se začenja novo. Sekcija bo 
aktivna še naprej. »V vseh teh letih smo imeli veliko srečanj, 
veliko razstav. Zagotovo je želja, da bi v svoje vrste pridobili 
še kakšne nove ljubitelje fotografije. Obdobje covida-19 se je 
poznalo tudi pri nas in nekaj članov smo izgubili, mladih pa 
ni. Morda se bo kdo ojunačil in se vrnil h klasični fotografiji, 
ki je v svetu vse bolj priljubljena, tudi že pri nas,« je še dejal 
Primožič, ki ostaja član sekcije.

Razstavljajo (od leve): Boris Primožič, Greta Skvarča, Irena Krasnik, 

Ada Trkulja, Peter Slapar in Matevž Jekler (na fotografiji manjka).  

/ Foto: Maja Bertoncelj

MAJA BERTONCELJ

Občinska kulturna zveza Medvode, katere predsednica je Irena 
Sonc Šlenc, je letos sprejela pravilnik o podeljevanju priznanja 
zveze sponzorjem, donatorjem in drugim podpornikom ljubitelj-
skih kulturno-umetniških dejavnosti. Zainteresirano javnost (kul-
turno-umetniška društva, organizacije in posameznike) pozivajo, 
da do 15. januarja 2024 pošljejo predloge »posameznikov, orga-
nizacij, društev, podjetij in skupnosti, ki so s svojim delovanjem, 
finančno ali materialno podporo pomembno prispevale v razvo-
ju kulturno-umetniškega ustvarjanja«. Predloge za prejemnike 
priznanja z utemeljitvami sprejemajo do 15. januarja 2024 po 
e-pošti okz.medvode@gmail.com. Priznanje se podeli na občin-
ski proslavi ob kulturnem prazniku, ki bo 7. februarja v Kultur-
nem domu Medvode. Kot pojasnjujejo v Občinski kulturni zvezi 
Medvode, je delovanje društev pogosto odvisno od sponzorjev 
in donatorjev, za kar so jim hvaležni in bi jim radi to tudi javno 
pokazali. M. B.

Priznanje tudi podpornikom

Novi bibliobus

Novo šolsko leto je prineslo novo vozilo Potujoče knjižnice 
Mestne knjižnice Ljubljana, ki pripelje tudi v občino Medvode 
(postajališča Center starejših Medvode, Smlednik, Sora, Trno-
vec, Zbilje).
Dejavnost potujočega knjižničarstva ima v Ljubljani s širšo 
okolico že dolgo zgodovino, saj bo prihodnje leto prazno-
vala 50-letnico delovanja. V notranjosti novega vozila upo-
rabniki lahko izbirajo med 7500 enotami gradiva, sodobna 
informacijsko-komunikacijska oprema pa zagotavlja tudi 
dostop do elektronskega gradiva knjižnice. Bibliobus ima 
vgrajeno dvigalo in popolnoma ravno površino v notranjo-
sti in je tako dostopen tudi gibalno oviranim in starejšim 
osebam.
Sofinancirali so ga Mestna občina Ljubljana ter občine Bre-
zovica, Dol pri Ljubljani, Dobrova - Polhov Gradec, Horjul, Ig, 
Medvode, Škofljica, Velike Lašče in Vodice ter Ministrstvo za 
kulturo RS. Na območju omenjenih občin je kar 47 postajališč 
bibliobusa.

MAJA BERTONCELJ

Potujoča knjižnica bo prihodnje leto 
praznovala petdeset let.
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Člani likovne sekcije KUD Pirniče 
ustvarjajo tudi z glino in k temu pova-
bijo tudi otroke. Pretekli mesec so v avli 
Doma krajanov Pirniče odprli razstavo 
z naslovom Glina presenečenja. To je 
njihova tretja tovrstna razstava, prva 
po dveh letih.

KAKŠNA JE GLINA PRESENEČENJA
Na ogled so postavili tako izdelke otrok 
kot odraslih. »Otroci so ustvarjali med 
počitnicami, z odraslimi pa se srečuje-
mo redno večinoma ob sredah oziroma 

po dogovoru. Nastalo je zelo veliko iz-
delkov, od skled, posod do lučk, solnic 
… Vsi so unikati in žgani na tisoč stopi-
njah. Večina je razstavljenih na stolih, 
ki smo jih za to priložnost znova vrnili v 
funkcijo,« je povedala mentorica Majda 
Žakelj. Pojasnila je, zakaj ime razstave 
Glina presenečenja. »Gline so lahko v 
različnih barvah in tudi oblikah. Ena iz-
med njih je glina presenečenja. Je prav 
tako kot večina v sivi barvi, razlika pa 
je v tem, da se med pečenjem spremeni 
v glino presenečenja, saj se izdelek raz-

lično obarva in dobi različne vzorce. To 
je njena posebnost. Uporabljali pa smo 
tudi druge gline. Ustvarjanje glinenih 
izdelkov je zelo vsestransko.«
Majda Žakelj z glino kot ljubitelji-
ca ustvarja že dlje časa, a pravi, da jo 
še vedno spoznava in nadgrajuje svo-
je znanje, ki ga je pridobila na tečaju. 
Povedala je nekaj več o tem naravnem 
materialu. »Glina je material, ki obstaja 
za nova iskanja, izzive, drugačne likov-
ne formate, rešitve, pripovedno-izpo-
vedne načine. Je tisti material, ki so ga 

MAJA BERTONCELJ

Razstavili so izdelke iz gline, delo otrok in članov likovne sekcije KUD Pirniče.  
Ob tem so spregovorili tudi o pozitivnem vplivu ustvarjanja z glino na človeka.

Odrasli člani sekcije so iz gline izdelovali tudi solnice. / Foto: Maja Bertoncelj

Glina presenečenja

Nastali so različni izdelki. / Foto: Maja 

Bertoncelj

Odprto: sreda–petek 11.00–20.30,  

sobota 10.00–20.30, nedelja 10.00–19.00, 

prazniki 10.00–17.30,  

ponedeljek in torek zaprto.
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uporabljali že naši predniki. Redkokateri material tako uči in 
nudi toliko znanja kot glina. Delo z njo v prvi vrsti uči, pomir-
ja in umirja. Ko gneteš kepo gline, hitro začutiš, kako se vate 
naseli umirjenost, glava, ki je bila pred nekaj minutami tako 
polna misli, se naenkrat začne osredotočati na gibe rok, ki se 
mehanično ponavljajo, na hlad gline in njeno mehko popu-
ščanje. Ustvarjanje od kepe gline do uporabnega predmeta, 
izdelka od človeka zahteva poznavanje tehnologije, tehnike 
oblikovanja in krašenja.«

PETNAJST AVTORJEV

Avtorji so veseli, da so svoja dela znova lahko razstavili, saj so 
vanje vložili veliko truda, poleg tega želijo ohranjati tradicijo 
rokodelstva. »Rokodelstvo nosi srce in dušo naših prednikov 
in to rokodelske izdelke loči od industrijskih. Če kupite roč-
no izdelan predmet, ne kupite samo materiala, ampak tudi 
umetnikovo znanje, čas, trud, predanost, spretnost, ljubezen, 
energijo, kar vse je potrebno za izdelavo enega unikata. Vse 
to smo mi vložili v te izdelke, ki so na razstavi. Od začetka do 
končnega izdelka je dolga pot,« še pravi Majda Žakelj. Razsta-
va je bila na ogled do 24. novembra, na njej pa so se predsta-
vili: Olga Bitenc, Ivica Jan, Marija Michaud, Tone Rebolj, So-
nja Pust, Majda Žakelj (odrasli člani) in Kaja Vavkman, Neja 
Vavkman, Keja Krašovec, Lana Militarov, Nejc Militarov, Tine 
Buh, Jaka Buh, Evita Pust in Vitan Pust (otroci – podmadek).
Dejavnost ustvarjanja z glino bodo v likovni sekciji KUD Pir-
niče nadaljevali. »Pri glini smo kreativni, je sproščujoča, ene 
vrste meditacija, ki nas popelje v posebne kotičke razmišlja-
nja. Omogoča nam, da se izražamo naravno, pristno, z njo 

čutimo povezanost z naravo, spodbuja izražanje čustev, ob-
čutij, zmanjšuje stres, ki je v današnjem času zelo prisoten. 
Narediti unikaten izdelek iz gline je neprecenljiva izkušnja. 
Najboljša kava je tista, ki jo spiješ iz skodelice, ki si jo izde-
lal sam,« je zaključila Majda Žakelj. Slednja že četrto leto v 
KUD Pirniče skrbi tudi zato, da okna Male galerije na pročelju 
doma krajanov ne samevajo. Menja dela članov sekcije na 
različne teme.
V likovni sekciji KUD Pirniče so aktivni skozi celo leto. Ko-
nec novembra so nadaljevali tradicijo izdelovanja adventnih 
venčkov. Nekaj so jih podarili, nekaj izdelali zase, nekaj pa jih 
tudi razstavili v avli doma krajanov.

    
Svetloba za življenje

STE KLAR STVO IN ALU KON STRUK CI JE
MAR JAN OMA NO VIČ, s.p.

gsm: 051 636 600
www.steklarstvo-omanovic.si

Srečno z vami in za vas tudi v letu 2024!

ŽLE BE 1K, MED VO DE, tel.: 01/361 7707, gsm: 051 636 600
info@steklarstvo-omanovic.si, www.steklarstvo-omanovic.si

Srečno z vami in za vas tudi v letu 2024!

Izdelke so na ogled postavili tudi otroci. / Foto: Maja Bertoncelj
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Kulturno umetniško društvo Fran Sa-

leški Finžgar Senica je sredi novembra 
praznovalo 40 let delovanja. Obletnice 
so se spomnili 15. novembra s priredi-
tvijo v dvorani Kulturnega doma v Med-

vodah.
Seniški kulturniki so znani predvsem 
po Finžgarjevi igri Veriga, ki so jo prvič 
igrali že leta 1956 in ki se dogaja prav 
na Senici. V skoraj treh desetletjih, ki 
so nato minila do ustanovitve društva, 
so gledališčniki Verigo odigrali večkrat, 
vmes pa tudi druge igre. Društvo so 
uradno ustanovili 16. novembra 1983 in 
od takrat naprej deluje tudi na drugih 
področjih, ne le na gledališkem. Dodali 
so organizacijo kulturnih prireditev ob 
praznikih med letom, delo z mladimi 
ter skrb za ohranjanje starih vaških na-

vad in običajev. Danes v društvu deluje 
šest sekcij – odrasla in otroška gledali-
ška sekcija, Vokalna skupina Foné Me-

gále, Sekcija za obujanje starih običajev 
na Senici, Ljubitelji starin GARE in Fo-

to-video sekcija. Poleg gledaliških pred-

stav na prostem KUD Fran Saleški Finž-

gar Senica občani poznajo tudi po Dirki 
z garami za VN Senice, komemoraciji ob 
dnevu spomina na mrtve, fotografskih 
razstavah ter predvsem pevcih VS Foné 

Megále, ki sodelujejo na različnih pri-
reditvah znotraj občine Medvode in so 
najbolj aktivni člani društva.
Na prireditvi ob 40-letnici KUD-a Fran 
Saleški Finžgar Senica so se predstavile 
štiri sekcije. Odrasla gledališka sekcija je 
zaigrala prizor iz Verige, v katerem Mar-

ko na dvorišče prinese »žlajdro«, ki jo je 
našel pod Mejačevim kozolcem. Veriga 
je povod za sosedski spor, ki vodi v ne-

srečen konec. Franci Križaj, ki je tokrat 
igral spravljivega soseda Tomažina, je 
eno od dveh otroških vlog igral že ob prvi 
uprizoritvi leta 1956. Otroška gledališka 
skupina je zaigrala igrico Zrcalce, nek-

danji predsednici društva Marjeta Ja-

mnik in Karmen Maretič Debeljak pa sta 
recitirali pesmi Simona Jenka in Janje 
Magdič. Vokalna skupina Foné Megále 
je nastopila s tremi ljudskimi pesmimi. 
Foto-video sekcija je društvo predstavila 
s posnetki članov, ki so spregovorili o 
pomenu društva, najljubših projektih in 
anekdotah, ki so se jim zgodile na pred-

stavah. Zbranim je nekaj zanimivosti o 
Finžgarju v brezniški gorenjščini nani-
zala Petra Kržan iz Zavoda za turizem in 
kulturo Žirovnica, nagovorila pa sta jih 
tudi predsednik društva Uroš Medar in 
župan Medvod Nejc Smole.
Predsednik društva Uroš Medar se je 
v govoru spomnil ustanovnih članov, 

ki so se pred štiridesetimi leti odločili 
ustanoviti društvo. »Močno se moti-
mo, če mislimo, da je vse teklo kot po 
maslu, a vse so opravili z veliko željo in 
entuziazmom. Zagotovo jim je kdo re-

kel, da takih prireditev ne potrebujejo 
in da lahko igre igrajo tudi brez dru-

štva – tako kot so jih od leta 1956. Zakaj 
bi nekaj spreminjali, če to že toliko let 
počnemo tako?« se je vprašal. Po koncu 
prireditve je dal tudi svoj odgovor na za-

stavljeno vprašanje. »Zdi se mi izjemno 
pomembno, da so se odločili, kot so se. 
Moj predhodnik na mestu predsednika, 
Valentin Križaj, je večkrat dejal, da je 
ni 'vage', s katero bi se lahko 'zvagalo', 
kar dobiš od tega, ko vlagaš v društvo, 
v ljudi, v odnose in skupnost, sploh pa 
ni mogoče stehtati tistega, kar dobiš 
nazaj, če znaš to ceniti. Pomembno je, 
da to ostane, ker če tega ne bo, tudi nas 
ne bo. Mogoče se sliši patetično, pa ni 
– Slovenci smo obstali zaradi svoje kul-
ture. Pomembno je, da to delamo zaradi 
sebe in vasi. Vas, ki nima kulturnega ali 
kakršnega koli drugega društva, umre,« 
je dejal.
Po koncu prireditve so si obiskovalci v 
avli kulturnega doma lahko ogleda-

li tudi fotografsko razstavo foto-video 
sekcije, ki prikazuje delo društva v zad-
njih 40 letih.

Štiri desetletja kulture na Senici
V KUD-u Fran Saleški Finžgar Senica imajo dom gledališče, glasba, stari običaji  
in fotografija.

PETER KOŠENINA

Skupinska fotografija vseh članov KUD-a Fran Saleški Finžgar Senica z gosti, ki so nastopali na prireditvi ob 40-letnici društva / Foto: Peter 
Košenina
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V KUD Fofité v novo sezono vstopajo s Sartrovo enodejanko 
Zaprta Vrata. »Iskali smo besedilo z majhno zasedbo, ki bo 
igralkam in igralcem predstavljalo igralski izziv in ki bo se-
veda komuniciralo s sodobnostjo,« je o izboru predstave pove-
dal umetniški vodja društva, igralec in režiser Dejan Spasić.
Eksistencialistična enodejanka Zaprta vrata pripoveduje 
zgodbo treh umrlih ljudi, ki so na Zemlji drugim povzročili 
veliko bolečin, zdaj, po svoji smrti, pa se znajdejo v isti sobi, za 
zaprtimi vrati, obsojeni na večno sobivanje. »Kar so na zemlji 
počeli drugim, bodo zdaj v večnost počeli eden drugemu,« po-
udarja Spasić in dodaja: »Prava prispodoba pekla torej niso 
koli in raženj, pač pa ljudje, ki se medsebojno izničujejo. In 
takšni prispodobi pekla je sedanjost še kar podobna!«
Ta, skoraj pozabljena enodejanka iz leta 1945, ki je tudi duho-
vita, je predhodnica absurdne dramatike, ki se po drugi sve-
tovni vojni razvije v različnih delih Evrope, odpira vprašanja 
človeškega sobivanja, posameznikove družbene odgovornosti 
in krivde za svet, v katerem živimo, ki so še kako aktualna 
tudi danes!
Predstavo režira Marko Čeh, na oder pa bo stopil uveljavljen 
igralski kvartet Fofitéjevega ansambla: Maša Kavčič, Monika 
Jekler, Matej Ulčar in Zvone Nagode. Scenografija je delo De-

jana Spasića, kostumografija Barbare Drmota, dramaturški 
svetovalec je Denis Poniž, maska je delo Daše Tišler, oblikova-
nje luči pa Žige Okorna. Premiera bo v nedeljo, 10. decembra, 
ob 19.30 v Kulturnem domu Medvode, ponovitvi pa 29. in 30. 
decembra ob istem času na istem mestu.

Čas okrog novega leta bo v Sori spet zaznamovalo gledališče. 
Po lanski izjemno uspeli gledališki predelavi filma Vesna so 
se v KUD-u Oton Župančič Sora letos lotili BBC-jeve televizij-
ske komedije 'Allo 'Allo iz osemdesetih in devetdesetih let.
V kavarni Reneja Artoisa se med drugo svetovno vojno križajo 
poti vseh vpletenih strani. Nemški okupatorji so gospôda, ki si 
lahko privošči vse, uporniško gibanje pa se jim po svojih naj-
boljših močeh postavlja po robu. Rene mora spretno krmariti 
med obojimi, saj bi ga lahko eni in drugi hitro spravili na drugi 
svet, če ne bi sodeloval. Afere, ki jih ima z natakaricama Yvette 
in Mario, skriva pred ženo Edith in to že tako zapletene stva-
ri še poslabša. Ko v kavarno vstopita britanska pilota, ki bi ju 
moral skrivati pred Nemci, je kaos neizbežen, smeh občinstva 
pa zagotovljen. »Najprej smo želeli uprizoriti predstavo Preva-
re, ki so jo igrali v MGL-ju, ampak smo ugotovili, da je verjetno 
pretežka. Lani sem serijo 'Allo 'Allo začela gledati, zato sem se 
spomnila nanjo, spomnim pa se tudi, ko so jo doma gledali 
starši in takrat otroci nismo smeli biti zraven,« v smehu pravi 

Ana Veber, režiserka predstave. Gre za dvodejanko, ki temelji 
na prvem in tretjem delu prve sezone televizijske serije. Oder 
v dvorani kulturnega doma v Sori bo okrogel, na njem pa bodo 
tri različne scene, ki jih bodo za posamezne prizore obračali 
proti občinstvu. V predstavi je štirinajst vlog, poleg njih je na 
odru še pet statistov in štirje glasbeniki.
Premiera predstave 'Alo 'Alo bo v Kulturnem domu v Sori v 
torek, 26. decembra ob 19. uri, ponovitve pa 30. decembra, 5. 
in 6. ter 12. in 13. januarja.

V nedeljo bodo v Kulturnem domu v Medvodah premierno uprizorili dramo Zaprta 

vrata filozofa, pisatelja in dramatika Jeana-Paula Sartra. Režira jo Marko Čeh.

IGOR KAVČIČ

PETER KOŠENINA

Zaprta vrata bo odprl izkušeni igralski kvartet: Maša Kavčič, Monika 

Jekler, Matej Ulčar in Zvone Nagode. / Foto: Boris Primožič

Kavarnar Rene Artois mora spretno krmariti med pastmi medvojnega 

življenja. / Foto: Peter Košenina

Nova gledališka premiera KUD Fofité

'Alo 'Alo na sorškem odru
Na prelomu leta v KUD Oton Župančič 
Sora načrtujejo šest predstav.
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V okviru KUD Oton Župančič Sora je le-
tos znova začel delovati ženski pevski 
zbor. Nadaljuje pot, na katero so pevke v 
tem kraju stopile pred 70 leti. Štirinajst 
žena in deklet je veselje do petja pove-
zalo nekaj mesecev za tem, ko so v kul-
turnem društvu željo po pevski skupini 
uresničili sokrajani, še isto pomlad pa 
so sestavili tudi mešani zbor in pripra-
vili prvi samostojni koncert. Vse tri zbo-
re je vodil Mihael Gaber.
Najdlje se je obdržal moški zbor, ki je 
neprekinjeno deloval več kot 65 let, na-
zadnje pod vodstvom Klemena Jerinca. 
Iz pevcev mešanega zbora se je razvil 
Mešani oktet Lipa, ki je deloval skoraj 
30 let (do lanske jeseni), vseskozi pod 
vodstvom Jane Debeljak, Mihaelove 
hčere in umetniške vodje novoustano-
vljenega ženskega zbora. Kot so lahko 
slišali obiskovalci njihovega prvega 
koncerta, so pesem in petje poleg ome-
njenih ohranjale še nekatere druge 
pevske zasedbe: dekliški in ženski no-
net, Polončice, Kresnice … Vsi zbori so 
v glavnem prepevali slovenske ljudske 
in umetne pesmi, nastopali največ v 
domačem kraju in okolici, sodelova-
li na Taboru pevskih zborov, gostovali 
pa tudi po Sloveniji in zunaj nje, je o 
prehojeni poti zapisala Božena Gaber, 

ki je bila poleg Jane Debeljak in Metke 
Tehovnik tudi pobudnica novega zbo-
ra. »Vse tri smo bile članice okteta Lipa 
vseh 30 let, že prej pa smo sodelovale 
pri mešanem in ženskem zboru, none-
tu, pa tudi pri folklori in dramski sek-
ciji. Prvotno smo želeli le malo razširiti 
oktet in nadomestiti pevce, ki so nas 
zapustili. Ampak pri moških glasovih 
se žal ni obneslo, ženske pa so bile kar 
zainteresirane in tako se nas je nabra-
lo 14, kar je, mislim, kar lepo število.« 

Na vajah se srečujejo ob torkih, vrata 
so po besedah Gabrove odprta tudi no-
vim pevkam.
Na koncertu v domači dvorani so pre-
pevale narodne in ljudske pesmi. Te in 
pesmi slovenskih avtorjev bodo bržko-
ne prevladovale v njihovem repertoarju, 
meni sogovornica. »Verjetno bo prišla 
na vrsto tudi kakšna Avsenikova in ka-
kšna slovenska popevka.« Kot je še do-
dala, so jim predvsem pri srcu pesmi, ki 
pobožajo dušo.

Lovski pevski zbor Medvode, ki prepeva pod okriljem Kul-
turnega društva Simon Jenko, je letos pripravil Martinov 
koncert. December je poln različnih dogodkov, je dejal pred-
sednik zbora Janez Šubic, zato so se na oder odločili stopi-
ti prej. Izboru lovskih so dodali pesmi, ki se navezujejo na 
martinovo, in jih sami – kar je bila še ena posebnost – po-
spremili med obiskovalce z besedo. Za glasbeni zven so po-
skrbeli Sorški orgličarji, ki bodo to soboto, 9. decembra, v 
domači dvorani praznovali desetletnico delovanja. V Sori je 
imel sredi septembra krajši nastop tudi lovski pevski zbor, v 
tamkajšnji galeriji je namreč pripravil fotorazstavo ob 47-le-
tnici neprekinjenega delovanja.

Pevska dejavnost ima v Sori bogato tradicijo, nanjo je na svojem prvem samostojnem 

koncertu spomnil tudi novoustanovljeni zbor.

ANA JAGODIC DOLŽAN

ANA JAGODIC DOLŽAN

Ženski pevski zbor KUD Oton Župančič Sora na prvem koncertu. Ob tej priložnosti so se 
predstavili še člani domače mladinske folklorne skupine. / Foto: Peter Košenina

Lovski pevski zbor Medvode v zadnjem obdobju vodi Milan Bajželj, ki 
je na koncertu v medvoškem kulturnem domu prejel častno Gallusovo 
značko Javnega sklada za kulturne dejavnosti za več kot 40-letno 
udejstvovanje na področju zborovskega petja. / Foto: arhiv zbora

V Sori obudili prepevanje v ženskem zboru

Zapeli ob martinovem
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V dvorani Kulturnega doma Smlednik 

je bil 24. novembra tradicionalni jesen-

ski koncert Mešanega pevskega zbora 

Smleški žarek, ki deluje pod okriljem 
KUD Smlednik. V goste so povabili otro-

ke iz Vrtca Smlednik, otroško skupi-
no mladinske gledališke sekcije KUD 

Smlednik in ansambel Taktiki. »Kon-

cert je lepo uspel, dvorana je bila pol-
na do zadnjega kotička. Popestrili so 
ga tudi gostje, ki jih povabimo vsako 
leto. Predstavili so se otroci in ansam-

bel Taktiki, katerega ustanovni član je 
Tomaž Grajzar, ki vodi tudi naš zbor,« 
je povedala Ana Globočnik, ki je skupaj 
z Janjo Jenko poskrbela za organiza-

cijo koncerta. Smleški žarek trenutno 
sestavlja 18 pevcev, od tega sta dva 
moška, drugo so ženske. Vsi so že v po-

koju. »Vaje imamo ob sredah. Pojemo, 
se družimo, skratka – imamo se lepo. 
V svoje vrste vedno vabimo tudi nove 

moči, še posebno mlajše, saj bi s tem 
tudi izboljšali kakovost. Trudimo se po 

svojih najboljših močeh. Ne odneha-

mo, kar se mi zdi prav. Naš repertoar 
obsega že več kot sto pesmi. Katero po-

jemo najraje? Več jih je, ne bi posebej 
omenila ene same,« je dodala.
Radi tudi nastopajo. V tem tednu so 

tako vrnili obisk vrtcu in tam prepeva-

li otrokom. Veseli so tudi gostovanja v 

Centru starejših Medvode in še kje.

Zapel je Smleški žarek
Na tradicionalni jesenski koncert so povabili tudi goste, ki so popestrili večer.

MAJA BERTONCELJ 

FOTO: PETER KOŠENINA

Mešani pevski zbor Smleški žarek se je predstavil na koncertu. Večer so popestrili tudi otroci.

Medvoški godbeniki se pripravljajo na bo-
žično-novoletni koncert, ki bo 17. decem-
bra z začetkom ob 18.30 v Športni dvorani 
Medvode. Znova se obeta pester program, 
ki ga bo povezoval Jure Galičič. Gost večera 
bo Rudi Bučar. »Na koncert se pripravljamo 
od septembra. Imeli smo tudi intenzivni 
konec tedna, ki je bil vezan na točko, ki jo 
bomo izvedli. Program sicer zajema tako 
resno glasbo kot pop in rokovske sklad-
be, prav tako pa klasične koračnice in na-
rodnozabavne skladbe,« je povedal Matej 
Morn, predsednik Kulturnega društva God-
ba Medvode. Vstop je prost, zaželeni pa so 
prostovoljni prispevki. M. B.

Koncert godbenikov

Javni zavod Sotočje Medvode je objavil 
javni poziv za predlaganje kandidatov za 
priznanja na področju kulturno-umetniške-
ga ustvarjanja v občini Medvode – pleteni-
ce, in sicer v obdobju od 1. januarja do 31. 
decembra 2023. Podeljujejo pletenico za 
življenjsko delo in pletenico za posebne 
dosežke. Rok za prijavo je 4. januar. M. B.

Kulturna priznanja
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Priznanje ljubiteljskemu ustvarjanju
Delavnica s Sonjo Porenta je ponudila vpogled v izdelavo avbe z zlato vezenim 

čelnikom, ki je dobila mesto na razstavi Trienale rokodelstva v Slovenj Gradcu. Do 3. 
marca bo prestižno praznično žensko pokrivalo na ogled v Slovenskem etnografskem 
muzeju v Ljubljani.

»Trienale rokodelstva in obrti je razstava sodobnih in inova-

tivnih izdelkov, moja avba z zlato vezenim čelnikom to ni, je 
pa v sedanjem času na ta način izdelana nova avba redka, 
zato je bila uvrščena in razstavljena kot tradicionalni roko-

delski izdelek,« je pojasnila Sonja Porenta, ki se že vrsto let 
posveča izdelavi replik in ohranjanju oblačilne dediščine. So-

delovanje na razstavi, za katero je bilo izbranih 38 izdelkov 

izmed več kot 300 predlogov, šteje kot priznanje svojemu lju-

biteljskemu ustvarjanju. »Vesela sem uvrstitve na to odmev-

no razstavo in tega, da je to priložnost za širšo prepoznavnost 
ohranjanja dediščine t. i. noše.«
Avbo je naredila po vzorcu, ki je bil objavljen v prilogi revije 
Ženski svet iz leta 1928. Na delavnici, organizirani v sodelo-

vanju s KUD JaReM, je spregovorila o uporabljenih materia-

lih, postopku izdelave, izzivih … Kot je med drugim pojasnila, 
materialov ni enostavno dobiti in združevati, zahtevna in 
zamudna je tudi izdelava oglavja; samo vezenje in okrasitev 
čelnika je »skoraj« usvojila.
»Za izdelavo čelnika so potrebni znanje vezenja z zlato nitjo, 
spretnost, natančnost in veliko časa,« so poudarili organi-
zatorji razstave. Sonja ni štela ur, ki jih je vložila v izdelek. 
Pravi, da je čas izdelave vezenine beležila le enkrat in bila 
presenečena nad številko. »Raje se osredotočim na izdela-

vo, okvirni plan imam začrtan v mesecih; se je že zgodilo, 

da sem jo za nekaj časa odložila pa kasneje nadaljevala.« 

Na Aljaževini je predstavila tudi malo avbo z vezenim čelni-
kom po štetih niti in tilasto pečo ter razkrila, da trenutno 
poustvarja še eno belo vezenino – pečo.

Sonja Porenta na odprtju razstave Trienale rokodelstva v Slovenj 

Gradcu / Foto: Marko Porenta

ANA JAGODIC DOLŽAN

Prva samostojna razstava

Slikar Nik Petrevčič iz Kranja je z zmago na Ex temporu 
Aljaževina 2022 s tematiko Vesolje – v objemu oblakov dobil 
tudi pravico razstavljanja v Aljaževi galeriji. Udejanjil jo je v 
novembru in tako prvič samostojno predstavil svoja dela – 
poleg Ognjenega obroča, za katerega je prejel prvo nagrado, 
med drugim še dve nagrajeni sliki, Jesenski gozd in Žabji 
dežnik, ki sta nastali na ekstemporih v Hrašah. »Razsta-

vljene slike govorijo, da z vsako potezo čopiča sledi optični 
resničnosti tradicionalnih motivnih izhodišč, kot so pokra-

jina, tihožitje in figuralika. Lahko trdimo, da je ustvarjalni 
perfekcionist in da ob natančnem delu ustvarja njemu la-

stne slike, ki so osebno domišljene izpovedi oziroma sporo-

čila,« je na odprtju razstave dejal Roman Veras, predsednik 
KUD JaReM, katerega član je tudi Petrevčič. Veselje do slika-

nja je začutil pri 16 letih, po Verasovih besedah je popolni 
samouk, »ki so ga sicer skozi leta ustvarjanja navdihovala 

in mu bila za vzor predvsem dela renesančnih in roman-

tičnih slikarjev, pa tudi impresionisti, sam pravi predvsem 
Matija Jama«.

Na odprtju razstave je bilo tudi slišati, da je prva slika (na levi) 

avtorju najbolj pri srcu. / Foto: Ana Jagodic Dolžan

ANA JAGODIC DOLŽAN
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»Žal se dogaja, da nekateri turisti pu-
ščajo smeti, kljub temu da so na voljo 
smetnjaki. Poleg tega pa je treba okolico 
bajerja očistiti in urediti tudi zaradi le-
tošnjih neurij,« so v vabilu na delovno 
akcijo pojasnili v Turističnem društvu 
Hraše. Za otroke so pripravili delavnico 
ponovne uporabe, v sodelovanju z bio-
loginjo Blažko Brešan pa je čiščenje in 
urejanje okolice Hraških mlak dobilo 
naravoslovno vsebino. »Udeležencem 
smo ponudili priložnost, da bolje spo-
znajo mokrišče. Gre tudi za ozaveščanje, 
hkrati spodbujamo razmislek o sistem-
ski ureditvi tega območja, ki je bilo pre-
poznano za naravno vrednoto nacional-
nega pomena,« je spomnila Brešanova.
Hraški mladi sta polni življenja. Stalni 
ali začasni dom nudita več kot sto vr-
stam ptic, pisani živalski svet pa sou-

stvarjajo tudi žabje vrste, kačji pastirji 
in druge žuželke. A te bomo v tem času 
težko uzrli, saj se pripravljajo na poči-

tek, vidimo pa lahko ptice, glede na to, 
da je čas selitev in priprav na mrzli del 
leta, je razložila biologinja.

Čiščenje, ustvarjanje, izobraževanje
Turistično društvo Hraše se je tudi letos pridružilo aktivnostim Evropskega tedna 
zmanjševanja odpadkov.

ANA JAGODIC DOLŽAN

Blažka Brešan je udeležencem naravoslovnega dogodka približala ptice, ki domujejo  
na območju Hraških mlak. Nekatere so predstavljene na fotografijah v leseni opazovalnici.  
/ Foto: Ana Jagodic Dolžan

Telefon 

E-mail 

ZOBOZDRAVSTVENI CENTER OSOVNIKAR
Kapucinski trg 12
4220 Škofja Loka

+386 (0)8 330 20 10

info@osovnikar.com

www.osovnikar.com

ZAPOSLIMO
ZOBOZDRAVSTVENO

ASISTENTKO (M/Ž)
ZOBOTEHNIKA (M/Ž)

ZAPOSLIMO

         ŽELIMO VAM VESELE PRAZNIKE, ZDRAVO IN SREČNO NOVO LETO 2024!

Zagotavljamo stimulativno nagrajevanje, delo v sodobnem zobozdravstvenem centru s spe-

cialisti vseh področji zobozdravstva, lastnim digitalnim zobotehničnim laboratorijem in centrom 
za ustno higieno.

Prošnje z življenjepisom in delovnimi izkušnjami nam pošljite na e-mail: info@osovnikar.com.

Zaposlimo zobozdravstveno 

asistentko (M/Ž). Zaželjena je 
izobrazba zdravstvene smeri 

ali zobotehnike, oziroma 
izkušnje z delom v zdravstvu.

Zaposlimo zobotehnika ali 
dipl. lab. zob. protetika (M/Ž), 
z izkušnjami na področju 
zobotehnike. Prednost imajo 
kandidati, ki poznajo delo s 
CAD/ CAM tehnologijo. 
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Marko in Marina Vuk živita v Medvodah. Sta upokojena in 
tretje življenjsko obdobje sta začela na poseben način: deset 
let sta okrog tri mesece na leto preživela na barki in plula po 
Sredozemlju. Marko je o tem napisal knjigo, ki ima naslov 
Uresničene sanje. Pomembno vlogo v njej in pri njenem na-
stajanju ima tudi Marina.

 Ͱ Knjiga ima naslov Uresničene sanje. So se uresničile s 
knjigo ali z jadranjem?

Marko: Z načinom življenja, ker sva si vzela ta čas in del svo-
jega življenja preživela na ta način. Predvsem to so te uresni-
čene sanje. Sploh nisem razmišljal, da bi napisal knjigo. To je 
prišlo spontano, po tem, ko sem te sanje že nekako zaokrožil. 
Res pa je, da je knjiga na neki način pika na i tem sanjam, lep 
zaključek tega življenjskega obdobja. Zaznamujejo jo potopi-
sne refleksije, srečanja z zanimivimi ljudmi, napeti trenutki, 
življenje na barki, odnosi v posadki in zabavne anekdote. Gre 
za kombinacijo navtike in potopisa. Vse to na 340 straneh.

 Ͱ Avtor ste vi, fotografije pa so ženine.
Marina: Moj del so fotografije, ki jih je v knjigi okrog sto – 
in seveda bila sem zraven. Brez stalnega sopotnika bi bilo to 
težko uresničljivo.
Marko: Marinino je tudi neke vrste uredniško delo. Bila je 
prvi in glavni bralec, tako da je tekst dobro pregledala in na-
redila popravke.

 Ͱ Kdaj so se začele uresničevati vaše jadralske sanje?
Marko: V knjigi sem v uvodu zapisal, da imamo vsi sanje, 
hrepenenja, ki jih živimo v svojem fantazijskem svetu. Če 
imamo srečo, da jih lahko uresničimo, se zdi, kot da smo s 
tem uresničili tudi svoj življenjski cilj – tisto, kar v duši, ko se 
zazremo vase, resnično šteje. Moje sanje so bile, da bi imel ja-
drnico, s katero bi se, prost pritiska časa, potepal po Sredoze-
mlju. Dobro se spomnim, kdaj so se moje sanje rodile v tako 
jasni obliki. Bili so prvomajski prazniki leta 2002. S prijatelji 
smo v Franciji najeli motorno barko, s katero smo en teden 
potovali po prekopu Canal du Midi. Z ženo sicer jadrava že 
nekje od leta 1988. V glavnem so bila to jadranja po Jadranu, 
čartersko najemanje bark. Okrog deset let smo imeli skupno 
manjšo barko s prijatelji, ki pa ni bila izdelana tako, da bi si 
z njo upal iti na širna morja. Takrat sem vedno sanjal o tem, 
da ko se bova upokojila, si bova pa vzela čas za jadranje po 
Sredozemlju in takrat na barki živela. Da bi te sanje dobile 
tudi možnost uresničitve, je treba imeti ustrezno znanje in 
izkušnje, podporo žene, čas in seveda barko. Leta 2009 so se 
te sanje začele uresničevati. Kupila sva primerno barko in jo 
splavila.

 Ͱ Kako bi opisala svoj dom na morju, kakšna je bila ja-

drnica?

Marko: Je relativno malo znana in v Sloveniji ni tako prilju-
bljena. Je tipa Sirius 32 DS dolžine slabih deset metrov. Izde-

lujejo jo na severu Nemčije in je bolj skandinavskega tipa. 
Namenoma sem se odločil zanjo. Ima nekoliko privzdignjeno 
kabino, tako da je pogled iz salona kot iz avtomobila. Ima 
dvojne komande in jo lahko upravljaš zunaj kabine ali v njej. 
Slednje pride prav predvsem v primeru mraza, slabega vre-
mena, ponoči ... Barko smo v tem smislu tudi opremili. Imela 
je gretje, bila je toplotno izolirana. Ni bilo mišljeno, da bomo 

Uresničil sanje o svobodi na valovih pod jadri

Marko Vuk iz Medvod je zapisal spomine na deset let potepanj z jadrnico Daddy's 
Dream. Pred kratkim je izšla njegova knjiga z naslovom Uresničene sanje. Šest morij 
na območju sedmih držav je preplul skupaj z ženo.

MAJA BERTONCELJ

Marko in Marina Vuk sta vesela, da se je projekt zaključil srečno.  

/ Foto: osebni arhiv
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na njej samo poletne mesece, ko je naj-

bolj vroče. V tem je bila nekoliko bolj po-

sebna, edina takšna v Sloveniji. Na tem 
koncu se jih ne srečaš veliko.

 Ͱ Dala sta ji zanimivo ime: Daddy's 

Dream, po slovensko Očkove sanje.
Marina: Ko smo izbirali ime, mi je 
najprej prišlo na misel, da bi jo Marko 
poimenoval po hčerki, kot je to običaj-
no. Najina hčerka je Manca, in ker sva 
imela namen pluti po celem Sredoze-

mlju, bi njeno ime izgovarjali različno, 
v Italiji na primer verjetno Manka ... To 
je odpadlo. Predlagala sem, da bi dobila 
ime Očkove sanje. Ker pa je tudi to tež-

ko izgovorljivo, smo prišli na idejo, da 
bi uporabili angleški prevod, in tako je 
dobila ime Daddy's Dream.

 Ͱ Vajina odločitev je pomenila selitev 
na morje.
Marina: Tako je, vendar ne za celo leto, 
samo za dva in pol do tri mesece. Če ne 
bi bilo vnukov, ki sva jih pazila, bi ver-

jetno ta čas še razpotegnila tam do pol 
leta vsako leto. Tehtaš, kaj ima pred-

nost. In seveda sva jo dala vnukom.
 Ͱ Na barki je verjetno vsak imel svojo 

vlogo.
Marina: Naloge so bile razdeljene. Mož 
je bil kapitan in zadolžen za naloge, ve-

zane na samo barko: vožnja, popravila, 
določanje pristanišč, trase, spremljanje 
vremenske slike, vetrov ... Jaz sem bila 
gospodinja, zadolžena za nakupe, in ti-
sti prvi mornar, saj kapitan pri pristan-

ku in izplutju potrebuje pomoč. Včasih 
so to vlogo prevzeli tudi prijatelji, kadar 
so prišli k nama na obisk. Moja želja je 
bila, da se vedno privežemo na obalo, 
da sem lahko kadarkoli skočila na ko-

pno, šla na hrib, fotografirala ...
 Ͱ Kako ste izbirali trase?

Marko: Po neki naravni logiki. S tra-

sami na neki način rasteš v svojem 
znanju in izkušnjah. Najprej je bilo se-

veda treba barko testirati in se nanjo 
navaditi. Prvič – takrat še nisva bila 
upokojena – sva plula po pristaniščih 
v severni Italiji in nazaj po drugi stra-

ni Jadrana. Barka ni kot avto, ki je v 
garanciji, ko naj bi vse delalo stoodsto-

tno. Je bolj kot nova hiša, v katero se 
vseliš in sproti vidiš, kaj vse je še treba 
popraviti in narediti. Poskusno prvo 
leto je bilo tako zelo koristno. Ko se 
človek odloča za plovbo zunaj Jadran-

skega morja, so nekako naravna izbira 
Jonski otoki Grčije. To območje je nam 
najbližje in ima zelo stabilne vremen-

ske pogoje. Ko postaneš bolj samoza-

vesten, greš naprej. Nadaljevala sva 
okrog Peloponeza, čez Tirensko in Li-
gursko morje vse do Marseilla in še na-

prej do ustja reke Rone. Ob vrnitvi sva 
obplula tri velike sredozemske otoke: 
Korziko, Sardinijo in Sicilijo. Načrtova-

la sva pluti še do Turčije, a so se geopo-

litične razmere takrat zapletle, tako da 
sva to opustila. Najina odločitev se je 
izkazala kot pravilna. Izbrala sva raje 
Kiklade in Severne Sporade v Grčiji. To 
so območja, znotraj katerih sva jadra-

la: šest morij in sedem držav. Sva pa 
bila dosti temeljita. Obiskala sva veči-
no pristanišč – in teh je res veliko.

 Ͱ Imate kakšno statistiko, koliko ste 

prepluli?

Marko: Imam narejeno natančno stati-
stiko po letih, na splošno pa bi rekel, da 
so potovanja večinoma trajala tri mese-

ce, morda prvo nekaj manj. Izplula sva 
za 1. maja in se vrnila okrog 1. avgusta. 
V tem času sva preplula dva tisoč milj. 
Marina je kmalu po naših prvih takšnih 
počitnicah predlagala dosti inovativno 
idejo, ki se je zelo dobro obnesla, in si-
cer da sva pot načrtovala tako, da sva si 
za pet dni plovbe vzela sedem dni. Vča-

sih nama je šlo zelo dobro in sva bila v 
prednosti, včasih pa je bilo slabo vreme 
ali nama je bil kraj tako všeč, da sva bi-
vanje podaljšala. Nikamor nisva hitela, 
želela sva predvsem uživati.
Marina: Pet dni plus dva ni bilo po-

membno v prvi vrsti zaradi naju. Če bi 

bila sama na barki, ne bi imela podrob-

nih načrtov. Ker pa so prihajali obiski, 
ki so imeli vnaprej kupljene vozovnice 
za letalo ali kakršen koli drug prevoz in 
rezerviran čas, sva vedno težila k temu, 
da sva bila na dogovorjeni datum na do-

govorjenem mestu. Načrtovanje je bilo 
zato potrebno.

 Ͱ Imela sta obiske – sliši se skoraj kot 

doma.
Marko: Pred potovanjem sem vedno 
naredil načrt. Razposlal sem ga prijate-

ljem in jih povabil na obisk. Nekateri so 
se odzvali in prišli – celo večkrat.

 Ͱ Kako je spoznavati svet z barke?

Marina: Meni osebno je bilo zelo po-

membno spoznavati deželo, kolikor jo 
lahko. Največ sva jo spoznavala tako, da 
sva pokrajino in mesta opazovala z mor-

ja. Najlepši pogled na obmorska mesta 
je prav z morja. Kar se je dalo, sva ob-

hodila peš. Imela sva tudi zložljivi kolesi, 
tako da sva nekaj, pa ne tako veliko, tudi 
prekolesarila. Na več krajih sva najela 
avtomobil in se odpeljala v notranjost. 
Včasih sva uporabila tudi lokalni prevoz. 
Meni osebno je več pomenilo raziskova-

nje dežele kot samo plutje.
Marko: Zagotovo ima potovanje smisel, 
če izvira iz želje po spoznavanju, da ne-

kaj novega vidiš, spoznaš, se učiš. Do-

stikrat je videno spodbuda za njegovo 
raziskovanje. Z radovednostjo si razšir-

jaš obzorje. Midva sva oba kar zelo ra-

dovedna.

Njun morski dom Daddy's Dream / Foto: osebni arhiv



32  POGOVOR  

 Ͱ Katera mesta so vama ostala najbolj v spominu?

Marina: Vsa mesta so lepa, če bi morala izbrati, katera so mi 
res ostala v spominu, so to italijanski mesti Trani in Amalfi, 
Fiskardo na Kefaloniji ...

Marko: In verjetno tudi Missolonghi v Grčiji, saj rada fotogra-
firaš. Sicer pa Mediteran je na neki način poseben, je zibelka 
zahodne civilizacije.

 Ͱ Vama je šlo na morju vse po načrtih, je bilo kdaj stresno?
Marko: Velikega stresa ni bilo. Po naravi sem človek, ki se 
vedno raje za vsako stvar vnaprej dobro pripravi. Na morju 
se velikokrat zgodijo nepredvidene stvari, zato moraš imeti 
pripravljene rezervne scenarije. Lahko rečem, da sem poleti 
plul, pozimi pa načrtoval te plovbe, si naredil sliko v glavi, 
kaj je treba narediti, če vmes pride kaj nepredvidljivega. Niso 
bila neurja tista, ki so mi najbolj pognala adrenalin po žilah. 
Barka je bila zato prirejena in spremljala sva vremensko na-
poved. V vseh desetih letih se nama je dvakrat zgodilo, da sva 
morala obrniti – in to ne zato, ker se ne bi dalo naprej, ampak 
zato, ker je napredovanje proti vetru postalo tako počasno, 
da ekonomično ni bilo smiselno jadrati 15 ur namesto šest 
ali podobno. Še najbolj je bilo neprijetno, kadar sva priplula 
v plitvino in je bilo morje motno, karta, ki sva jo uporabljala, 
pa zaradi različnih razlogov ni držala. Takrat ni bilo prijetno, 
se je pa vedno dobro izteklo.

 Ͱ Kakšni so vajini jadralski načrti?
Marko: Nisva tako zelo ozko usmerjena samo na morje in 
samo na barko. Imela sva še veliko drugih interesov. Nekate-
ri so takšni, da jih lahko izvajaš tudi zunaj poletnih terminov, 
nekateri pa so prav tako bolj orientirani na poletne mesece. 
V času, ko sva plula in imela barko, nama slednjih ni uspelo 
uresničiti. Glede na to, da sva v srednji starosti, časa prav 
veliko nimava več. Ko sva barko prodala, sva se predvsem 
posvetila tistim ciljem in interesom, ki sva jih v sebi gojila v 
mesecih plutja po morju. Osredotočena sva na to in po barki 
trenutno ne hrepeniva.

 Ͱ Kakšni pa so ti interesi?
Marina: Jaz zelo rada hodim in kolesarim. Nekajkrat sem 
bila tudi že peš in s kolesom na posameznih etapah na El 
Caminu. Letos smo bili na plovbi po kanalih Francije, kjer 
smo najeli rečno barko. Greva tudi na kakšno potovanje. Idej 
imam vedno več kot časa.
Marko: Če ob koncu dneva ugotoviš, da ti ni uspelo narediti 
vsega, kar si si zadal, ti ne more biti dolgčas. To je za zdaj tako. 
Kar se pa tiče barke, gre preprosto za to, da sva ujela neko ča-
sovno okno, ko vnuki še niso bili šoloobvezni in nisva imela 
skrbi do staršev. Sedaj je situacija takšna, da je prav, da sva 
med šolskimi počitnicami doma, na razpolago vnukom, da 
lahko pridejo k nama, da jih ni treba ves čas pošiljati po kolo-
nijah, tečajih ... Pride obdobje, ki človeka na neki način bogati 
in samo enkrat je takšna priložnost v življenju. Če jo želiš iz-
koristiti, ne moreš za tri mesece na morje. Obzorje se zoži na 
navadno dopustniško jadranje za 14 dni po Jadranu, za katero 
pa se svoje barke skorajda ne splača imeti, zato sva jo prodala.

 Ͱ Kje sedaj pluje vajina barka?
Marina: Barko smo prodali kupcu v Nemčijo. Je enak tip člo-
veka kot Marko: tehnična izobrazba, zelo pedanten, le da je 
nekoliko mlajši. Barko je kupil z enakimi vzgibi. Družina je 
komentirala, da ime Daddy's Dream ostane, ker je pravo zanj.
Marko: Ko sva se odločala, da bi barko prodala, je bil on v 
istem položaju kot jaz takrat, ko sem kupoval barko. Ravno 
se je upokojil in vedno si je želel imeti barko in jadrati. Mal-
ce sem se tudi nasmehnil, da vsaj kdaj ne kupujemo samo 
Slovenci od Nemcev, ampak je Nemec nemško barko kupil v 
Sloveniji in jo odpeljal v Nemčijo.

Ideja za darilo  
namesto nogavic, kravate  
ali pižame

Podarite naročnino  
na časopis Gorenjski glas!
Podarite naročnino na časopis Gorenjski glas!  

Svoje najbližje boste razveselili vsak torek in petek, ko 

bodo prejeli Gorenjski glas. Novice iz vse Gorenjske,  

zanimive zgodbe, križanke, TV-spored, šale – kaj več bi 

si še lahko želeli? Za vse možnosti naročnin pokličite 

04/201 42 41 vsak delavnik od 8. do 15. ure, pišite na 

narocnine@g-glas.si ali kliknite na  

www.gorenjskiglas.si/prijavanoveganarocnika 

Na Magdalenskem otočju / Foto: osebni arhiv



Kar vzamemo, moramo vrniti, da se ravnovesje 

ohrani. Ravnovesje sočutja in prijaznih besed 

sočloveka. In ravnovesje, v katerem bivamo skupaj 

z naravo. Ker mi vsi in ona smo eno.

Radostno srce,  

miren sen, vesel Božič ter  
srečno Novo leto vam želi 

Foto: Luka Vunduk, 

cerkev sv. Primoža in Felicijana na Jamniku odličnosti
let

POHIŠTVO ISKRA D.O.O., BARLETOVA C. 3, 1215 MEDVODE
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»Rodil sem se na Laborah, kjer je bila v šestdesetih letih prej-

šnjega stoletja porodnišnica,« začne svojo pripoved Dean Du-

bokovič. Otroštvo je preživel v Stražišču, od leta 2003 pa živi 
v Medvodah, čeprav so Dubokovičevi v Medvodah prisotni že 
dobrih 90 let.
Dean Dubokovič je sicer po končani osnovni šoli želel postati 
kuhar, a so doma tej ideji nasprotovali. Kasneje je zaključil 
srednjo tehniško šolo v Kranju, smer elektrotehnika, in se 
zaposlil v takratni Iskri Telematiki, kjer je kar hitro prišel v 

stik z marketingom. Kmalu je začel aktivno sodelovati pri in-

ternem glasilu podjetja, kjer se je spoznal s fotografijo. V da-

nem trenutku mu je fotografiranje postalo tako všeč, da se je 
odločil, da bo znanje nadgradil. V Mestrah pri Benetkah je na-

šel studio, kamor je odhajal predvsem ob koncih meseca na 
izobraževanje. Tako se je naučil rokovanja s fotoaparatom.

MODNA FOTOGRAFIJA
Na mizi v trgovinici opazimo razstavljene različne formate nje-

govih fotografij znamenitih Sun Mixovih ritk. »Vsaka ima svoj 
faktor,« pomislimo naglas. Nasmeje se in pove, da gre še vedno 
za želen motiv pri njegovih kupcih. Ko ga vprašamo, kako je 
pravzaprav prišel v stik z modno fotografijo, saj vemo, da je 
veliko deloval na tem področju, pove, da je bila Bernarda Jeklin 
tista, ki je v njem prepoznala mladega, perspektivnega fotogra-

fa. Povabila ga je na sestanek in tako se je začelo. Sodeloval je 
z znanimi domačimi revijami, ki so se ukvarjale z modo. Pod-

pisal se je pod ogromno naslovnic, modnih fotozgodb. »Veliko 
sem delal doma, precej tudi v tujini. Kakšnih deset let je bilo 
noro.« Ko pa je začela tekstilna industrija v Sloveniji izginjati, 
je z njo zamrla tudi modna fotografija. Moral se je prilagoditi. 
»Trg se je pač spremenil.« Našel je druge motive.

NA SVOJE JE ŠEL LETA 1991
»To so bili časi, ko samostojnih fotografskih ateljejev še ni 
bilo veliko. Na področju profesionalne fotografije sem bil bolj 
kot ne med pionirji. Nekaj malega nas je bilo usposobljenih. 
To je bil še čas temnic in strojev, ko smo izdelovali fotogra-

fije za osebno rabo. Po mojem je fotografija kot taka pri nas 
doživela vrhunec med leti 1995 in 2003. Na digitalne fotogra-

fije smo naleteli na enem fotografskih sejmov v Nemčiji leta 
2000 in takrat smo mislili, da bo to k nam prišlo čez deset let 
… Na, pa se je vse zgodilo v slabem letu dni ...«
Foto studio je v Medvodah, v hiši, ki jo je kupil njegov ded, že 
dobrih trideset let. »V obliki, kakršna je zdaj, je od leta 1999 in 
pred kratkim smo ji dodali še manjšo butično trgovinico in 
okuševalnico Atelje okusov. Na tem mestu je bila namreč ne-

koč gostilna Dalmacija. Moj ded, ki sicer izhaja iz Hvara, jo je 
kupil in nadaljeval z gostinsko ponudbo. V tistih časih so imeli 
ribe in vino in v tem kontekstu se nekako tradicija nadaljuje 
z nama z bratom. Fotografski studio sem preselil v zadnji del 

hiše, prednjega je zasedel Atelje okusov. Brat je bil tisti, ki me je 
spodbudil v tej smeri z njegovimi vini in olivnim oljem Monte-

rosso in v teh dveh letih, kar je Atelje Okusov odprt, so ga ljudje 
vzljubili. Družijo se ob kozarcu vina, kaj prigriznejo, poklepe-

tajo. Marsikdo pa je tudi prepoznal kvaliteto in edinstvenost 
izdelkov na policah ter se kot stranka rad vrača.«
Mimogrede izvemo še, da je bil prvi njegov fotografski aparat 
Nikon F3. Zasmeje se, da je imel med korono čas in je urejal 
svoj fotografski arhiv ter da je še sebe presenetil, koliko vsega 
se je v letih nabralo. Veliki, mali formati, črno-bele, barvne 
fotografije, diapozitivi …
Na Hvar se izjemno rad vrača, nadaljuje. »Vsako leto. Tam se 
spočijem, dobim navdih za naprej. Je res lepo.«

PRILAGAJANJE JE NUJA
Ko se je obdobje modne fotografije končalo, se je Dean Du-

bokovič preusmeril v fotografiranje avtomobilov, hotelov, 
restavracij, kulinarike. Že zgodaj na karierni poti je namreč 
ugotovil, da moraš na področju fotografije vedno iti s časom, 
če želiš preživeti. »Prilagajanje je del vsakdana,« je pojasnil.
Še vedno fotografira, vsak dan, poudari. »Ta hip imam najra-

je kulinariko. V prvi vrsti so mi blizu ljudje, pa tudi dogodki. 
V nekem trenutku mi je bila blizu tudi narava. Fotografija 
je ustavljen trenutek. Vendar če mene vprašate, so sedaj bolj 
modni in imajo težo filmčki. Ti bodo verjetno kmalu prehite-

li fotografijo, če je že niso,« razmišlja. Sam ostaja zvest stu-

dijskim storitvam, kot sta to na primer portretna fotografija 
družin ali slikanje za osebne dokumente. Meni tudi, da bo 
profesionalna fotografija, kljub temu da »premikajoče sliki-
ce« bolj pritegnejo, preživela. »Fotografija pa mora biti res do-

bra, da nekoga ustavi,« pojasni. Da Dean Dubokovič sodi med 
peščico tistih, ki jim je to uspelo, pa menimo mi. Sam zaklju-

či, da bo verjetno fotografiral vse življenje in da tudi če bi se 
še enkrat odločal, bi se ponovno odločil za fotografijo, čeprav 
si v mladosti nikoli ni mislil, da bo ta postala njegov kruh.

Fotografija je ustavljen trenutek
Dean Dubokovič si je v Sloveniji, pa tudi preko meja, ustvaril prepoznavno ime v 
fotografiji. Njegov fotografski studio v Medvodah si danes v hiši, ki stoji ob stičišču rek 
Save in Sore, deli prostor s prikupno butično trgovinico in okuševalnico Atelje okusov.

ALENKA BRUN

Dean Dubokovič / Foto: osebni arhiv
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vrhunska vina, izjemno olivno olje, 
dišeči siri, istrski pršut in še mnogo večateljeokusov.si

Pokličite 041 625 222 ali pišite na info@ateljeokusov.si

Veselimo se vas na naslovu: Seškova cesta 12,1215 Medvode

Odprto od ponedeljka do petka med 8.00 in 16.00

trgovinica in okuševalnica

Razvajajte sebe in svoje prijatelje na prav poseben način. V Ateljeju okusov si privoščite 

gurmansko, vinsko ali oljčno druženje, okušajte dobrote, kramljajte in obujajte spomine. 

Imamo mizo za deset ljudi, ki jih lahko povabite na svoj rojstni dan. 

Vse to in še več vam nudimo v Ateljeju okusov med osmo zjutraj in četrto popoldan med tednom. 

Lahko se dogovorimo za posebne termine tudi v soboto in nedeljo.

2024!
Srečno 
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Dušan Škodič je dobro znan ljubiteljem 
planinske literature, saj so pri Planinski 
založbi izšla že štiri njegova dela: zbirka 
zgodovinskih zgodb Ljudje v gorah, zbir-
ka planinskih humoresk Smeh z gora, 
planinsko-zgodovinski vodnik Meja na 
razvodnici in najnovejša knjiga Triglav 
je naš. Ta prinaša nazoren opis dejav-
nosti Slovenskega planinskega društva 
(SPD), v ozadju katerih so bila nacio-
nalna trenja, vanje pa avtor domiselno 
vplete še zgodbo o simbolu slovenstva 
Triglavu. V središču drugega dela knji-
ge je alpinizem z vrsto doslej neznanih 
zanimivosti o Klodwigu Tschadu, dre-

novcih in drugih ter o Julijskih Alpah, 
strahospoštovani Steni in načrtovanju 
zobate železnice na Triglav.
Avtor je za knjigo izbral pomenljiv na-
slov in tudi malce provokativno naslov-
nico. Fotografija dekleta, ki veselo kraca 
po Aljaževem stolpu, je nastala leta 1919, 
nekaj mesecev po razpadu avstro-ogr-
ske monarhije. Počečkan in razpadajoč 
stolp po Škodičevih besedah odraža re-
alno stanje tedanjega planinstva in je 
bil v tistem trenutku še zelo oddaljen 
od slovenskega nacionalnega simbola. 
»Kratek in udaren naslov, ki je hkrati 
moto celotne knjige, v sebi skriva pa-
radoks predzgodovine našega organi-
ziranega planinstva in alpinizma pred 
razpadom monarhije,« je dejal Dušan 
Škodič, ki v knjigi predstavi zakuli-
sne zdrahe in medsebojna podtikanja, 
ohranjena v zaupnih dokumentih.
Nepričakovano odkritje obsežnega iz-
gubljenega arhiva v Innsbrucku leta 

2021 mu je namreč pomagalo osvetliti 
večplastnost zgodovine našega planin-
stva in alpinizma, saj je bil celoten stari 
arhiv iz časa SPD uničen v požaru leta 
1958, ko so pogoreli prostori PZS. Do dra-
gocenega arhiva je Dušan Škodič prišel 
v sodelovanju z Marijo Mojco Peternel, 
germanistko na Oddelku za zgodovino 
Filozofske fakultete v Ljubljani.
Avtor ob tem poudarja, da namen knji-
ge Triglav je naš ni poskus spreminjanja 
planinske zgodovine ali rehabilitacije 
zaslug ljudi, ki so izginili iz spomina, ker 
so postali pripadniki sovražnega naro-
da. Glavni razlog za osvetlitev začetkov 
organiziranega planinstva in alpinizma 
na naših tleh je bil po njegovih besedah 
preprost. »Nemške nevarnosti, ki je ne-
koč grozila, da bo germanizirala naše 
gore, ni že več kot sto let, naša planinska 
zgodovina pa se praktično že od razpada 
avstro-ogrske monarhije prikazuje olep-
šana in prečiščena,« je dejal Škodič.

Nova knjiga raziskovalca planinske zgodovine
Ob letošnji 130. obletnici 

ustanovitve Slovenskega 

planinskega društva, 

predhodnika Planinske 

zveze Slovenije, je izšla 

knjiga Triglav je naš 

avtorja Dušana Škodiča, 
raziskovalca planinske 

zgodovine iz Medvod.

MAŠA LIKOSAR

Dušan Škodič iz Medvod je avtor knjige Triglav je naš. / Foto: Tina Dokl
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ZOBNI RENTGEN

ZOBOZDRAVSTVENA ORDINACIJA

Alenka Hiršman 
dr. dent. med. 

Donova c. 13, 1215 Medvode 
telefon: 01 361 62 86, 031 327 646
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ZA HRBTENICO BREZ BOLEČIN

031 437 000
www.nadocenter.si

info@nado.si

DTH - znanstveno dokazana kot najbolj učinkovita terapija pri degerativnih spremembah na hrbtenici.

Neoperativna Dekompresijska Terapija Hrbtenice (DTH) (raztezanje hrbtenice z ekstenzomatom) zdravi:

√  bolečine v hrbtenici
√  diskus hernijo
√  spondilolistezo
√  skoliozo
√  mravljince v rokah in nogah

√
√  degenerativne spremembe diska
√  vrtoglavico in glavobole
√  artrozo majhnih sklepov
√  športne poškodbe

IMATE BOLEČINE V HRBTU?
MI IMAMO REŠITEV!

Center za neoperativno dekompresijo hrbtenice

Nado center zdravja d.o.o., Zaloška cesta 167, Ljubljana

Foto: Polona Avanzo

V Nado centru zdravja,  

kjer smo specializirani za 

zdravljenje različnih oblik težav s hrbtenico, imamo 

dvajset letne izkušnje na tem področju. Imamo tradicijo 

in zgodovino številnih pozitivnih izkušenj ter odzivov na

ših zadovoljnih strank. Za paciente s težavami v hrbtenici 

skrbi za to posebej usposobljena ekipa fizioterapevtov.   

Opremljeni smo z aparati in pripomočki po najsodob

nejših standardih. Vsaki naši stranki posebej zagotovimo 

individualno svetovanje, obravnavo in terapijo.

Neoperativna dekompresijska terapija hrbtenice, ki jo 

laično opišemo tudi kot kontrolirano raztezanje hrbte

nice, je uspešna metoda zmanjševanja bolečin pri raz

ličnih diagnozah v več kot 80 odstotkih primerov. Razte

zanje hrbtenice je uspešno, saj se osredotoči predvsem 

na vzrok nastanka težav. Naši uspehi so dokazljivi v  

teoriji in praksi.

Neoperativna dekompresijska terapija hrbtenice zdravi:

·  bolečine v ledveni hrbtenici (bolečine v križu,  

diskus hernija, ishiadične bolečine, spondilolisteza, 

skolioza ...),

·  bolečine v vratni hrbtenici (diskus hernia,  

mravljinčenje rok, vrtoglavice, glavoboli ...).

Poleg dekompresijske terapije pri nas izvajamo tudi 

splošno fizioterapijo (športne poškodbe, kalcinacije, 

protibolečinske terapije, terapije po poškodbah ...)  

NE PREZRITE!

Spomin na komandanta 
Staneta
Prihodnje leto bo od njegove smrti minilo 

osem desetletij.

Dan pred 79. obletnico smrti Franca Rozmana Staneta, v po-

nedeljek, 6. novembra, je bila pred njegovo rojstno hišo v Spo-

dnjih Pirničah spominska slovesnost.
Komandant Stane je med drugo svetovno vojno napredoval 

od poveljnika bataljona do poveljnika Glavnega štaba NOV 

in Partizanskih odredov Slovenije. Za posledicami ran, ki jih 

je dobil med ponesrečenim preizkusom novega minometa, 
je 7. novembra 1944 umrl v partizanski bolnišnici Kanižari-
ca pri Črnomlju. Slavnostni govornik na prireditvi je bil Mi-
lan Gorjanc, predsednik Odbora partizanskih brigad pri ZZB 

NOB Slovenije. V govoru je predstavil pet Stanetovih primerov 

spretnega vodenja partizanov, da so iz boja izšli brez izgub, a 

sovražnika vseeno premagali. »Zapomnil sem si odnos, ki ga 
je Stane imel do svojih borcev. Odnos je bil tak, da so brez te-

žav šli v boj, kar je danes težko razumljivo, in dajali življenja 
za to, da smo danes svobodni,« pa je po prireditvi dejal Emil 

Doles, predsednik Združenja borcev za vrednote NOB Medvo-

de, ki je slovesnost pripravilo.

Na njej so sodelovali častna straža Slovenske vojske, zbor 
Srebrne zvezde iz DU Pirniče, voditeljica Anica Horvat iz Odra 
treh herojev ter številni praporščaki in spominska enota 
Društva Triglav.

Slavnostni govornik na spominski slovesnosti je bil Milan  

Gorjanc, predsednik Odbora partizanskih brigad pri ZZB NOB 

Slovenije. / Foto: Peter Košenina

PETER KOŠENINA

V Medvode prihajata Reinhold Messner in Viki Grošelj. Pogovor z 
legendama alpinizma bo v Baru kulture 313,6 v Kulturnem domu 
Medvode v nedeljo, 10. decembra, ob 10. uri. Spregovorila bosta 
tudi o svojih novih knjigah, ki sta izšli letos, in sicer o Messnerje-
vih Podobah smisla in knjigi Vikija Grošlja Mojih 33 odprav. M. B.

Pogovor z legendama alpinizma
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Oktober je tradicionalno gasilski mesec, 

medvoški gasilci pa so bili aktivni tudi 

v novembru. Gasilke so se v petek, 10. 

novembra, zbrale na družabnem veče-

ru, mladi pa naslednji dan na srečanju 
gasilske mladine.

Medvoške gasilke so se doslej vsako 

leto jeseni odpravile na strokovno ek-

skurzijo, letos pa so se zaradi poplav, 

ki so Gasilski zvezi Medvode uničile 
pisarno, odločile za varčnejši pristop 
in se zbrale na večernem druženju v 
gostilni Bencak. Ker je vsakoletna ek-

skurzija vedno tudi izobraževalne na-

rave, so gasilke družabni večer začele s 
predstavitvijo intervencije ob septem-

brskem požaru na kmetiji Mis v Za-

vrhu. Podrobno analizo intervencije je 

pripravil poveljnik gasilske zveze Anže 
Šilar, predstavil pa jo je Andrej Šušter- šič. Družabnega večera se je udeležilo 

petdeset gasilk, v šestih društvih Ga-

silske zveze Medvode jih je aktivnih 

okrog sto. »Članice se veliko ukvarjajo 
z mladino, ravno tako se izobražujejo 
in pomagajo pri intervencijah, tudi če 
niso operativke. Treba je kaj pospraviti, 

kaj skuhati. V ozadju je veliko dela, ki 

ni vidno, ga pa opravijo prav članice. 
Čedalje več gasilk se tudi izobražuje 
in posreduje ob intervencijah,« pra-

vi Katja Vehar, predsednica Komisije 

za članice pri GZ Medvode in gasilska 
častnica, ki je tudi operativna gasilka. 
V gasilski zvezi je operativnih gasilk 

petdeset, želeli pa bi si jih še več. Pred-

sednik GZ Medvode Miha Šušteršič je 
zato zbrane pozval, naj razmislijo o od-

ločitvi za osnovno ali nadaljnje šolanje 
in prevzemu kake od zahtevnih funk-

cij znotraj gasilske zveze. Ena takih bi 

lahko bila pomoč v gasilskem štabu, ki 
na večjih intervencijah koordinira de-

lovanje gasilskih enot.

Naslednji dan je v Zg. Pirničah pote-

kalo srečanje mladine Gasilske zveze 
Medvode. Zbralo se je skoraj dvesto 
otrok in mladih ter njihovih mentor-

jev. Ob novem gasilskem domu so bila 

parkirana vozila vseh prostovoljnih 

gasilskih društev, ki so si jih mladi z 

veseljem ogledali. Pod vodstvom uspo-

sobljene mentorice so se lahko nauči-
li oživljanja in uporabe avtomatskega 
defibrilatorja. Najmlajši so se zabava-

li na napihljivih igralih, mladinci in 

mladinke pa v igri med dvema ognje-

ma. Po malici so se starejši spopadli z 

gasilskim poligonom v stilu gasilskega 

izziva Fire combat.

Srečanji gasilk in gasilske mladine

PETER KOŠENINA

V Pirničah je najmlajše gasilce najbolj 

pritegnilo gasilsko vozilo s čolnom in 

predstavitev dela reševalcev iz vode.  

/ Foto: Peter Košenina

Družabnega srečanja v Medvodah se je udeležilo petdeset članic. / Foto: Peter Košenina
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Skupina Street Creeps ima za seboj dolgo in razgibano glas-

beno pot, ki so jo v zadovoljstvo in užitek zvestih poslušalcev 
sedaj kronali tudi z albumom. Prvi koncert so sicer odigrali 
v Klubu Jedro že pred dobrim desetletjem, nato pa nabirali 
koncertne izkušnje ter kilometrino po odrih širom Slovenije. 
Po nekaterih kadrovskih menjavah sedaj skupino tvorijo ka-

rizmatični pevec Nejc Povše, kitarist Domen Jamnik, basist 
Luka Jalšovec (Štuhc) in bobnar Kristjan Škofljanec.
Street Creeps so predvsem izjemno dobro povezan kolektiv, ki 

uživa v druženju in muziciranju. Zasedba na odru vselej izža-

reva pristno energijo in uporniški duh uličnega rokenrola, ki 
ju je nedavno uspešno prelila najprej v videospot za skladbo 
Misery, nato pa tudi v svoj dolgometražni prvenec Medvode 
to L.A., ki obsega deset avtorskih skladb. Kot pravijo fantje, 
lahko v njihovi glasbi uživa vsak, ki ima rad glamur, živahno 
zabavo in ulični rokenrol. Ritmi skladb so eksplozivno hitri 

ter udarni, besedila pa neposredna, saj brez odvečnega naple-

tanja opisujejo življenje najbolj zakotnih, temačnih in uma-

zanih ulic.
Kakovosten svež prvenec in energičen nastop pred domačim 
občinstvom sta skupini Street Creeps zagotovo razširila bazo 
oboževalcev, koncertni večer v Jedru pa so razgibali tudi ro-

kerji Angel's Ex in mladi težkometalci Godzilla.

Iz Medvod v Kalifornijo

Medvoška sleaze metal skupina Street 

Creeps je na odru Kluba Jedro predstavila 

svoj prvi avtorski album z naslovom 

Medvode to L.A.

SAMO LESJAK

Energični zvočni napad: Street Creeps v Klubu Jedro / Foto: Anja 

Matko

Nič zastojev papirja
v tiskalniku!

Prosto parkirno mesto,
ko boste zamujali v službo!

Mleko in smetano za kavo
vedno v službenem hladilniku!

Učinkovite sestanke! Prve osnutke projektov
vrnjene BREZ popravkov!

Nalaganje, ki je ocenjeno na eno sekundo,
ki res traja le eno sekundo!

V  L E T U  2 0 2 4  V A M  Ž E L I M O

I N  S R E Č N O  N O V O  L E T O

Vesel božič
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Na december so se pripravili tudi na medvoških osnovnih šo-

lah in organizirali tradicionalne sejme. Odzvali smo se pova-

bilu z Osnovne šole Preska in Osnovne šole Medvode.

DOPOLDAN PREVENTIVNI DAN
Osnovna šola Preska vsako leto pripravi novoletni bazar. Le-

tošnji je potekal 23. novembra, združili so ga s Preventivnim 
dnevom, izkupiček pa namenili za šolski sklad. V okviru Pre-

ventivnega dne so se odločili dati vlogo in odgovornost učen-

cem. Poiskali so tiste, v katerih vidijo veliko potenciala, da 

lahko vodijo svoje vrstnike ali mlajše od sebe. Dopoldne so bili 

aktivni v različnih dejavnostih – imeli so Svet pravljic, izdelo-

vali medenjake, delali v lesni delavnici, izvajali eksperimente, 

igrali badminton – vse, v čemer so dobri. »Eden od ciljev poleg 
skrbi drug za drugega in deljenja znanja in veščin je bilo tudi 
to, da to podelimo z lokalno skupnostjo in starši in da hkrati 

naredimo nekaj dobrega,« je o letošnjem bazarju dejala Roma-

na Franković z OŠ Preska. Na šoli sicer že dlje časa izvajajo pro-

gram tutorstva, v katerem učenci devetih razredov pomagajo 
najmlajšim, mlajši učenci pa so se tokrat prvič srečali z odgo-

vornostjo za druge. Zvečer so na bazarju ponudili tisto, kar so 
dopoldne naredili. »Ni nujno, da je to vedno izdelek, za novo 
leto lahko podarimo predvsem čas in takrat nekaj koristne-

ga naredimo,« je dodala Romana Franković. Učitelji so učence 
usmerili, izdelke pa so nato izdelali učenci sami. Na stojnicah 
so se tako znašli adventni venčki, voščilnice, izdelki iz volne 
in lesa in še veliko drugega. Na voljo so bile celo dobre želje in 
25 rulad iz 120 jajc, ki so jih učenci sedmih in osmih razredov 
spekli v šolski kuhinji. OŠ Preska je z bazarjem zbrani denar 
namenila šolskemu skladu za družine, ki so socialno ogrožene 
ali se soočajo z drugimi težavami.

TURISTIČNI KROŽEK SE PREDSTAVI
Dobrodelni praznični sejem učencev in učiteljev OŠ Medvode 
pa je bil 30. novembra v Športni dvorani Medvode. Prireditev 
se je začela s krajšim kulturnim programom, v katerem so 

MAJA BERTONCELJ, PETER KOŠENINA

Na Osnovni šoli Preska so pripravili novoletni bazar, na Osnovni šoli Medvode pa 

praznični sejem. Oba dogodka sta bila dobrodelna.

Na novoletnem bazarju so učenci Osnovne šole Preska ponudili tudi 

izdelke, ki so jih izdelali dopoldne, ko so imeli Preventivni dan.  

/ Foto: Peter Košenina

Voščilnice, sladke dobrote ... celo dobre želje

Odprto: 9–19, sobota 8–13

T: 01 3612 114 / www.trgovina-bai.si
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BAI Medvode
Pritličje BC Mercator Medvode

VAŠA TRGOVINA S ČEVLJI
skupaj smo že od 1991

sedaj možen nakup  
tudi preko spleta

*  Popust velja na vse redne cene čevljev in gležnjarjev  

do konca februarja 2024.

www.trgovina-bai.si

Kupon za 10 % popust*
  

Srečno in zdravo v letu 2024 vam želi Trgovina BAI

Učenke 5. b razreda so na novoletnem bazarju prodajale dobre želje. 

/ Foto: Peter Košenina
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pevski zbori šole pod vodstvom Bernarde Rakar za uvod zapeli 

nekaj lepih pesmi. Na sejmu so učenci ponudili raznovrstne 
ročno izdelane izdelke. Denar od prodaje bo tudi letos name-

njen Šolskemu skladu, z namenom pomoči učencem iz soci-
alno šibkega okolja. »Naš tradicionalni sejem je bil zelo do-

bro obiskan, ponudba pa raznolika. Obiskovalci že vedo, kaj 
pričakovati. Učenci so se s pomočjo učiteljev tudi letos zelo 
potrudili. Imajo odprta srca in roke. Na sejem so se najbolj in-

tenzivno pripravljali na dan sejma, ko so učenci od 4. do 9. ra-

zreda imeli tehniški dan. Potekal je po skupinah, kar pomeni, 

da so se za sodelovanje lahko odločili glede na svoj interes. 

Učenci razredne stopnje pa so ustvarjali že prej. Posebnost 
letošnjega sejma je bila tudi ta, da se je na njem predstavil 

turistični krožek. Sestavili so kviz o poznavanju znamenitosti 
Medvod in tudi nagrade so bile povezane s tem,« je povedala 

Damjana Šubic, ravnateljica OŠ Medvode. Izbira na stojnicah 
je bila zares pestra: od adventnih venčkov, pečenih okrašenih 
jabolk, obeskov, novoletnega nakita, origamijev, snežakov, 
starih igrač in knjig do okraskov iz testenin. Pripravili so tudi 
srečelov.
Takšni dogodki pri učencih spodbujajo ustvarjalnost, poleg 
tega povezujejo tudi starše in lokalno skupnost s šolo.

Veliko zdravja in uresničitev vseh skritih želja
vam želimo v letu 2024!

S TEM KUPONOM 10 % POPUST





Vesele božične praznike,
varno in

srečno v letu 

Živas commerce d.o.o.

Oprema za gasilstvo
reševanje  in

civilno obrambo www.zivas.si

zivas.si

 

2024!

Izbira je bila pestra tudi na sejmu Osnovne šole Medvode. / Foto: 
Damjana Šubic

Dogajanje v Športni dvorani Medvode je popestril turistični krožek.  
/ Foto: Damjana Šubic
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Goričane so v soboto, 18. novembra, desetič gostile sprevod 
parkeljnov iz Slovenije in tujine. Jubilejna 10. Noč parkeljnov 
je v vas privabila ogromno obiskovalcev od blizu in daleč.
Dogodek je bil na začetku lokalna zanimivost, z leti pa je 
rasel in postal dvodnevna etnološko-zabavna prireditev, 
največja v bližnji in daljni okolici. Na začetku si ni nihče 
predstavljal, kako velika bo Noč parkeljnov postala. »V de-
setih letih se je spremenilo vse – število nastopajočih, dol-
žina, lokacija in smer trase. Dogodek je zrasel, zanimanje 
občinstva je neverjetno. Z rastjo so se seveda povečali tudi 
organizacijski stroški, zato moramo na žalost pobirati vsto-
pnino, ker drugače dogodka ne bi bilo več. Pri izvedbi poma-
ga 250 prostovoljcev, ki smo jim hvaležni, da si vzamejo čas, 
in približno 40 članov našega društva,« pravi Jakob Knific, 
član organizacijskega odbora 10. Noči parkeljnov. Število 
gledalcev je vsako leto večje in zanimanje za dogodek je ne-
verjetno. »Pogovarjali smo se o tem in se strinjali, da nas 
je zadeva mogoče malo prerasla. Upam, da bomo deležne 
kakšne pomoči, da bi dogodek lahko šel naprej v taki obliki. 

Za prostovoljno ekipo je kar hud zalogaj. Vsi uporabimo vse 
svoje zveze in poznanstva, pomagajo ljudje iz Ljubljane, iz 
okolice Kranja, Škofje Loke. Sprejmemo vse prostovoljce,« je 
povedal Knific in dodal, da sicer z občino odlično sodelujejo, 

PETER KOŠENINA

Več tisoč obiskovalcev si je ogledalo sprevod več kot šeststo parkeljnov in spremljevalcev.

Prvi so na prizorišče prišli domači Goričanski parkeljni. 

/ Foto: Peter Košenina

Sprevod grozljivih parkeljnov je za gledalce adrenalinsko doživetje. 

/ Foto: Peter Košenina

Jubilejna Noč parkeljnov

V e s e l  B o ž i č  i n  s r e č n o  v
n o v e m  l e t u  2 0 2 4

Hvala za zaupanje.
T I P  d . o . o .  M e d v o d e    w w w . t i p - t a b l e . s i    0 1 / 3 6 1  3 9  3 0

V e s e l  B o ž i č  i n  s r e č n o  v
n o v e m  l e t u  2 0 2 4

Hvala za zaupanje.
T I P  d . o . o .  M e d v o d e    w w w . t i p - t a b l e . s i    0 1 / 3 6 1  3 9  3 0

Vesel Božič in srečno  

v novem letu 2024

Hvala za zaupanje

TIP d.o.o. Medvode      www.tip-table.si      01/361 39 30

Golo Brdo 9, 1215 Medvode
tel.: 01 3 612 795
čet., in pet.: 11h–19h,  
sob. in ned.: 10h–19h 

kuhinja obratuje: 12h–17h 

SREČNO 2024!

K
M

E
Č

K
I T

U
R

IZ
E

M
 B

O
R

M
E

S
 U

R
Š

K
A

 K
R

U
Š

E
C

 S
.P

.,
 G

O
LO

 B
R

D
O

 9
, 

M
E

D
V

O
D

E

Skupina fantov s Senice se na koncu parkeljnov ni več bala.  

/ Foto: Peter Košenina
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se bodo pa morali pogovoriti, kako naprej, če bi želeli dogo-

dek ohraniti tak, kot je zdaj. Letos so organizatorji pričako-

vali devet tisoč obiskovalcev in pogled na množico, ki se je 
razvrstila ob dobrih 800 metrov dolgi trasi, je kazal na to, da 

se niso veliko zmotili.

Deseta Noč parkeljnov se je začela z jubilejnim ognjemetom, 
nato pa so malo čez šesto zvečer prvi na prizorišče prišli 
domači parkeljni. V dobri uri in pol se je za njimi zvrstilo 
še 29 skupin iz petih držav – iz Slovenije, Avstrije, Italije, 
Hrvaške in letos prvič tudi skupina iz Nemčije. Obiskovalci 
so videli več kot 600 parkeljnov in njihovih spremljevalcev. 

Najmlajši so se stiskali k staršem, osnovnošolci in najstniki 
so bili pred začetkom pogumni, ko pa je šlo zares, so stopili 
korak nazaj. V zadnjih desetih letih je opaziti spremembe 
pri maskah slovenskih skupin, saj vedno bolj postajajo po-

dobne grozljivim podobam iz Avstrije in Južne Tirolske. Ne-

kaj skupin vseeno nadaljuje tradicijo in vsako leto poskuša 
dodati kaj novega.

Deseta Noč parkeljnov se je v Goričanah začela že v petek, 17. 
novembra, ko je bil v ogrevanem šotoru koncert Luke Basija, 
nadaljevala pa v soboto po sprevodu parkeljnov z zabavo z 
Veselimi svati in ansamblom Miran Rudan InDesign.

Želimo vam vesele Božične praznike 
ter srečno in uspešno leto 2024.
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Hudobe sorške so letos prvič pokazale Sorškega krempeljca, več kot 

dva metra visok stvor s kremplji in čekani. / Foto: Peter Košenina

Jubilejna deseta Noč parkeljnov se je začela z ognjemetom. 

/ Foto: Peter Košenina
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»Vsak od nas se včasih počuti kot vrvohodec, ki mora na dru-
gi breg. Upanje je podobno mreži pod njim. Četudi ti ne uspe, 
so ob tebi ljudje, ki te imajo radi. Ujamejo te, da ne padeš. No-
sijo te, ko sam ne zmoreš,« je bila na dobrodelnem koncertu 
v okviru Tedna Karitas slikovita Tina Križaj. Letošnji program 
je pripravila Župnijska karitas Sora v sodelovanju z Župnijo 
Sv. Katarina – Topol in glasbeniki Glasbene šole Franca Štur-
ma Medvode. V kulturni dvorani so nastopili: domači župnij-
ski in ženski zbor, ki ju vodi Jana Debeljak, otroški pevski 
zbor s Svete Katarine pod vodstvom Jona Šubica, mladi igral-
ci, ki so pod mentorstvom Mateje Jenko Medar in Uroša Me-
darja uprizorili pravljico o zrcalcu, trio flavt, ki ga sestavljajo 
Katja Čampa, Pija Podjed in Tjaša Kršinar, Tomaž Jelovčan 
s harmoniko, Erik Jelovčan s kitaro, Matjaž Nosan in Maks 
Jelovčan z violino ter dramski igralec Gregor Čušin. Gost se 
je – na pragu adventnega časa – ozrl k Janezu Krstniku. »Ni 
lahko biti prerok,« je poudaril. »Ti pripravljaš Gospodovo pot, 
ljudje pa iščejo bližnjice. Ravnaš krive poti, ljudje pa imajo 
raje ovinke. Ni lahko stati na križiščih in usmerjati na tesno 
in strmo pot v življenje. Ni lahko biti neopažen. Ni lahko, ko 
ljudje korakajo mimo tebe po udobni poti v pogubo ...«

POMOČ LJUDEM V STISKI
Slovenska karitas ljudem v stiski odpira vrata na 445 žu-
pnijskih karitas. Prostovoljci prinašajo upanje z materialno 
pomočjo in bližino. »Vaša navzočnost je na nek način tudi 
znamenje upanja,« se je za obisk koncerta zahvalila Križaje-
va. V prepletanju nastopov, ki so jih pripravili sodelujoči, je 
spomnila tudi na solidarnost, ki se je pokazala po avgusto-
vskih poplavah.
Prostovoljne prispevke, zbrane na dogodkih ob Tednu Kari-
tas, bodo medvoške župnijske karitas namenile družini, ki 
jo je prizadel požar. Župnik v Sori Jože Čuk je ob tem poudaril 
pomen povezanosti. »Mislim, da bo človeštvo preživelo le kot 
skupnost. Zdi se mi, da je največji virus individualizem, da 
vidiš le sebe, uporabljaš zaimke moje, meni ...«

Upanje za vse
To je bilo geslo letošnjega Tedna Karitas, 

ki je potekal od 27. novembra do 

3. decembra. Upanje tkejo tudi župnijske 
karitas Sora, Preska, Pirniče in Smlednik. 
Na tradicionalni dobrodelni koncert so 

tokrat povabile v Soro.

ANA JAGODIC DOLŽAN

Otroški zbor s Svete Katarine, ki ga vodi Jon Šubic, je s kitaro 
spremljal Gašper Jamnik. / Foto: Iztok Pipan

v Javnem zavodu Sotočje so se tudi letos pridružili akciji Postani 
Božiček za en dan. V Športni dvorani Medvode so darila zbirali od 
8. do 28. novembra. Odziv je bil dober. Čudovito okrašena darila 
bodo polepšala praznične dni in narisala nasmehe na obraze več 
kot dvesto prejemnikov. Projekt Božiček za en dan je sicer neprofi-
ten in izpeljan v celoti s strani prostovoljcev. M. B.

Božiček za en dan

Nagrajenci 
V nagradni križanki iz revije Sotočje št. 10 je prvo nagrado 

prejela Marija Žura, drugo in tretjo nagrado sta prejela 

Gregor Vidic in Julijana Zadravec, vsi nagrajenci so iz 

Medvod. Geslo je bilo Pokrivamo vsak košček Gorenjske. 

Čestitke!

Mešani župnijski pevski zbor Sora s spremljavo Janeza Eržena.  
/ Foto: Iztok Pipan
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Skupnost Barka je letos že desetič pripravila Miklavžev sejem. 
V nedeljo, 3. decembra, so v prostore delavnic povabili svoje 
prijatelje, sorodnike, znance in vse okoliške prebivalce.
Na Miklavžev sejem so se v Barki začeli pripravljati že sep-
tembra. Obiskovalcem so ponudili ročno izdelane lesene in 
tekstilne izdelke, voščilnice, zapestnice, različne vrste okra-
skov, pa tudi lično zavite piškote in čajne mešanice. Barkači 
se sejma zelo veselijo, da pa jim tudi zagon za delo v nasle-
dnjem letu. »V sejem smo vložili zelo veliko truda. Barkači 
izdelke, ki smo jih postavili na ogled in v prodajo, pripravijo 
skupaj z delovnimi inštruktorji. S sejmom se na nek način 
predstavimo javnosti, nanj želimo pritegniti čim več obisko-
valcev iz lokalne skupnosti. Če nas še ne poznajo, nas lahko 
pridejo obiskat, se z nami družijo in morda kupijo darilce za 
praznike,« pravi vodja delavnic v Skupnosti Barka Ana Črnič. 
Na eni od miz so bili tudi izdelki varovancev kenijske podru-
žnice Barke. »Barka je mednarodna organizacija in njene 
skupnosti so na vseh celinah, tudi v Keniji v Afriki. Z njimi 
sodelujemo v smislu pomoči pri prodaji izdelkov. Posredovali 
so nam nekaj svojih izdelkov, ki jih danes z veseljem proda-
jamo, izkupiček pa vrnemo nazaj v njihove roke,« dodaja Ana 

Črnič. Pri pripravi sejma je sodelovalo vseh 18 varovancev, ki 
vsak dan delajo v Barkinem varstveno-delovnem centru.
Na dobro obiskanem jubilejnem desetem sejmu so Barkači 
organizirali tudi dobrodelni srečelov, s katerim bodo poma-
gali kmetiji Mis iz Zavrha, ki jo je v septembru prizadel požar.

Barkači desetič prodajali svoje izdelke
Z Miklavževim sejmom se Skupnost Barka predstavlja javnosti.

PETER KOŠENINA

Sprejete osebe Skupnosti Barka v svoje izdelke vložijo veliko truda 

in jih v decembru ponudijo obiskovalcem Miklavževega sejma. 

/ Foto: Peter Košenina

Cene s popustom iz ZDRAVO - kataloga ugodnosti veljajo v enotah Lekarne Ljubljana, specializiranih prodajalnah LL VIVA (v okviru razpoložljivega 
asortimana) in v Spletni Lekarni Ljubljana na www.lekarnaljubljana.si izključno ob predložitvi Kartice zvestobe Lekarne Ljubljana ter zahtevanega števila 
jabolk zvestobe, sicer veljajo redne cene. Slike so simbolične, popusti se ne seštevajo. Ponudba velja od 30. 11. 2023 do 15. 1. 2024 oz. do prodaje zalog.

Za več informacij prelistajte nov katalog ugodnosti ali nas pokličite 080 71 17!
na brezplačno telefonsko številko 

redna cena: 9,15 €

cena s Kartico zvestobe

6,86 €
2

POPUST: 

25 %

MLEKO S PANTENOLOM
Za nego telesa, 200 ml. 

DOMAČA ZELIŠČNA 
GRENČICA
Prehransko dopolnilo z vodno-
etanolnimi izvlečki zelišč, 220 g.
Prehransko dopolnilo ni nadomestilo za  
uravnoteženo in raznovrstno prehrano.

redna cena:  17,13 €

cena s Kartico zvestobe

12,85 €
3

POPUST: 

25 %

LAK ZA NOHTE 
VITRY
16 obstojnih 
sijočih odtenkov, 
enostaven 
nanos, nohtom 
omogoča 
dihanje, 4 ml.

VITAMINI IN 
MINERALI
Prehransko dopolnilo 
z vitamini in minerali v 
obliki tablet, 30 tablet.
Prehransko dopolnilo ni nadomestilo  
za uravnoteženo in raznovrstno prehrano.

redna cena: 6,00 €

cena s Kartico zvestobe

3,00 €
1

POPUST: 

50 %

SKODELICA MALČEK
Izdelano v Steklarni 
Hrastnik, 275 ml.

KREMA ZA ROKE 
ALOEVERA X2
Hrani in neguje 
suho kožo, 50 ml.

redna cena:  7,44 €

cena s Kartico zvestobe

5,95 €
2

POPUST: 

20 %

redna cena: 5,20 €

cena s Kartico zvestobe

3,64 €
1

POPUST: 

30 %

redna cena:

6,00 €

2+1
gratis

Veljavnost od 30. 11. 2023 do 15. 1. 2024www.lekarnaljubljana.si

in srečno  

2024! 

izbrano iz kataloga ugodnosti
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Športna dvorana Medvode je bila tri dni v znamenju mladih 

badmintonistov. Od petka, 1., do nedelje, 3. decembra, je po-

tekal mednarodni turnir Medvode Li-Ning Cup za kategorije 

U11, U13, U15 in U17. To je bila že trinajsta izvedba tega tek-

movanja, ki je štelo tudi za točke evropske jakostne lestvice 
igralcev do 17 let.

SKORAJ TRISTO TEKMOVALCEV
Turnir je organiziral Badminton klub Medvode. »Nastopa 

skoraj tristo tekmovalcev iz enajstih držav, med njimi prvič 
tudi z Maldivov, s katerih prihaja en igralec. Za naš turnir 

je to nekaj novega. Organizacija takšnega tekmovanja je ve-

lik zalogaj, saj moramo poskrbeti za prehrano in nastanitve 

igralcev in spremljevalcev, prevoze do letališča, seveda pa 
tudi za sam tekmovalni del. Na pomoč so nam znova pri-
skočili starši naših igralcev, za kar smo jih zelo hvaležni,« je 
povedala Taja Pipan, vodja turnirja. Badminton klub Medvo-

de je že priznani organizator tekmovanj. »Vsako mednarodno 
tekmovanje ima kar velik pomen. Še posebej v kategoriji do 17 

let je konkurenca izredno močna, saj se tekmovalci borijo za 
čim boljšo uvrstitev na jakostni lestvici, saj se glede na to po-

stavljajo nosilci na evropskem prvenstvu,« je pojasnila Maja 
Kersnik, podpredsednica Badminton kluba Medvode.

ŽELITA SI NA OLIMPIJSKE IGRE
Iz domačega kluba je nastopilo skoraj dvajset igralcev. Naj-
višje se je uvrstila Teodora Milivojević, ki je kot edina igrala 
tudi zadnji dan turnirja. V konkurenci do 13 let je dvojicah v 
paru s Hrvatico Jeleno Čović prišla do polfinala, v katerem 
sta po napetem boju morali priznati premoč slovenski dvojici 
Mila Vrhovnik/Sara Bregar. Med posameznicami je izgubila 
v četrtfinalu. »Cilj so bile stopničke. V dvojicah sva z Jeleno 
prišli do polfinala, kjer sva tesno izgubili. Skupaj sva igrali 
v Italiji in ugotovili, da nama gre dobro, zato sva se odločili, 
da bova tudi na tem turnirju soigralki. Skupnih treningov žal 
nimava, saj je ona s Hrvaške, jaz pa iz Slovenije,« je dejala 

MAJA BERTONCELJ

Badminton klub Medvode je znova gostil 

mednarodno tekmovanje za mlajše 

kategorije. Med udeleženci prvič tudi 
igralec z Maldivov.

Teodora Milivojević / Foto: Maja Bertoncelj

Medvoška igralka v polfinalu

Ob koncu leta se 

zahvaljujemo za vašo 

podporo in zaupanje v 

naše trajnostne 

hidroenergetske 

rešitve. 

Skupaj gradimo

bolj zeleno 

prihodnost!

Srečno in 
uspešno novo leto 

2024

Foto: D. Krmelj
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12-letna Teodora Milivojević, ki obiskuje Osnovno šolo Med-
vode. Badminton trenira šesto leto, treninge ima štirikrat na 
teden, njena trenerja sta Natalija Peshekhonova in Denis Pe-
shekhonov. »Badminton je treniral moj brat, prav tako tudi 
moj oči. Velikokrat smo šli skupaj na ta šport in mi je postal 
zelo všeč. Rada bi igrala na olimpijskih igrah,« še pravi Teo-
dora.

Pri fantih se je najvišje uvrstil 15-letni Matic Cerar z Golega 
Brda. Med posamezniki je sicer izpadel že v prvem krogu, se 
je pa uvrstil v četrtfinale tako v mešanih kot tudi v moških 
dvojicah. »Mislim, da sem igral dobro, mi je pa morda malo 
zmanjkalo sreče, da bi se uvrstil višje. Med posamezniki sem 
izgubil tesno po treh setih,« je povedal. Badminton igra od 1. 
razreda in vsako leto napreduje. Med cilji je v ospredje po-
stavil uvrstitev na olimpijske igre. Trenira vsak dan, njegov 
trener pa je Denis Peshekhonov.

USPEŠNI TUDI MED ČLANI
Komentar nastopov medvoških badmintonistov je podala 
trenerka Natalija Peshekhonova. »Smo zadovoljni, lahko pa 
bi bilo še malo boljše. Samo ena igralka je prišla do bojev na 
zadnji dan turnirja.« Spregovorila je tudi o ciljih za priho-
dnje obdobje. »Državna prvenstva bodo potekala od aprila 
do začetka junija. Naš cilj se je nanje pripraviti čim bolje, 
saj gre za najbolj pomembna tekmovanja v sezoni. Tekmo-
valcev imamo kar veliko. Zanimanje za badminton je, kar 
nas veseli. Številni so vključeni v rekreativne skupine, kar 
nekaj pa v tekmovalne. Pomembno je, da se otroci ukvarjajo 
s športom.«

Tekmovalci Badminton kluba Medvode so uspešni tudi v 
članski konkurenci. »Še posebej sta aktivna Petra Polanc, ki 
med članicami prevladuje že kar nekaj let, in Miha Ivančič, 
s katerim sta v mešanih dvojicah že nekaj let zapored držav-
na prvaka in trenutno zasedata 58. mesto na svetovni lestvi-
ci, kar je v zadnjem času daleč najvišja slovenska uvrstitev. 
Aprila ju čaka evropsko prvenstvo, kjer računamo na dober 
rezultat. Jaka Ivančič pa je trenutno aktualni članski državni 
prvak med posamezniki,« je zaključila Maja Kersnik.

Srčno in
priložnosti
polno

2024

Srčno in
priložnosti
polno

2024

Sodelavci NLB 
Poslovalnice Medvode

Matic Cerar / Foto: Maja Bertoncelj
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041 571 957

Vesele božične in novoletne  
praznike vam želi  
frizerski atelje Crea3v 

Srečno novo leto 2024 vam želi
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Javni zavod Sotočje je objavil Javni poziv za 

predlaganje kandidatov za športna prizna-

nja za leto 2023. Predmet poziva je izbor in 

podelitev priznanj najboljšim športnikom/-

cam, športnim delavcem/-kam in jubilejem 

športnih društev v občini Medvode, in sicer 

v obdobju od 1. januarja do 31. decembra 

2023. Podeljujejo se mala športna plaketa 

občine Medvode, velika športna plaketa, 

športnica in športnik leta ter športno prizna-

nje. Rok za oddajo prijav je 5. januar. M. B.

Poziv za priznanja

Žavbi amaterski kolesar leta

Kolesarska zveza Slovenije je na Veče-

ru zvezd podelila priznanja najboljšim 

kolesarkam in kolesarjem v letu 2023. 

Andrej Žavbi iz Zbilj je bil znova raz-

glašen za amaterskega kolesarja leta. 

»Jugoslovanski državni prvak leta 1984 
je kolo za daljše obdobje postavil v kot, 

zadnja leta pa kroji vrh med veterani na 

cestnih preizkušnjah, v vožnji na čas, 

ciklokrosu, gravlanju in velodromu. Sve-

tovno prvenstvo v cestnem kolesarstvu 

v Glasgowu je končal na četrtem mestu, 
s svetovnega prvenstva v dirkališčnem 
kolesarstvu v Manchestru pa se je vrnil 

s srebrno in bronasto medaljo ter šestim 

mestom. Zbirki je dodal še zlati medalji 
s svetovnega prvenstva s starodobnimi 

kolesi v cestni vožnji in kronometru, 
vsega skupaj pa je v tej sezoni zbral več 
kot 20 zmag,« so zapisali v obrazložitvi.

MAJA BERTONCELJ

Tudi Medvode v enotni vstopnici

Smučarski tek se v Sloveniji uveljavlja 
kot privlačen šport. Zadnjih nekaj let se 
povečuje število aktivnih smučarskih 
tekačev, tako domačih kot tujih. Zato 
so v sezoni 2023/2024 v Slovenia outdoor 
uvedli skupno smučarskotekaško vsto-

pnico, ki ob idealnih snežnih razmerah 
omogoča vstop na več kot dvesto kilo-

metrih urejenih tekaških prog in pove-

zuje naslednje tekaške centre: Pokljuka, 

Bohinj, Jezersko, Rogla, Soriška planina, 

Areh, Logarska dolina, Bloke, Medvode 

in Planica. Na voljo je bilo sto sezonskih 

vstopnic, ki veljajo od začetka do konca 
letošnje sezone. Cena je bila 120 evrov, 
razprodane pa so bile zelo hitro. Na 

voljo pa so še tri-, pet- in sedemdnev-

ne vstopnice. Ljubitelji zimskih športov 

seveda upajo na dobro zimo in ugodne 

snežne razmere tudi v nižinah, da bo 
tudi Nordijski center Bonovec Medvode 

zabeležil čim več obratovalnih dni.

V skupno smučarskotekaško vstopnico je vključen tudi Nordijski center Bonovec Medvode.  
/ Foto: Gorazd Kavčič

MAJA BERTONCELJ
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Tradicionalna akcija 50 /25 vzponov na Katarino, ki poteka v 

organizaciji Kolesarskega kluba Medvode, se je začela 1. mar-

ca in zaključila 31. oktobra. Razglasitev rezultatov in podelitev 
pokalov udeležencem je bilo 24. novembra prav tako tradicio-

nalno v Gostilni na Vihri, kjer se kolesarji tudi vpisujejo.
Največkrat sta se na Katarino povzpela Sašo Psenner in Mojca 
Lukan, ki sta bila zmagovalca že lani. Oba prihajata iz sose-

dnje ljubljanske občine. Psenner je zabeležil 230 vzponov, Lu-

kanova pa 125. V moški konkurenci sta bila druga in tretja 
Arsen Desimir Arsić (203) in Bojan Dobnikar (179), v ženski pa 
Simona Plestenjak in Božena Lipej (obe 60). »Sodelovalo je 96 
kolesark in kolesarjev, ki so skupaj opravili 2944 vzponov. Te 
številke so bile že višje. Škoda, da jih veliko naredi le nekaj 
vzponov, so pa tudi takšni, ki vztrajajo, sodelujejo vsako leto. 
Največ je 'katarinkotov' z do 24 vzponi, tisti z nad 25 prejme-

jo mali pokal, vsi, ki opravijo 50 in več vzponov, pa velikega. 

Letos je bilo takšnih 21 moških in 4 ženske. Največ je Medvo-

ščanov, prihajajo pa tudi iz drugih krajev. Tudi starostno to 
ostaja pisana druščina,« je povedal Mirko Plazar, predsednik 
Kolesarskega kluba Medvode. Najmlajši je bil letnik 2012 (Jaka 
Šušteršič), najstarejši 1944 (Valentin Kalan).
Akcija 50 vzponov na Katarino je le ena izmed aktivnosti dru-

štva. »Sezona je bila uspešna. Člani kluba smo naredili kar ve-

liko kilometrov, sodelujemo pa tudi na različnih kolesarskih 
dogodkih, kjer pomagamo pri organizaciji,« je še dejal Plazar.

Nova akcija,  
ista zmagovalca

Največ vzponov na Katarino sta tudi letos 
vpisala Sašo Psenner in Mojca Lukan.

MAJA BERTONCELJ

Sašo Psenner in Mojca Lukan sta tudi v letošnji sezoni največkrat 

prikolesarila na Katarino. / Foto: arhiv Kolesarskega kluba Medvode
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CELOSTNA OBRAVNAVA DEMENCE

Moj korak   I   Jana Marinko s.p.
040 885 304   I   janica.marinko@gmail.com

 ● terapija spominjanja
 ● prilagajanje življenskih aktivnosti
 ● pomoč z elementi umetnostne terapije
 ● kranio sakralna terapija
 ● aktivacija

Pri težavah s pokretnostjo lahko terapijo izvedem na vašem
domu, sicer v terapevtskem prostoru.

AV TO ME HA NI KA BO RUT JAK ŠE, s. p.
Vi kr če 23c, 1211 Ljub lja na Šmart no, 

tel.: 01 511 00 44, e-pošta: borut-jakse@siol.net

V PRI HA JA JO ČEM LETU VAM ŽE LI MO  
VAR NO IN SREČ NO POT!

VW 
SEAT 
AUDI 

ŠKO DA

ZAHVALJUJEMO  
SE ZA OBISK  

TER VAM ŽELIMO
VESEL BOŽIČ  

IN SREČNO NOVO 
LETO. 

  
GOSTILNA  
BENCAK  

IN TRAFIKA  
3 DVA
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ŽELIMO VAM VESELE PRAZNIKE 
IN TOPLO VZDUŠJE V LETU 2024.

info@ogrevanje-ilersic.si

www.ogrevanje-ilersic.si

041 630 294 Marjan

040 330 210 Uroš



50  ŠPORT IN REKREACIJA  

Medvoščanki Piki Bikar Kern je bil šport položen v zibelko. 
Njena mama Alenka Bikar je nekdanja atletinja, olimpijka, 
oče Marjan Kern se športnih tekmovanj udeležuje kot rekrea-
tivec, mlajši brat Matic je nogometaš.

IZ PLESA V ATLETIKO

Pika je odlična mlada sprinterka, njena prva disciplina je tre-
nutno tek na 200 m, v katerem je blestela tudi njena mama. 
»V osnovni šoli sem se udeleževala šolskih atletskih tekmo-
vanj. Šlo mi je dobro, večkrat sem bila na stopničkah. Atletika 
mi je postala všeč in mami mi je potem pomagala pri iskanju 
kluba. Še pred tem sem eno leto trenirala hip hop,« je špor-
tne začetke pojasnila 17-letnica, dijakinja Gimnazije Franceta 
Prešerna v Kranju.
Proti koncu osnovne šole se je vpisala v Atletski klub Triglav 
Kranj. Prvi dve leti je bil njen trener Matjaž Polak, nato jo je pod 
okrilje vzel Blaž Čadež. »Ko je Pika izrazila željo, da bi trenirala 
atletiko, sem preverjala možnosti v Ljubljani in v Kranju in se 
nato odločila za slednjega, predvsem zaradi bližine in tudi nje-
ne želje glede nadaljnjega šolanja,« je dejala Alenka Bikar. Pika 
se je najprej posvečala skoku v daljino, s srednjo šolo in novim 
trenerjem je postala sprinterka. In to uspešna. Največ stavi na 
200 metrov, kjer je od konkurence močnejša predvsem v za-
dnjem delu. »Start je za zdaj še moja šibka točka, a delamo na 
tem, da ga izboljšam. To pomeni, da se več posvečam trenin-
gu moči. V ponedeljek gremo s klubom na priprave na Ciper 
in tam bo poudarek tudi na moči,« je konec preteklega tedna 
dejala Pika, Alenka pa je na to temo dodala: »Zadnjih petdeset 
metrov je res hitra, kar izraža njeno voljo, trmo, nepopustlji-
vost. Vse to so potrebne lastnosti za uspeh. To ima. Tekmic ne 
izpusti. Ko na tribunah mislimo, da je že vse izgubljeno, nam 

kasneje pojasni, da je že 80 m pred ciljem vedela, da bo zma-
gala. Občudujem, kako z njenim dolgim korakom in trmo v 
zadnjih metrih pridobiva. Manjka ji le še surova moč, ki pride 
v poštev na startu in v prvem delu sprinta.«

MAMI VZORNICA

Na startu pri njenem imenu pogosto slišimo, da je hčerka 
Alenke Bikar, kar pa je ne moti. »Tega sem se že navadila. 
To, da je moja mami nekdanja vrhunska atletinja, je zame 

MAJA BERTONCELJ

Pika Bikar Kern je ena izmed 

perspektivnejših slovenskih atletinj,  

ki tekmuje  v sprintu. Gre po poti  

mame Alenke Bikar.

Pika Bikar Kern ima v atletiki visoke cilje. / Foto: Dean Dubokovič, 

Foto Atelje D&D

Mlada atletinja, ki stopa po maminih stopinjah

Osemenjevalni center Preska

Cesta v Bonovec 1 

1215 Medvode

Tel.: (01) 361 12 66  

Faks: (01) 361 37 28

E-pošta:osemenjevalni.center.preska@siol.net

www.ocpreska.lj.kgzs.si

Za do vo lji ti za hte ve od je mal cev ali celo  
pre se či nji ho va pri ča ko va nja je vo di lo  
Osem enje val ne ga cen tra Pre ska. V po slo va nje  
vna ša mo iz bolj ša ve, s tem pa smo se pri dru ži li  
klu bu mo der nih pod je tij z mo der nim  
na či nom po slo va nja, kjer osre do to če nost  
na od je mal ca in skrb za za po sle ne igrata 
glav no vlo go. Če bodo za do volj ni rej ci, ki pri 
re pro duk ci ji svo jih čred upo rab lja jo seme 
bi kov, pro iz ve de no v Osem enje val nem cen tru 
Pre ska, bomo za do volj ni tudi mi.

Zahvaljujemo se vsem za dosedanje sodelovanje  

in zaupanje. Veselimo se sodelovanja z Vami  

in Vam želimo veliko sreče, zdravja in uspehov tudi  

v prihajajočem letu 2024.

KGZS - ZAVOD LJUBLJANA, GOSPODINJSKA ULICA 6, LJUBLJANA

VSEM ŽELIMO 

VESEL BOŽIČ, 

OBILO 

ZDRAVJA  

IN SREČE 

V NOVEM LETU! 
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prej prednost kot slabost. Lahko mi da 

tudi kakšen nasvet. Mami je moja vzor-

nica in rada bi šla po njenih stopinjah,« 

razmišlja. »Največkrat se pogovarjava 
o preventivi, a ne vem, koliko posluša. 

Vsak se mora prepričati sam, dobiti la-

stne izkušnje. Ne želim se preveč vme-

šavati v njeno atletsko pot. Ima svoje-

ga trenerja. Sem pa pred časom našla 
dnevnik, v katerega sem od leta 1997 pi-
sala svoje treninge. Vprašala sem jo, ali 
bi ga morda pokazala trenerju, če bi mu 
kaj od tega prišlo prav, a ga mu še ni 
nesla. Pravzaprav ni veliko filozofirati. 
Za športnike še posebej velja, da je treba 

živeti čim bolj zdravo, delati na preven-

tivi, paziti, da ni poškodb, in potem ni 

ovire, da ne bi uspeli.«

Zanimivo, da Alenka tako Piki kot sinu 

Maticu ni pripovedovala o svoji uspešni 

karieri. »Dolgo sploh nista vedela za moje 
rezultate. Na pokale in medalje v vitrini 

so bili bolj pozorni drugi otroci, ki so pri-
hajali k nam in se zanimali. Lani ali pre-

dlani je Pika prvič videla moje posnetke s 
tekem in treningov. Spomnim se, da mi 
je rekla, kako lahko tako hitro startam in 

tako hitro premikam noge.« (smeh) Obe 
se strinjata, da si po tehniki teka nista 

podobni, je pa lastnost obeh borbenost 

in vztrajnost. »Pika je bistveno večja od 
mene, ima daljše noge, dolg korak, jaz pa 
sem s krajšimi nogami tekla na višji fre-

kvenci. Prav veliko stičnih točk v tehniki 
teka ne najdeva,« poudari Alenka.

TEKMA LETA JI NI USPELA

Za Piko je uspešna sezona 2023, čeprav ji 
glavna tekma ni uspela. »Cilj je bil uvr-

stitev na EYOF, torej na Olimpijski festi-
val evropske mladine, ki je bil v Maribo-

ru. To sem uresničila, vendar pa se mi 
nastop na 200 m ni posrečil. Želela sem 

si medalje, ki je bila realno dosegljiva. 
Žal sem na startu trznila, dobila rdeč 
karton in bila diskvalificirana. Takrat 
se mi je vse malo podrlo, saj so bili tre-

ningi usmerjeni predvsem na to tekmo. 
Na njej sem načrtovala tudi izboljšanje 
državnega rekorda. Boljše volje sem 
se proti koncu sezone vrnila z balkan-

skega prvenstva, ki je bilo v Turčiji. V 
teku na 100 m sem bila peta, v štafeti 
pa smo bile zlate. Letos sem izboljšala 

tudi osebna rekorda na 100 in 200 m. Na 
krajši razdalji je 12,01, s preveč vetra v 
hrbet sem tekla tudi že 11,89, na 200 m 
pa 24,11, kar ni veliko od državnega re-

korda za mlajše mladinke, ki je 24,03,« 

je opisala letošnjo sezono.

Je hitrejša, kot je bila pri sedemnajstih 

letih njena mami. »Vse moje rekorde v 

mlajših kategorijah so popravili, kar je 
prav. Postavila so jih dekleta, ki jih po-

tem po nekaj letih ni bilo več na atlet-
skih tekmovanjih. Ti časi torej ne po-

vedo vsega. Moja želja je, da Pika, če si 
želi uspeti v atletiki, napreduje počasi. 
Ima tudi še velike rezerve glede števila 
treningov. Običajno trenira petkrat na 
teden. Ima boljše rezultate, kot sem jih 

imela jaz v tistih letih, kaj bo to pome-

nilo, pa nihče ne more napovedati,« še 

pove Alenka in opozori, da bo prihodnje 

leto prvič starejša mladinka in bo tek-

movala z leto starejšimi, in še v sprintu, 

kjer je svetovna konkurenca izjemna. 

Ne glede na to bo uvrstitev na svetov-

no prvenstvo in dober nastop tam Pi-

kin glavni cilj za sezono 2024. »Poleg 
tega tudi uspešni nastopi na domačih 
tekmah in izboljšanje osebnih rekor-

dov,« pravi Pika. Ostaja osredotočena 
na sprint na 200 m, čeprav jo mami v 
prihodnosti vidi kot tekačico na 400 m 
z ovirami, trener pa na 400 m. »Najbolj 

je pomembno, da v atletiki uživa, da 
trenira, in potem bodo tudi rezultati. 

Čas pa bo pokazal, v kateri disciplini bo 
najhitrejša in najbolj konkurenčna,« se 
zaveda Alenka.

SPOGLEDOVANJE S TUJINO

Pika je trenutno na 11-dnevnih pri-
pravah na Cipru. Atletika ji je zelo po-

membna. »Moje sanje so, da bi uspela 

v atletiki in šla študirat v tujino, kjer 

je lažje usklajevati šport in šolo. Tako 
se je odločila moja klubska kolegica, ki 
prihodnje leto odhaja v Združene drža-

ve Amerike. Ta ideja mi je všeč in tudi 
jaz v tem vidim dobro priložnost,« je 
zaključila.

ktv
kabelska televizija medvode
cesta komandanta staneta 12, 1215 medvode 
telefon: 01 36 19 580, e-pošta: info@tv-m.si, 
http://www.tv-m.si, FB in Youtube: Novice med vodami

30 let informativnega programa
30 let nepristranskih informacij
30 let televizijske in video produkcije 
            za majhne oglaševalce in velika podjetja

Vse dni v letu. 
Vedno za vas.

UČENJE TEKA NA SMUČEH

VSE INFO: 

andrejamali.si  I  041 76 89 29

andreja.mali@gmail.com

FUNKCIONALNA VADBA

Z ANDREJO MALI 

V MEDVODAH OB SREDAH OB 19.00

ŠČETARSTVO
E-pošta: a.rebolj@siol.net

Prihaja čas, ko se želje po sreči, zdravju in uspehu  

selijo iz srca v srce. Naj bo prihajajoče leto 2024  

leto izpolnjenih želja. Srečno!
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NIŽJE TEMPERATURE IN TVEGANJE ZA 
POŠKODBE
Se je kdo že vprašal, zakaj se poškodbe 
v veliki meri pojavljajo v hladnejših me-
secih? Odgovor se skriva v nečem, česar 
večina ne mara – mraz. Pozimi je povsod 
bolj mraz, tudi v telovadnicah in pred-
vsem večjih dvoranah, še najbolj kon-
stantna temperatura je recimo v baze-
nih. Obratno od mraza toplota pozitivno 
vpliva na mehanske lastnosti, s čimer 
ciljam predvsem na prožnost naših tkiv, 

zato je ob manku toplote možnost za na-
stanek poškodbe večja. Svojega avtomo-
bila tudi verjetno ne poženete na najvišje 
obrate takoj zatem, ko ga vžgete.
Večina, ki se s športom ukvarja rekrea-
tivno, je bolj dejavna v toplejših mesecih, 
kar velja za ugodno (in običajno nezave-
dno) preventivo že samo po sebi. Roko 
na srce, redkokdo si vzame 15 minut za 
kvalitetno ogrevanje, pa čeprav bi bilo 
koristno. Niti jaz ne, razen seveda pred 
težjimi treningi, takrat pa obvezno. Sicer 
tek ni tako problematičen glede akutnih 
poškodb kot recimo moštveni športi, kjer 
prihaja do hitrih gibov, velikih amplitud 
in predvsem sprememb smeri, kar so 
glavni razlogi za nastanek poškodb. Kaj 
torej narediti, da bomo ustrezno pripra-
vljeni na aktivnost?
Odgovor je seveda zadostno ogrevanje. 
Tudi ogrevanje je ne nazadnje del tre-
ninga in nikakor ga ne gre zanemariti. 
Ni treba, da je takšno, kot ga imajo pred 
nastopi vrhunski športniki in traja tudi 
po eno uro. Dovolj bo nekaj minut teka, 

nekaj krepilnih in dinamičnih razteznih 
vaj ter nekaj atletske abecede. Preizku-
šeno na sebi lahko trdim, da to traja 
med 10 in 15 minut. Kot sem že omenil, 
ključen je dvig temperature v našem te-
lesu, kar ima ugoden vpliv na prožnost 
naših tkiv. Za prenos toplote po telesu je 
zadolžena kri, zato jo moramo pogna-
ti v vse kotičke, da se tudi na periferiji 
dvigne temperatura. Dvig povzroči, da 
so vsa tkiva, torej mišice, vezi in tetive, 
bolj voljna in manj toga, kar pomeni, da 
se bistveno bolje odzivajo na raztege. Kot 
zanimivost: tudi preden se imate na-
men raztezati, se je dobro ogreti, saj so 
ravno tako tkiva bolj pripravljena, zato je 
smiselno to početi po koncu aktivnosti.
Preventiva pa tiči tudi v ustrezni opremi. 
Ni treba poudarjati, da je priporočljivo 
biti malo bolj oblečen, saj se s tem toplo-
ta lažje zadržuje v telesu in ne »puhti« v 
ozračje. Vsekakor so zadeve glede toplote 
in njenih posledic povsem logične, mo-
ramo pa zagotoviti, da jo je v ključnih de-
lih telesa pred in med aktivnostjo dovolj.

V gibanju s Timotejem (53)

TIMOTEJ BEČAN,  
GORSKI TEKAČ IN KINEZIOLOG

Kombinirana poraba goriva in izpusti CO
2
 po WLTP meritvah: 5,3-6,1 l/100km in 120-137 g/km, emisijska stopnja: EURO6, specifična emisija dušikovih oksidov (NOx): 

0,0122-0,0209 g/km, trdi delci: 0,00025-0,00027 g/km, število delcev: 0,88-1,03E11/km. Ogljikov dioksid (CO
2
) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča 

globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno 
povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. Vse nadaljnje informacije o specifični porabi goriva in specifičnih emisijah 
CO

2
 iz novih osebnih vozil najdete v Priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO

2
, ki ga lahko brezplačno pridobite pri pooblaščenem SUZUKI partnerju in na 

spletni strani www.suzuki.si. Slike so simbolične. Jamstvo 3+7 let zajema tovarniško garancijo Suzuki (3 leta oz. 100.000 km, kar nastopi prej) in jamstveno obdobje 
Suzuki Hybrid PRO/PRO+ (do konca 10. leta oz. do 200.000 km, kar nastopi prej).

*Akcija velja do 31.12.2023. Do akcijske ugodnosti so upravičeni tisti kupci novih vozil Vitara ali S-Cross z motorjem 1.4 BOOSTERJET HIBRID, ki jim bo v obdobju 
akcije izstavljen račun in bo vozilo tudi registrirano.

OBA Z VKLJUČENIM 10-LETNIM JAMSTVOM

* *

Dealer Road
Dealer City

ABC 1DE
Tel: xxx xxxx xxxx
www.suzukidealer.com

        ŽELIMO VAM  
 ČAROBNO LETO

T: 04 50 22 000
E: prodaja@avto-lusina.si
www.avto-lusina.si

AVTO LUŠINA
d.o.o., Gosteče 8, 4220 Škofja Loka

2024!
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Srečno in varno vožnjo v letu 2024 vam želi

Priprava vozil za zimo

Diagnostika vseh tipov 
osebnih vozil

AVTO JAMNIK d.o.o.

peugeot.si

PRIPOROČA  Ponudba Pika na i velja za fizične in pravne osebe za vsa prodana (podpis prodajne pogodbe) in dobavljena osebna vozila Peugeot 
v obdobju od 1. 9. do vključno 31. 12. 2023. Vrednost bona ob nakupu novega vozila Peugeot 208, Peugeot 2008, Peugeot 308, Peugeot 308 SW in Peugeot Rifter je  
300 EUR (z DDV), ob nakupu novega vozila Peugeot 408, Peugeot 508, Peugeot 508 SW, Peugeot 3008, Peugeot 5008 in Peugeot Traveller pa 500 EUR (z DDV). Bon je 
možno vnovčiti samo za nakup in premontažo zimskih pnevmatik in sicer pri pooblaščenem prodajalcu Peugeot, kjer je bilo vozilo kupljeno in dobavljeno. Bona ni možno 
zamenjati za gotovino oziroma drug izdelek. Bon ni prenosljiv na drugo osebo. V primeru, da je vrednost zimskih pnevmatik in premontaže večja kot je vrednost bona, 
razliko doplača kupec. V primeru, da je vrednost zimskih pnevmatik in premontaže manjša kot je vrednost bona, se kupcu razlika ne povrne in je ni možno zamenjati za 
drug izdelek. Velja za vsa osebna vozila s termičnim in električnim motorjem. Pridržujemo si pravico do napak in posodobitev informacij, brez predhodne najave. Slika je 
simbolična.

OB NAKUPU VOZILA

BON ZA ZIMSKE PNEVMATIKE
PIKA NA i

AVTOHIŠA KAVČIČ d.o.o., Milje 45, 4212 Visoko, tel. 04 275 93 00

 

Srečno 2024!Srečno 2024!

Natakar, taksi, prosim

Tik pred veselim decembrom so na Mednarodnem inštitutu za potrošniške raziskave 

ugotavljali kakovost taksistoritev v Ljubljani. Ocenjevali so vozila, voznike in 

urejenost plačevanja. Najboljšo izkušnjo so imeli s Taxi društvom Ljubljana.

Ponudba taksijev je v Ljubljani precej bolj pestra od drugih 

slovenskih mest in je na splošno urejena spodobno. Poleg 

Cammea lahko v Ljubljani za priklic taksija uporabite tudi 

aplikaciji Metro in City Taxi. Pohvalno je, da lahko v Ljubljani 

vse vožnje plačujete s plačilno kartico, tudi z izdajanjem ra-

čunov taksisti niso imeli težav. Nekaj nedoslednosti so opazi-

li pri aplikacijah Cammeo in City Taxi, saj je bila predvidena 

cena prevoza nižja od dejanske. Pri plačevanju so opazili še 
eno »ljubljansko« posebnost, stroškov čakalnih ur je bil veli-
ko večji kot v drugih mestih (v enem primeru naj bi od nekaj 
več kot osem minut vožnje stali kar šest minut, čeprav so bili 
edini postanki pred semaforjem popolnoma običajni).
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Sveti Miklavž je najbolj priljubljen sve-
tnik, in to ne le med otroki. Danes prvi 
decembrski dobri mož je bil dolgo edi-
ni, katerega prihod so otroci nestrpno 
pričakovali. V zadnjih treh četrtinah 
stoletja se je veliko spremenilo, tudi 
darila, ki jih Miklavž nosi. Otrok, ki bi 
bili veseli orehov, suhega sadja in do-
mačih piškotov, danes več ni. V potro-
šniški družbi si želijo modernih stvari, 
z otroki iz preteklosti jih veže le še na 
roko napisano pismo. V Sori v decem-
bru stoji nabiralnik za Miklavževa pi-
sma. Dva dni pred njegovim prihodom 
je bil do vrha poln.

PETER KOŠENINA

Pismo Miklavžu

Repa in zelje, kisana v kozarcih

Priprava tako repe kot zelja je enostav-

na, najpomembnejše pa je, da sem 

porabila doma pridelano. Prednost ki-

sanja v kozarcih je, da repe in zelja ni 

treba umivati. Pazimo le na higieno 

tako pribora kot kozarcev in seveda rok. 

In seveda ne pozabimo, da proces fer-

mentacije – kisanja poteka v temi in ob 

najustreznejši temperaturi 18 stopinj.

Za kisanje so potrebne mlečnokislin-

ske bakterije, ki brez kisika spreminjajo 

sladkorje v mlečno kislino. Če repa ali 
zelje spremenita barvo v rdečkasto in 
sivkasto, je to posledica prisotnosti ki-

sika; če se v proces vmešajo kvasovke, 
gre fermentacija v napačno smer, kar 
se pozna pri barvi, okusu in strukturi. Če 
se držimo vseh navodil, se bosta skisana 
repa in zelje dolgo obdržala, če ju bomo 
shranili pri temperaturi 10 stopinj. Po-

membno je tudi, da se držimo recepta, 
koliko soli se doda na en kilogram na-

ribane repe oziroma zelja. Če premalo 
solimo, je repa mehka, takšna je lahko 

tudi, če je temperatura kisanja prenizka. 
Preveč slana je žilasta in zelo trda.

POSTOPEK PRIPRAVE
Sestavine: repa ali zelje, sol (2 odstotka 

na 1 kg naribane repe), torej na 1 kg so-

lite z 2 dag soli, nekaj zrn celega popra 

(ni pa nujno, tu gre bolj za dekoracijo 

v kozarcu), čisti kozarci s pokrovčki. 
Repo ali zelje očistimo, olupimo in na-

ribamo na debelejše rezance. V večji 
skledi solimo po plasteh in z rokami 

dobro premešamo, pokrijemo in pusti-

mo dve uri, da spusti tekočino (repni-
ca, zelnica). Po tem času repo oziroma 
zelje zelo na tesno nadevamo (naba-

šemo, potlačimo, to je zelo pomemb-

no) v kozarce, na vrh damo obtežilno 
mrežico in do vrha dolijemo repnico 
(ne sme biti brez te tekočine). Kozarce 
postavimo v globok pekač in le delno 
pokrijemo (ne smemo še pritrditi, ker 

bo pri fermentaciji tekočina iztekala, 
to je povsem normalen pojav). Vse ko-

zarce pokrijemo s temno – črno vrečko 
ali tkanino in jih tako pustimo tri dni 

v primerno toplem prostoru, pri tem-

peraturi 18 stopinj Celzija.

Po tem času, če je treba, dolijemo eno 
ali dve žlici vode na kozarec in ga te-

sno privijemo ter kozarce spravimo v 

shrambo. Možno je, da bo še kakšen 
kozarec spustil nekaj malega tekočine, 
sproti preverjajte in takšno repo porabi-

te najprej. Če se držite postopka in repa 
oziroma zelje ne spremeni barve, lahko 

skuhate svoj doma kisan izdelek v treh 

do štirih tednih.

BUJTA REPA
Meni je letos uspelo in en kozarec kisa-

ne repe sem že porabila – in to za mojo 
različico bujte repe. Kislo repo sem stre-

sla iz kozarca in jo vseeno splaknila z 

vodo. Bila je ravno prav kisla. Dodala 

sem proseno kašo in kuhala slabe pol 

ure. Od začimb sem uporabila česen in 
ocvrto čebulo, malo mlete sladke papri-
ke, sol, lovor in malo kumine. Za okus 

sem namesto svinjskih kosti dodala do-

mačo kranjsko klobaso. Nikoli v nobe-

no jed ne dodajam prežganja. Poskusite. 
Upam, da vam bo všeč.
Želim vam lepe praznike in vse dobro v 
letu 2024!

MARJEŠKA PEHTA

PO NASVET K MARJEŠKI PEHTI

Bujta repa iz repe, kisane v kozarcih
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SUDOKU

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da se ne bo 
nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem izmed odebeljenih 
devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

Rešitev

A

9 1 6
3 7 8 5

5 6 2 9
6 5 4 9
1 5 7 3 2 4
9 1 6 8

2 3 7 4
4 6 3 9
7 8 1 982475163

137689425
564132789
623548917
815793246
749216538
296351874
451867392
378924651

SMEH JE POL ZDRAVJA

KAKŠEN MORA BITI LOVEC

Predsednik lovske družine sprašuje kandidata za sprejem med 
lovce: »Kaj je potrebno, da postaneš dober lovec?«
»Mirna roka, bister pogled in močan glas.«
»Zakaj pa močan glas?«
»Da te slišijo, ko pri lovu na divjega prašiča z drevesa kričiš na 
pomoč!«

BORBA

Malo prej me je napadla čokolada.
Zlomil sem ji štiri rebra.

KOSILO S SEDMIMI HODI

Kako moški razume odlično kosilo s sedmimi hodi?
Pleskavica in šest piv.

ODVISNO OD KONTEKSTA

Slavko: »Vidiš, to je življenje. Pesek, sonce, voda ...«
Mirko: »Daj, nehaj. Raje vrzi še eno lopato v mešalec.«

Na letošnjem natečaju za najboljše ljubezensko pismo med mladimi 
v Sloveniji si je Ajda Pogačnik (OŠ Pirniče) v kategoriji osnovnih šol 
delila sedmo mesto. A. B. / Foto: Tina Dokl

Na 10. Noči parkeljnov v Goričanah smo srečali domačina Vida 
Pintariča, ki ga predvsem mladi dobro poznajo po njegovih vlogih o 
preživljanju noči v ekstremnih razmerah. P. K. / Foto: Peter Košenina

Na Trilerjevi ulici v Preski so organizirali tekmovanje v tradicionalni 
peki kruha. V konkurenci enajstih kruhov, pečenih v krušni peči, je 
zmagal kruh Jureta Galičiča (v sredini). M. B. / Foto: osebni arhiv

Oblačilnice so se začele spomladi in nadaljevale jeseni. V zakulisje 
celotne preobrazbe človeka so pogledale tudi (od leve) Nataša 
Špilak, Sabina Spanjol in Ana Špilak. M. B. / Foto: Maja Bertoncelj
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Četrtek, 7. december 2023, ob 9.30 • Knjižnica Medvode

MEDVODKOVE IGRALNE URICE

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 7. december 2023, ob 18.30 • Spletni dogodek

ATOPIJSKI DERMATITIS – NEGA OBČUTLJIVE IN ATOPIJSKE KOŽE, VSE, 
KAR MORATE VEDETI! 2/3

DRUŠTVO ZA POMOČ OSEBAM Z ATOPIJSKIM DERMATITISOM 
Špela Novak, podpora@drustvoad.si, +386 (0)70 430 527

Petek, 8. december 2023, ob 19.30 • Dom krajanov Pirniče

ABONMA OTH IN IZVEN: VRAŽEVERNEŽ

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO PIRNIČE, 031 352 772

Sobota, 9. december 2023, ob 15.30 • Dom krajanov Pirniče

ABONMA OTEHAJČEK IN IZVEN: GOZDNI ČUDEŽ

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO PIRNIČE, 031 352 772

Sobota, 9. december 2023, ob 17.00 • Dom krajanov Pirniče

ABONMA OTEHAJČEK IN IZVEN: GOZDNI ČUDEŽ

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO PIRNIČE, 031 352 772

Sobota, 9. december 2023, ob 18.00 • Sora 6a

VEČER Z USTNO HARMONIKO – ORGLICAMI – 10 LET SORŠKI ORGLIČARJI

KUD Oton Župančič Sora, 01 361 46 69

Sobota, 9. december 2023, od 18.00 • Bar kulture 313,6, Cesta ob Sori 13

KLEPET V BARU KULTURE – SONJA PORENTA

Bar kulture 313,6, KUD JaReM, info@barkulture.si

Sobota, 9. december 2023, ob 19.30 • Kulturni dom Medvode

PONOVITEV GLEDALIŠKE PREDSTAVE ZAPRTA VRATA

Kud Fofité, kud.fofite@gmail.com, +386 (0)40 842 432

Nedelja, 10. december 2023, ob 10.00 • Bar kulture 313,6, Cesta ob Sori 13,

REINHOLD MESSNER IN VIKI GROŠELJ: POGOVOR Z AVTORJEMA 
OB IZIDU KNJIG

g. Lado Vidmar; 041 602 218

Nedelja, 10. december 2023, ob 19.30 • Kulturni dom Medvode

PONOVITEV GLEDALIŠKE PREDSTAVE ZAPRTA VRATA

Kud Fofité, kud.fofite@gmail.com, +386 (0)40 842 432

Torek, 12. december 2023, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

PRAVLJIČNA URICA

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Torek, 12. december 2023, ob 19.30 • Knjižnica Medvode

PREDSTAVITEV KNJIGE: MOJIH 33 ODPRAV (VIKI GROŠELJ)

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 13. december 2023, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

LUTKOVNA PREDSTAVA KAKO SI JE PAJKOVKA ZGRADILA HIŠICO NA  
DREVESU V SAMO 5 DNEH (OBVEZNA PRISOTNOST STARŠA ALI SKRBNIKA)

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 13. december 2023, ob 19.30 • Knjižnica Medvode

PREDSTAVITEV KNJIGE UJETNIKI SVOBODE (LANA RAE)

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 14. december 2023, ob 18.00 • CUBO golf course Ljubljana 
Smlednik 200

ZABAVA BE PARTY BY CUBO

CUBO golf igrišče, dogodki@cubogolf.com; 040 498 818

Četrtek, 14. december 2023, ob 18.30 • Spletni dogodek

ATOPIJSKI DERMATITIS – ZDRAVLJENJE; KAJ OBSTAJA, KAJ PRIČAKOVATI, 
PASTI IN PRIPOROČILA! 3/3

DRUŠTVO ZA POMOČ OSEBAM Z ATOPIJSKIM DERMATITISOM, Špela No-
vak, podpora@drustvoad.si, +386 (0)70 430 527

Četrtek, 14. december 2023, od 20.00 do 22.00 • Bar kulture 313,6, 
Cesta ob Sori 13,

OBVEZNA SMER – JAVNA GENERALKA/KONCERT

Bar kulture 313,6, info@barkulture.si

Petek, 15. december 2023, ob 19.00 • Dom krajanov Pirniče

KONCERT DIXIELAND ORKESTRA LJUBLJANSKE KORENINE

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO PIRNIČE, 041 973 224

Petek, 15. december 2023, od 20.00 do 21.30 • Kulturni dom Medvode

KONCERT ZAJTRK (TRIO)

Javni zavod Sotočje Medvode, info@zavodsotocje.si, +386 (0)1 361 4346

Sobota, 16. december 2023, ob 18.00 • Tržnica Medvode

8. TEKMOVANJE V KUHANJU VINA IN ČAJA

Javni zavod Sotočje Medvode, TIC Medvode v času uradnih ur 
01 36 16 346; info@visitmedvode.si

Sobota, 16. december 2023, od 19.00 do 21.00 • Rojstna hiša Jakoba 
Aljaža, Zavrh pod Šmarno goro 2, 1211 Ljubljana Šmartno

HEIKKI REHTIJAVRI – UMETNIŠKA RAZSTAVA: MANDALE V POSEBNI TEHNIKI

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO JAREM, Roman Veras, 051 212235

Nedelja, 17. december 2023, od 18.30 do 20.00 • Športna dvorana 
Medvode

BOŽIČNO-NOVOLETNI KONCERT GODBE MEDVODE 2023

Kulturno društvo Godba Medvode, info@godba-medvode.si

Torek, 19. december 2023, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

PRAVLJIČNA URICA

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 20. december 2023, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

POPOTOVANJE V BOGATO AFRIKO (OBVEZNE PRIJAVE PO E-POŠTI ALI 
TELEFONU)

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 20. december 2023, ob 19.30 • Knjižnica Medvode

ODPRTJE FOTOGRAFSKE RAZSTAVE ADE TRKULJE BARBIE SE VRAČA

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Prireditve v decembru 2023 in januarju 2024

Vse, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, prosimo, da jih vpišete na portalu MojaObčina.si.

Za objavo v redni številki Sotočja, ki izide drugi petek v mesecu, je treba oddati obvestilo o dogodku do 30. v mesecu. Vse informacije o vpisu 

dogodkov so na voljo v TIC Medvode, E: info@visitmedvode.si. Javni zavod Sotočje Medvode, Ostrovrharjeva ulica 4, SI – 1215 Medvode. 

Podroben opis dogodkov najdete v občinskem koledarju dogodkov na https://www.mojaobcina.si/medvode/.
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TOMISLAV BRALIĆ  
& KLAPA INTRADE
ŽENSKA KLAPA FRITULE 

KONCERT DALMATINSKIH PESMI
Klapski večer v  Škofji Loki 

ŠPORTNA DVORANA TRATA, 
PETEK, 2. FEBRUAR 2024 OB 20H 
PREDPRODAJA VSTOPNIC: MOJEKARTE.SI IN PETROL

VSTOPNIC
A J

E 

LEPO D
ARIL

O.

 

 
LE KJE BI LAHKO KUPIL 

ELEKTRIČNI KROS MOTOR? 

 
JA… A NE VEŠ? 

PRI ČREŠNIKU JIH IMAJO. 

E-BIKE 

01/23-55-665 
www.cresnik.si 

Petek, 22. december 2023, ob 16.00 • Kulturni dom Medvode

BOŽIČKOV VAJENEC IN ČAROBNA SNEŽINKA – KINO DAN ZA OTROKE

Javni zavod Sotočje Medvode, info@zavodsotocje.si, +386 (0)1 362 62 26

Petek, 22. december 2023, ob 20.00 • Športna dvorana Medvode

BOŽIČNI KONCERT: NEDA UKRADEN, DEJAN VUNJAK, MAMBO KINGS IN 
AKTUALNA GALAMA

Festin, info@zavodsotocje.si, +386 (0)1 361 43 46

Torek, 26. december 2023, od 10.00 do 13.00 • cerkev svetega Jakoba, 
Hraše, Smlednik, blizu Hraše 57, 1216 Smlednik

BLAGOSLOV KONJ V HRAŠAH NA SV. ŠTEFANA

TURISTIČNO DRUŠTVO HRAŠE, Jože Janhar: 041 390 366

Torek, 26. december 2023, ob 19.00 • Sora 6a

GLEDALIŠKA PREDSTAVA: 'ALO 'ALO

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO OTON ŽUPANČIČ SORA – 
dramska sekcija, Maja Arčon 069 902 062 (med 17. in 20. uro)

Sreda, 27. december 2023, od 19.00 do 21.00 • Kulturni dom Medvode

LJUBAVI – PERFORMANCE ZALE DJURIĆ

Zavod Sotočje Medvode, info@barkulture.si

Sreda, 27. december 2023, ob 19.30 • Knjižnica Medvode

DRUŽENJE OB KNJIGI S CVETKO SOKOLOV

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 28. december 2023, ob 18.00 • Tržnica Medvode

OBISK DEDKA MRAZA

Javni zavod Sotočje Medvode, info@zavodsotocje.si,  
+386 (0)1 362 62 26

Petek, 29. december 2023, ob 19.00 • Sora 6a

GLEDALIŠKA PREDSTAVA: 'ALO 'ALO

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO OTON ŽUPANČIČ SORA – 
dramska sekcija, Maja Arčon 069 902 062 (med 17. in 20. uro)

Četrtek, 4. januar 2024, ob 9.30 • Knjižnica Medvode

MEDVODKOVE IGRALNE URICE

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Petek, 5. januar 2024, ob 19.00 • Sora 6a

GLEDALIŠKA PREDSTAVA: 'ALO 'ALO

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO OTON ŽUPANČIČ SORA – 
dramska sekcija, Maja Arčon 069 902 062 (med 17. in 20. uro)

Sobota, 6. januar 2024, ob 19.00 • Sora 6a

GLEDALIŠKA PREDSTAVA: 'ALO 'ALO

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO OTON ŽUPANČIČ SORA – 
dramska sekcija, Maja Arčon 069 902 062 (med 17. in 20. uro)

Ponedeljek, 8. januar 2024, ob 11.00–petek, 26. januar 2024, 11.00 • 
Knjižnica Medvode

TONE REBOLJ: PET LET V SLIKAH – RAZSTAVA UTRINKOV LIKOVNIH DEL 
OB 70-LETNICI (BREZ ODPRTJA)

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Torek, 9. januar 2024, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

PRAVLJIČNA URICA

Knjižnica Medvode, info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53
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Kavarna Vanilija v vseh letnih časih navdušuje z izbranimi okusi. Za vas in vaše najdražje  

so v zimskih mesecih pripravili različne vroče čokolade (z okusi, bubbli …), tople limonade, 

latte macchiato (Pumpkin spice caramela in Maple spice caramela) ter različne tople alkoholne 

pijače. Vabijo vas v prijetno notranjost kavarne ali na teraso.

Kavarna Vanilija razvaja tudi v zimskih mesecih

1. nagrada: bon v vrednosti 25 €; 2. nagrada: bon v vrednosti 20 €; 3. nagrada: bon v vrednosti 15 €

Rešitev križanke – geslo na kuponu – lahko pošljete po pošti na naslov Gorenjski glas, Nazorjeva ulica 1, Kranj, ali jo oddate v nabiralnik na tem naslovu. Rešitve 

pa lahko pošljete tudi po e-pošti. To storite tako, da z mobilnim telefonom slikate kupon z geslom in ga pošljete na naslov krizanke@g-glas.si. V elektronsko 

sporočilo ne pozabite napisati svojih osebnih podatkov. Rok za oddajo je petek, 22. december 2023.
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%

VSAK

TOREK

-25
NA EN IZDELEK*

spodnje majice
85% volna + 15% svila

novoletna darila

na Dunajski 111 v Ljubljani in
spletno na www.medivital.si

Obiščete naši trgovini:

s široko izbiro naravnih prehranskih dopolnil,
kozmetičnih in drugih izdelkov, izdelkov iz volne in
svile, namenjenih vašemu celostnemu dobremu
počutju.

Vsak torek je poseben dan v naši trgovini! Izberite si
svoj najljubši izdelek in prihranite  s posebnim 25%
popustom*.

Dunajska 111
1000 Ljubljana

V hladnejših dneh vam ponujamo
unikatne majice izdelane iz 85%

merino volne in 15% svile - popoln
dodatek za mrzle zimske dni.

V Medivitalu lahko najdete lepa darila
za božič, rojstni dan in druge priložnosti

zato pridite in si oglejte ponudbo!

*popust velja v Medivitalovi fizični trgovini na Dunajski 111 v Ljubljani

%

051 601 997

Ves december vam nudimo 
20 % popust v spletni trgovini

www.medivital.si
 s kodo:

MEDVODE20
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PRODAJALNA ZADRUGA Cesta ob Sori 11, 1215 Medvode,

TEL.: 01-3613-300 GSM: 031-810-384, 051-649-640

trg-medvode@kzmedvode.siODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure

Cesta ob Sori 7, 1215 Medvode,

TEL.: 01-2926-170 GSM: 051-642-072

trg-zeleznina@kzmedvode.siODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure

KZ MEDVODE ZADRUGA in ŽELEZNINA

KUPON ZA
10% POPUstA*

Na CELOTEN NakuP v 
v PONEDELjEk, 11. DECEMBRa 2023.

*10% popust velja ob 
enkratnem nakupu v 
prodajalni MEDvODE 
ZADRUGA in ŽELEZNINA. 
Popust ne velja za kmetijski 
repromaterial kot so semena 
(koruza, krompir, žita, 
poljščine), gnojila (mineralna 
25kg, foliarna 1l), krmila, ffs 
(250ml in več), lesni peleti, 
naftni derivati in gradbeni 
material. Predviden je za 
prodajo v količinah, običajnih 
za gospodinjstva in ne velja za 
pravne osebe ter samostojne 
podjetnike.  

 PoNUDbA vELjA oD toRkA 12. Do sobotE 30. DEcEmbRA (oZ. Do RAZPRoDAjE ZALoG)

soNČNIcE 
ČRNE, 

3 kg

KAVO 
RINo,

250 g

SaMO

0,72€

kockE  
ZA PoDŽIG   

NoGAvIcE  
PANDA LUkA

NoGAvIcE 
voLNA vIsokE
2 kos

sOK 
jAboLČNI 
sLoDAR, 

5 l

REZANcI LUŽAR  

mokA t500, 
5 kg

PIŠkotI LUŽAR 

DomAČ 
PRAZNIČNI 
sLADkoLED

vItREs 
-30°c, 3 l

SaMO

3,44€
SaMO

4,88€

Želimo vam tople božične praznike v krogu družine in uspehov polno leto 2024.

3,66€ 
AKCIJA

250 g

URA 
DIGItALNA 
Emos

kALoRIFER 
ALPINA 
2000W

ŠkARjE 
sADjARskE 
UNIoR 550

LUČkE 
NovoLEtNE  

SaMO

9,99€

SaMO

20,90€

SaMO

7,77€

SaMO

2,69€
SaMO

6,42€SaMO

2,72€

SaMO

3,55€

SaMO

8,95€

SaMO

4,38€
SaMO

3,98€

bRoDIFAkoL PARAFINskI  
bLokI, 300 g

SaMO

24,90€
LoPAtA 
ZA sNEG 
ERGoNomskA

-15 %

SaMO

18,90€




